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صهیونیسم در بحران
------------ محمدعلی صنوبری / کارشناس مسائل غرب آسیا -----------

این روزها بیش از هر زمان دیگری منابع رسانه ای در غرب و رژیم صهیونیستی از آسیب پذیری و حتی احتمال سقوط کابینه نتانیاهو 
خبر می دهند. 

موضوع انتخابات زودهنگام دررژیم صهیونیستی مسأله جدیدی نیست و چندین بار در طول زمان جنگ مطرح شده است. 
برای انجام این کار باید ۶۱نفر به این طرح در کنست رأی بدهند که با توجه به چینش کنونی احزاب اسرائیل این امر ظاهرا دور از 

دسترس است زیرا ۶۴نفر از احزاب فعلی با نتانیاهو همراهی می کنند.
و  منطقه ای  داخلی،  اوضاع  بیانگر وخامت  نظرسنجی ها  و  دارد  رژیم وجود  این  ائتلافی  کابینه  علیه  زیادی  این حال فشارهای  با 

بین المللی صهیونیست هاست.
خروجی این روند به سود نتانیاهو نخواهد بود. به عبارت بهتر، احتمال برگزاری انتخابات زودهنگام کنست در رژیم اسرائیل بعید 

نیست.
 این اتفاق، پیروزی بزرگی برای مقاومت و فلسطین به حساب می آید زیرا با انتخابات زودهنگام، کابینه نتانیاهو سرنگون شده و 
احتمالا کابینه جدید به واسطه بحرانی که در جنگ غزه مواجه شده، ناچار به پذیرش واقعیات و روی آوردن به پایان جنگ خواهد بود.

صهیونیست ها جز این گزینه دیگری نخواهند داشت زیرا حقایق متنی و فرامتنی جاری و آتی در جنگ غزه جایی برای انتخاب 
گزینه های دیگر برای آنها باقی نمی گذارد.

از ابتدای جنگ چندین بار به بهانه های مختلف، طرح فروپاشی کابینه حتی از سوی برخی شرکای ائتلافی وی نیز به مثابه یک 
تهدید علیه او مطرح شد. به عنوان مثال بن گویر، وزیر امنیت داخلی رژیم صهیونیستی تهدید کرده بود اگر توافقی برای پایان جنگ 

صورت پذیرد، از ائتلاف خارج می شود.
در این میان بحران های همزمان دیگری در ارتش، نهادهای اطلاعاتی و کابینه رژیم صهیونیستی وجود دارد که بر فرامتن جنگ 
غزه تاثیرگذاشته و صهیونیست ها رابیش از پیش مستاصل و ناتوان ساخته است. اخیرا نیز با توجه به پایان مدت تعویق طرح سربازی 

خریدی ها، کابینه باید تصمیمی در این رابطه بگیرد که آیا خریدی ها معافیت دارند یا باید به سربازی بروند.
این تصمیم توسط وزیر جنگ رژیم اشغالگر قدس یعنی گالانت در حال بررسی است که باعث شده برخی احزاب شرکت کننده در 

کابینه ائتلافی تهدید به خروج از ائتلاف کنند.
درست در چنین شرایطی نتانیاهو به باج خواهی های سیاسی خود ادامه می دهد و قدرت هضم شکست خود در این آوردگاه را ندارد. 
همان گونه که مسجل است، معادلات داخلی در اراضی اشغالی نیز همزمان با شکست این رژیم در جنگ غزه، مخدوش و بر هم 

ریخته شده و جایی برای تنفس نتانیاهو و کابینه ائتلافی وی باقی نگذاشته است.
نتانیاهو تصور می کرد در مدت زمانی کوتاه با دستیابی به اهداف سه گانه اعلام شده توسط خود، یعنی اشغال نوار غزه،نابودی حماس 

وآزادی اسرای صهیونیست، این نبرد رابه پایان خواهد برد و موقعیت خود را نیز در تل آویو تثبیت خواهد کرد.
اما اکنون شاهد شکست صهیونیست ها در دستیابی به این اهداف و در نتیجه، تشدید شکاف و بحران داخلی در اراضی اشغالی 
هستیم.این بحران)شکاف های داخلی در رژیم صهیونیستی(را باید در آینده پژوهی تحولات این رژیم اشغالگر به صورتی جدی مدنظر 

قرار داد.
درچنین فضایی شاهد تصاعد بحران دراراضی اشغالی وبسط دامنه منازعات داخلی میان گروه های سیاسی در تل آویو خواهیم بود. 

کلام نخست

در  بلاگری«  نام »کودک  به  فرزندان  از  والدین  استفاده  از  نوینی  مدل 
عکس ها،  گذاشتن  نمایش  به  ظاهر  در  که  آمده   بوجود  امروز  جامعه 
این  باطن  در  اما  است  کودکانه  جذاب  های  فعالیت  انواع  و  تفریحات 
از  فارغ  مادرها  و  پدر  که  هستند  کار  کودکان  از  دیگری  نوع  کودکان 
آسیب های روحی و روانی وارده فرزندان به بهره کشی از آنها می پردازند.

اینفلوئنسرهای کودک، کودکانی هستند که زندگی و تجربیات خود را با 
مخاطبان خود به اشتراک می گذارند؛ این کودکان یا مهارت خاصی در 
زندگی  و  روزمرگی ها  یا  و  داشته  یا موسیقی  و  مانند ورزش  زمینه  یک 
توجه  باید  البته  شود.  می  کشیده  تصویر  به  والدین  از سوی  معمولشان 
داشت که صفحه اینفلوئنسرهای کودک معمولا توسط والدین و یا یکی 

از اعضای خانواده آنها اداره می شود.
از  والدین  آن  مطابق  که  آید  می  پیش  شرایطی  راستا  این  در  گاهی 
شخصی ترین و پنهانی ترین مسائل فرزندشان عکس و فیلم تهیه کرده و 
بدون در نظر گرفتن حقوق طبیعی یا نارضایتی کودک آن را به اشتراک 
این راه به دست  از  یا درآمدی که  فالور بیشتر  گذاشته و تنها به جذب 
می آید، فکر می کنند. حتی مواردی مشاهده شده است که پدر و مادر 
فقط به دلیل جذب دنبال کننده )فالور( بیشتر تصمیم به فرزندآوری کرده 
و از ابتدا به نسبت مقدس مادر شدن به چشم ابزاری برای درآمد بیشتر 

نگاه می کنند.
ابزاری  استفاده  است که  این  دارد،  رابطه وجود  این  در  نکته مهمی که 
کودکان  شخصیت  به  بلاگری  عنوان  با  مجازی  فضای  در  کودکان  از 
دچار  را  کودکان  طبیعی  رشد  مسیر  و  می کند  وارد  فراوانی  های  آسیب 
اختلال جبران ناپذیری می کند. به عقیده کارشناسان حوزه کودک، انتشار 
و اشتراک عکس ها و ویدئوهای کودکان در فضای مجازی نه تنها مانع 
از شکل گیری هویت کودکان می شود، بلکه آنان را از نظر شخصیتی و 
عزت نفس دچار مشکل کرده و حریم خصوصی آنان را نیز در معرض 
تهدید قرار می دهد ضمن آنکه نباید این نکته را دور از ذهن داشت که با 
چنین اقداماتی کودک در معرض سوءاستفاده بیماران پدوفیل  و تکنولوژی 
روز از جمله هوش مصنوعی قرار می دهد و ممکن است دهها آسیب دیگر 

را متوجه روح و جسم کودک کند.
با  گو  و  گفت  در  کودک  روانشناس  و  پژوهشگر  روزبهانی  دکتر حسین 
کودک  از  ناشی  روانی  آسیب های  برشمردن  با  ایرنا  اجتماعی  خبرنگار 
بلاگری گفت: اصلی ترین باورهای هر کودک در سنین ۱تا ۷ سالگی و 
توسط خانواده ساخته می شود. در واقع پدر و مادرهای بلاگر با قراردادن 
فرزند خود به عنوان یک نمایش دهنده به کودکان خود این باور را می 
و  ها  لباس  چون  ظاهری  عوامل  در  را  اش  ارزشمندی  که حس  دهند 
عکس های زیبا دنبال کنند و این کودکان در آینده و با ورود به جامعه 
متوجه می شوند که این مسائل ارزش های واقعی نیست و در نتیجه دچار 

تناقض در ارزشمندی شده و به شدت آسیب می بینند.
ایجاد  لباس،  در خرید  والدین  زیاده روی  به  توجه  با  ادامه  در  روزبهانی 

امکانات و رسیدگی به مسائل بی اهمیت،به مصرف گرا بار آمدن کودک 
اشاره کرد و افزود: شکل گیری روحیه مصرف گرایی می تواند برای آینده 

کودک بسیار آسیب زا باشد.
استفاده از کودکان در فضای مجازی برای کسب درآمد است؛به نوعی که 
این کودکان نیز کودک کار در شیوه ای مدرن تر محسوب می شوند و 
البته ماده ۳۲ کنوانسیون حقوق کودکان که ایران نیز جزو امضاکنندگان 
هرگونه  و  کودک  اقتصادی  استثمار  از  تا  خواسته  دولت ها  از  است،  آن 
کاری که برایش زیان بار بوده یا موجب توقف در تحصیل او شده یا برای 
جلوگیری  باشد،  مضر  او  اجتماعی  و  اخلاقی  روحی،  جسمی،  بهداشت 

کنند.
بر این اساس کودک وقتی در ساعاتی از شبانه روز به جای آن که مشغول 
تحصیل و اموری همچون بازی و سرگرمی  باشد، برای کسب درآمد به 
از حقوق خود  واقع  وادار می شود و در  اینستاگرامی  بازی در کلیپ های 

محروم شده است.
موضوع دیگری که درباره کودکان کار مجازی اهمیت دارد، نقض حقوق 
کودک با تجاوز به حریم خصوصی اوست. حریم خصوصی افراد در واقع 
همان حریمی  است که در عرف و قانون باید به آن احترام گذاشته شود 
ماده ۱۶ کنوانسیون  بماند.  افراد مصون  برابر ورود و تعرض سایر  و در 
از  را  بیگانه  اشخاص  و  والدین  شامل  افراد  از  گروه  دو  کودک  حقوق 
دخالت خودسرانه یا غیر قانونی در حریم خصوصی کودک منع کرده است.
در چنین رویکردی ورود به فضای خصوصی کودک و انتشار تصاویر او 
نقض حریم خصوصی او محسوب می شود و می تواند مورد پیگرد قانونی 
نیز قرار گیرد. حتی اگر قصد والدین درآمدزایی نباشد نیز انتشار تصاویر 
حریم  نقض  مصداق  و  نیست  مجاز  اجتماعی  شبکه های  در  کودکان 

خصوصی به شمار می آید.
در کشورهایی نظیر اتریش، فرانسه و دانمارک کودکان با رسیدن به ۱۸ 
به دلیل نقض حریم خصوصی خود،  از والدین شکایت  سالگی می توانند 
بر  اما  ندارد  باره وجود  این  قوانین روشنی در  البته هنوز  ایران  کنند. در 
اساس قانون حمایت از کودکان و نوجوانان مصوب ۱۳۸۱، هر نوع اذیت 
و آزار کودکان و نوجوانان که موجب شود به آنان صدمه جسمانی یا روانی 
و اخلاقی وارد شود و سلامت جسم یا روان آنان را به مخاطره بیاندازد، 
ممنوع است و مجازات حبس و جزای نقدی برای آن در نظر گرفته شده 
مصوب  نوجوانان  و  اطفال  از  حمایت  قانون  اساس  بر  همچنین  است. 
سلامت  که  عمدی  فعل  ترک  یا  فعل  هرگونه  یعنی  رفتار  سوء   ۱۳۹۹
جسمی، روانی، اخلاقی یا اجتماعی طفل و نوجوان را در معرض خطر و 
آسیب قراردهد از قبیل ضرب و جرح، محبوس کردن، سو استفاده جنسی، 
تأدیبی  نوجوان در صورتی که جنبه  یا  به طفل  یا تهدید نسبت  توهین 
نداشته باشد یا قرار دادن او در شرایط سخت و غیر متعارف یا خودداری 
از کمک به او مجازات دارد و جزای حبس درجه ۵، ۶، ۷ و ۸ برای آن 

در نظر گرفته شده است.

کودک بلاگری؛ روشی نوین در بهره کشی از کودکان
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امام جمعه کرج:

زمینه رقابت نامزدهای انتخاباتی در البرز 
به خوبی فراهم شد

امام جمعه ماهدشت:

حضور مردم در انتخابات
 معادلات دشمنان را به هم ریخت

 مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز :

 انسداد چاههای باغ ویلاها
 با سرعت دنبال می شود

امام جمعه ماهدشت گفت: منتخبان مجلس تصاویر حضور مردم در انتخابات را قاب کنند 
و هیچوقت پای کار بودن آنها را فراموش نکنند.

اسفند  به ۱۸  اشاره  با  ماهدشت  نماز جمعه  در خطبه های  رادمرد  علی  الاسلام   حجت 
سالروز تأسیس کانون های فرهنگی هنری مساجد عنوان کرد: این مجموعه یکی از ارکان 
تأثیرگذار و تصمیم گیر در حوزه مسجد است که تحت مدیریت امام مسجد و سیاست های 

تعیین شده برنامه ریزی و حرکت می کند.
حجت الاسلام رادمرد ادامه داد: در شهر ماهدشت اقدامات خوبی برنامه ریزی شده و در 
آینده هم برنامه های قابل استفاده ای در نظر هست که می طلبد همه فعالان در مساجد 
ذیل برنامه ریزی کلان امام مسجد گام بردارند و روز به روز بر جمعیت و رونق مساجد 

بیفزایند.
وی خاطرنشان کرد: حضور مردم در انتخابات معادلات دشمنان را به هم ریخت و آنها را 
دلسرد کرد که به تعبیر مقام معظم رهبری مردم در یک جهاد شرکت کردند؛ جهاد یعنی 

کاری که دشمن در مقابلش باشد که در جهاد حقیقتاً اتفاق افتاد.
بین می برد، سخنان  از  را  آنچه شیرینی مجلس جدید  اظهار کرد:  امام جمعه ماهدشت 
اختلاف انگیز و دعوا به راه انداختن ها و ستیزه گری های دشمن پسند است. منتخبان 
تصاویر حضور مردم در انتخابات را قاب کنند و هیچوقت پای کار بودن آنها را فراموش 
این ملت  تا آخر پای کار  اینکه منتخبان مردم  بر  تاکید  با  نکنند.حجت الاسلام رادمرد 
بمانند، به وقوع سیل در جنوب سیستان و خسارت های آن اشاره کرد و افزود: ما هم این 

هفته در بین الصلاتین در قسمت برادران و خواهران جمع آوری کمک خواهیم داشت.
وی مطرح کرد: از امامان مساجد، فرماندهان پایگاه های بسیج، کمیته امداد و هلال احمر 
می خواهیم با تنظیم یک جلسه و همکاری با یکدیگر، پویش هماهنگی در طول هفته 
آینده ویژه کمک به مردم سیل زده سیستان راه اندازی و مردم ماهدشت هم مشارکت 
کنند.امام جمعه ماهدشت خاطرنشان کرد: والدین در ایام پایان سال از فرزندان خود غافل 
نشوند و به هشدارها نسبت به مواد محترقه توجه و مراقبت کنند تا فرزندانشان با قطع 

عضو و دیگر مخاطرات مواجه نشده و آسیبی به دیگران وارد نشود.

با اشاره به ضرورت تعادل بخشی سفره های آب  البرز   مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان 
زیرزمینی استان اعلام کرد: پساب بازچرخانی شده برای جایگزینی آب خام مصرفی صنایع البرز 

آماده سازی شده است.
داوود نجفیان  گفت : طبق بخشنامه وزارت نیرو با توجه به محدودیت منابع آبی و کم بارشی، آب 

مورد نیاز بخشی از صنایع آب بر باید از محل پساب های بازچرخانی شده تامین شود.
وی ادامه داد: بر همین اساس تاکنون ظرفیت تصفیه سالانه ۴۰ میلیون مترمکعب پساب در استان 
البرز فراهم شده و در حال جایگزینی این پساب ها با آب چاهها در بخشی از صنایع استان هستیم.

بر اساس نشست های  برنامه ریزی و  البرز گفت: طبق  استان  مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
کارشناسانه بین بخش صنعت و شرکت های متولی تامین آب استان البرز قرار است تا پایان سال 
۱۴۰۴ بخش عمده صنایع آب بر استان که به پساب بازچرخانی شده ، دسترسی دارند به این شبکه 

متصل و چاههای آب این صنایع مسدود شود.
غیرمجاز  چاههای  و  ویلاها  باغ  چاههای  انسداد  و  شناسایی   ، اقدام  این  کنار  در  داد:  ادامه  وی 

کشاورزی به عنوان برنامه کاری شرکت آب منطقه ای البرز با سرعت دنبال می شود.
نجفیان گفت : با تحقق این برنامه ها سالانه از هدررفت ۲۴۰ میلیون مترمکعب آب سفره های 

زیرزمینی استان البرز جلوگیری خواهد شد.
مدیرشرکت آب منطقه ای البرز با بیان اینکه اکنون بخشی از دشت های استان دچار فرونشست 
زمین و افت شدید سفره های زیر زمینی آب شده است، افزود: تمام تلاش شرکت آب منطقه ای 
استان به تعادل بخشی سفره های زیر زمینی و جلوگیری از فرونشست زمین با اجرای طرح های 

مدیریت منابع آب معطوف شده است.
وی اظهار کرد: نصب کنتورهای هوشمند بر روی چاههای مجاز کشاورزی، قطع آب و برق همزمان 
چاههای پرمصرف و مدیریت تمام چاههای آب به عنوان برنامه راهبردی شرکت آب منطقه ای 

البرز تعریف و به اجرا درآمده است.
نجفیان گفت: امسال ۷۵۰ حلقه چاه غیر مجاز در شهرستان ساوجبلاغ استان البرز مسدود شد که 
بخش عمده آنها در باغ ویلاها شناسایی و رفع اثر شد. وی تعداد کل چاههای آب کشاورزی ، شرب 

و غیر شرب استان البرز را ۷۵ هزارو۶۰۰ حلقه ذکر کرد.

مدیرکل بهزیستی البرز مطرح کرد :

واگذاری بیش از ۲۲۰ واحد مسکن مددجویی 
بهزیستی البرز

مدیرکل بهزیستی البرز از واگذاری بیش از ۲۲۰ واحد مسکن مددجویی بهزیستی استان 
البرز خبر داد و گفت: مبلغ ۲۸۰ میلیارد ریال تسهیلات، به ۲۱۸ نفر از متقاضیان تحت 

پوشش نیازمند اعطا شده است.
 وجیهه محمدی فلاح در جمع خبرنگاران با اشاره به تحقق ۱۰۰ درصدی برش تعیین شده 
بهزیستی کشور برای البرز در زمینه واگذاری مسکن گفت: در راستای اهمیت توانمندسازی 
معلولان، زنان سرپرست خانوار و مددجویان تحت پوشش در خصوص تأمین کمک هزینه 
خرید و ساخت مسکن در سال جاری به ۲۴۸ نفر از متقاضیان واجد شرایط خدمات ارائه 

شد.
مدیرکل بهزیستی استان البرز از واگذاری بیش از ۲۲۰ واحد مسکن مددجویی بهزیستی 
البرز خبر داد و مطرح کرد: با توجه به تسهیلات تبصره ۱۶ ودیعه مسکن قرض الحسنه 
نیز از مجموع اعتبارات کلی مبلغ ۲۸۰ میلیارد ریال تسهیلات، به ۲۱۸ نفر از متقاضیان 

تحت پوشش نیازمند اعطا شده است.
محمدی فلاح افزود: بر اساس جز ۶ بند )الف( تبصره ۶ ماده واحده قانون بودجه سال 
۱۴۰۲ مبنی بر معافیت مالیاتی انشعابات آب، برق، گاز و صدور پروانه ساختمانی و عوارض 
شهرداری و دهیاری، به ۹۶ خانواده مددجوی بهزیستی خدمات ارائه شده که ارزش ریالی 

آنها حدود هفت میلیارد ریال بوده است.

 فرمانده نیروی هوا فضای سپاه پاسداران انقلاب اسلامی :

ظرفیت بخش صنعت هوایی برای تولید ثروت در 
کشور را باید جدی گرفت

 فرمانده نیروی هوا فضای سپاه پاسداران انقلاب اسلامی به پتانسیل ها و ظرفیت 
های صنعت هوایی و فضایی کشور اشاره کرد و گفت: اکنون پس از شکست تحریم 
ها باید هدفگذاری لازم انجام شود تا از بخش صنعت هوایی کشور برای تولید ثروت 

در حوزه صادرات استفاده کنیم.
که  پیام  هوایی  صنت  نمایشگاه  از  بازدید  حاشیه  در  زاده  حاجی  امیرعلی  سردار   
این  از  بازدید  البرز برگزار شد،  پیام در استان  المللی  اقتصادی بین  در منطقه ویژه 
نمایشگاه و دستاوردهای هوایی و فضایی کشور را بسیار خوب ارزیابی کرد و افزود: 
همه صنعتگران و متخصصین بخش هوایی کشور در این نمایشگاه دور هم جمع 
در  هم  کاربر هستند  و  کننده  که مصرف  آنانی  و  شوند  می  آشنا  هم  با  که  شدند 

بازدیدها از آخرین دستاوردها آشنا می شوند.
وی با قدردانی از مسوولان امر در دولت اظهار کرد: این مجموعه برای اولین بار به 
کرج و فرودگاه پیام آمد که قبل از آن فقط در کیش برگزار می شد و تمام مردم توان 

و امکان بازدید از آن نمایشگاه را نداشتند که حرکتی خوبی است.
وی گفت: افزایش تعداد بازدیدکنندگان از این نمایشگاه که بیشتر آنان دانشجویان 
و شرکت های دانش بنیان و دانشگاهیان هستند این موفقیت را در انتخاب محل 

برگزاری نمایشگاه نشان می دهد.
وی در ادامه با بیان اینکه پیشرفت در بخش های مختلف در حوزه صنعت بسیار 
خوب است، گفت: با توجه به اینکه سالیان سال هست در تحریم هستیم کارهای 
این بخش توجه شود و سرعت  باید یک مقداری بیشتر به  انجام شده ولی  خوبی 

بیشتر شود.
فرمانده هوا فضای سپاه پاسداران انقلاب اسلامی افزود: در این سال های گذشته به 
دنبال شکست تحریم ها و عبور از آن و حل مشکلات داخلی بودیم ولی اکنون می 

توانیم با استفاده از صنعت هوایی رشد خوبی را برای کشور رقم بزنیم.
وی تصریح کرد: از فعالیت های دانش بنیان در این بخش نیز بسیاری از کشورها می 
توانند استفاده کنند ضمن اینکه متخصصان و دست اندرکاران این صنعت و دانش 
باید تمام تلاششان برای صادرات باشد و این بخش را توسعه دهیم و در بعضی از 

حوزه های باقیمانده به آن ها هم توجه شده و خودکفا شویم.
حاجی زاده خاطرنشان کرد: در این سال ها خوب پیش رفته ایم و اگر هدف گذاری 
این  در  که  متخصصانی  باشیم  داشته  مجموعه  برای  را  بلندپروازانه  و  جدید  های 

مجموعه دیده شدند به جاهای خوبی خواهیم رسید.

و  کند  کمک  محله  اقتصاد  به  باید  مسجد  گفت:  کرج  جمعه  امام 
کانون همه فعالیت های سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی باشد.

آیت اله سید محمدمهدی حسینی همدانی در خطبه های نماز جمعه 
کرج با اشاره به اینکه ۲۲ اسفند اول ماه مبارک رمضان است، عنوان 
کرد: حرمت این ماه باید در جامعه حفظ شود و دستگاه های مربوطه 
اعم از اصناف، نیروی انتظامی و دستگاه قضائی وظایف خود را در 

مورد این ماه با دقت و حساسیت بیشتری انجام دهند.
به  تظاهر  اجازه  اینکه  بر  تاکید  با  البرز  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
روزه خواری ندهید، ضمن قدردانی از حضور پرشور مردم در صحنه 
انتخابات که موجب سربلندی در این آزمون مهم شدند، مطرح کرد: 
امنیت انتخابات در حد عالی تأمین شد و سلامت و رقابت انتخاباتی 

هم خوب بود. در البرز نیز زمینه رقابت نامزدها به خوبی فراهم شد.
با  خارجی  و  داخلی  دشمنان  کرد:  تصریح  اله حسینی همدانی  آیت 
منازل  از  روز  آن  در  مردم  تا  کردند  تلاش  بسیار  انتخابات  تحریم 
آنها می گفتند که درصد  باشد،  خود خارج نشوند و خیابان ها خلوت 
اما  باشد  درصد   ۲۰ زیر  باید  حالت  ترین  بینانه  خوش  در  مشارکت 
را  دشمن  و  رسید  درصد   ۴۰ بالای  به  مشارکت  میزان  که  دیدیم 

ملول کرد.

وی ادامه داد: دشمنان پس از اینکه مأیوس شدند، حرف های نامربوط 
این موضوع نشان داد سیلی که  آغاز کردند که  را  ایجاد شبهات  و 
عصبانی  این طور  آنها  که  خورده  هدف  به  زدند،  دشمن  به  مردم 
مسؤولان  تبیین،  جهاد  در  فعالان  بیشتر  تلاش  از  گذشته  هستند. 
در عملکرد خود و توجه به اقشار مختلف دقت بیشتری داشته باشند.

وارد  باید  و  می توانستند  که  عده ای  اینکه  بیان  با  کرج  جمعه  امام 
عرصه تبلیغ و تبیین می شدند اما کم کاری کردند، نیز در زمانی که 
به  انتخاباتی  داوطلبان  کرد:  اظهار  باشند،  پاسخگو  باید  نیست  دور 
منظور پیشرفت بیشتر استان ارتباط خود را با یکدیگر حفظ کنند و 
برنامه هایشان را همراه با دیگر گروه های متخصص اندیشه ورز مدون 

کنند و در اختیار نمایندگان منتخب قرار دهند.
آنها همچنین می توانند  اینکه  به  اشاره  با  آیت الله حسینی همدانی 
آنها  مربوطه  مسؤولان  از  تا  دهند  ارائه  بنده  به  را  خود  برنامه های 
و  هشدارها  جدید  مجلس  است  امید  کرد:  عنوان  کنم،  مطالبه  را 
بگیرد  تر  را جدی  انقلاب  معظم  رهبر  موعد  از  زودتر  رهنمون های 
و به آن عمل کند. همه باید توجه داشته باشند که در دام بی تقوایی 

گرفتار نشوند.
وی متذکر شد: مساله قانون انتخابات زودتر و مدون تر دنبال شود تا 

زمینه برای سو استفاده برخی افراد کمتر شود. ایراداتی در این قانون 
وجود دارد و اقداماتی نیز انجام شده اما هنوز اشکال هست. نمایندگان 
باید مثل روز اول  تا خرداد ماه وکیل مردم هستید و  فعلی مجلس 

مشغول کار باشید؛ تعطیلی مجلس به هر دلیل در شأن شما نیست.
وسیله  به  سازی  تمدن  را  حرکت  جهت  همدانی  حسینی  اله  آیت 
جوانان تربیت یافته در مساجد دانست و اظهار کرد: مسجد باید مرکز 
و  اجتماعی  از مسائل  و  باشد  اخلاق  و  قرآن  آموزش مهارت، دین، 
پیرامونی خود نیز غافل نباشد. مسجد باید به اقتصاد محله کمک کند 
اقتصادی  و  فرهنگی  اجتماعی،  سیاسی،  فعالیت های  همه  کانون  و 

باشد.
امام مسجد خواند و تصریح  وی محور تمام این امور در مساجد را 
کرد: اگر مسجدی تمام امکانات لازم را داشت و زمینه مهیا بود اما 
امام مسجد فعالیت لازم را انجام نداد خود باید مسؤولیت را تحویل 
دهد و به امور دیگر روحانی مشغول شود. در مقابل، مردم هم باید 
بدون زیاده روی و توقع بیجا روی قاعده کمک و از امام خود مطالبه 
کنند.امام جمعه کرج با اشاره به اینکه مسجد قلب تپنده محله است و 
آن را پاکسازی می کند، مطرح کرد: ۱۸ اسفند ماه سالگشت تأسیس 
کانون های مساجد است؛ مجموعه ای که بخشی از امور فرهنگی و 
هنری در مساجد و محل را تحت نظر مستقیم امام مسجد با شرح 
با دیگر دستگاه ها بر  وظایف و دستورالعمل های مشخص همکاری 

عهده دارد.
اله حسینی همدانی افزود: کانون های مساجد تا امروز خدمات  آیت 
باید تحت زعامت  دارد که  بیشتری  توان  اما  ارائه کرده  را  متعددی 
امام مسجد آن را برای خدمت بیشتر به مردم بکار گیرد. حال مساجد 
استان باید بهتر از این باشد که این موضوع کمک همه را می طلبد. 
برگزاری مراسم مختلف عبادی انس مردم را خدا را افزایش می دهد.

آن  پی  در  و  ساخته  افراد  طریق  همین  از  اینکه  به  اشاره  با  وی 
اسفند  آباد می شوند، خاطرنشان کرد: ۲۰  خانواده ها و محله و شهر 
روز راهیان نور است؛ حرکت باارزشی که اجازه نمی دهد آموزه های 
معنوی و ارزشی دوران دفاع مقدس فراموش شود. اردوهای راهیان 
آغاز  توانمندی های کشور  و  تبیین دستاوردها  با هدف  نیز  پیشرفت 

شده که حرکت مفید و آگاهی بخشی است. مدیر کل گمرک استان البرز :

نمایشگاه صنعت هوایی پیام فرصت خوبی برای 
شناساندن ظرفیت فرودگاه بین المللی پیام است

مدیر کل گمرک استان البرز با اشاره به برگزاری نخستین نمایشگاه صنعت هوایی 
پیام گفت: این نمایشگاه فرصت بسیار خوبی برای شناساندن ظرفیت های فرودگاه 

بین المللی پیام به مردم و علاقمندان به صنعت هوانوردی است.
خبرنگاران  در جمع  نمایشگاه  نخستین  از  بازدید  حاشیه  در  زاده  خورشیدی  رضا   
افزود: فرودگاه بین المللی پیام با توجه به قرار گرفتن در نزدیکی پایتخت این قابلیت 

را دارد که بار زیادی را از دوش فرودگاه های امام)ره( و مهرآباد بردارد.
پیام،  از نخستین نمایشگاه صنعت هوایی  با اشاره به استقبال بی نظیر مردم  وی 
تصریح کرد: با توجه به ظرفیت های بسیار خوبی که در فرودگاه بین المللی پیام 
این  سازی  فعال  با  تا  جزم  را  خود  عزم  مسوولان  تمام  که  امیدواریم  دارد  وجود 

فرودگاه بتوان اتفاق خوبی در البرز را رقم زد.
نمایشگاه صنعت هوایی پیام از ۱۶ تا ۱۹ اسفند ۱۴۰۲ در فرودگاه بین المللی پیام 
از  بازدید  تا ۱۸ در حال برگزاری است ؛ علاقمندان برای حضور و  از ساعت ۱۰ 
 www.payamairshow.com سایت  به  مراجعه  با  می بایست  نمایشگاه  این 

ثبت نام کنند.
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نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزارت  هوایی  صنایع  سازمان  عامل  مدیر 
در صنعت  که  است  سال   ۴۰ از  بیش  ایران  اینکه  به  اشاره  با  مسلح 
ها،  تحریم  این  وجود  ،گفت:با  است  گرفته  قرار  تحریم  مورد  هوایی 

صنعت هوایی کشورمان متوقف نشده است.
امیر افشین خواجه فرد در حاشیه بازدید از نخستین نمایشگاه صنعت 
بیان  با  خبرنگاران  با  وگو  گفت  البرزدر  استان  در  مستقر  پیام  هوایی 
اینکه امروز در حال برطرف کردن نیازهای خود در این حوزه هستیم، 
تصریح کرد: توانمندی های کشورمان در حوزه هوایی روز به روز در 

حال افزایش است .
این  اظهارکرد:  پیام  نمایشگاه صنعت هوایی  برگزاری  به  اشاره  با  وی 
دستاوردهای  آخرین  با  مردم  آشنایی  برای  مناسبی  فرصت  نمایشگاه 
صنعت هوایی کشور است؛ این در حالی است که کارهای زیادی در این 

حوزه شروع شده و البته نتایج بسیار خوبی نیز کسب کردیم.
خواجه فرد با بیان اینکه همچنین برنامه هایی را نیز در حوزه هوایی 
تدوین کردیم، تاکید کرد: توانمندی های کشورمان امروز به مرحله ای 
رسیده که بخشی از آنها را در این نمایشگاه شاهد هستیم که توانمندی 

های امروز آرزوی ۱۰ سال پیش ما بود.
مدیر عامل سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع و پشتیانی نیروهای مسلح 
در ادامه با بیان اینکه اقدامات بسیار خوبی در صنعت هوایی در کشور 
در حال رخ دادن است، گفت: مسیر بسیار سختی برای رسیدن به آنچه 

که انتظار داریم در پیش رو است.
زیر  حوزه  در  کشورمان  های  توانمندی  اینکه  به  اشاره  با  فرد  خواجه 
ساختی صنعت هوایی انگیزه ها را افزایش داده است، گفت: این انگیزه 
به سمت و سویی ما را می برد که در آینده نزدیک شرکت های فعال 
در این حوزه را در قالب کنسرسیوم با هدف انجام کارهای بزرگ دور 

هم جمع کنیم.
وی با اشاره به تحریم های صورت گرفته در طول ۴۰ سال گذشته در 
بخش صنعت هوایی کشورمان بیان کرد: با وجود این تحریم ها اما این 

صنعت در کشور ما زمین گیر نیست که همین مهم به خوبی جایگاه ما 
را در دنیا نشان می دهد.

نیروهای  پشتیانی  و  دفاع  وزارت  هوایی  صنایع  سازمان  عامل  مدیر 
مسلح ادامه داد: امروز جوانان ما با علم به روزشان فناوری های دنیا 
را ضربه فنی کرده و در آینده خبرهای خوبی از صنعت هوایی کشور 

خواهید شنید.
تن   ۶ تا  چهار  ترابری  هواپیمای  امروز  اینکه  به  اشاره  با  فرد  خواجه 
ساخت ایران پس از یک دهه تلاش به صورت آزمایشی در حال پرواز 
است، بیان کرد: در جهان اسلام پس از اندونزی دومین کشوری هستیم 

که این هواپیما را بدون کمک گرفتن از هیچ کشوری ساخته ایم.
وی ادامه داد: امروز نیز موفق به ساخت جت آموزشی پیشرفته ای شده 
ایم که در حال پرواز است که همین دستاوردها به خوبی جایگاه ما را 

در صنعت هوایی دنیا نشان می دهد.
فروخته  ما  به  ها  تحریم  دلیل  به  این جت  موتور   : گفت  فرد  خواجه 
نمی شود اما رکت های دانش بنیان داخلی آن را تولید کردند که برای 

ساخت این موتور بیش از۴۰ شرکت دانش بنیان را به کار گرفتیم .
بیشتر  استفاده هر چه  دنبال  به  اینکه سازمان هوایی  به  اشاره  با  وی 
وابستگی  امروز  کرد:  عنوان  است،  بنیان  دانش  های  شرکت  توان  از 
در صنعت هوایی به این شرکت ها است و هدفمان این است که این 

وابستگی را افزایش دهیم.
فرودگاه  در   ۱۴۰۲ اسفند   ۱۹ تا   ۱۶ از  پیام  هوایی  صنعت  نمایشگاه 
بین المللی پیام از ساعت ۱۰ تا ۱۸ در حال برگزاری است ؛ علاقمندان 
به سایت  مراجعه  با  نمایشگاه می بایست  این  از  بازدید  و  برای حضور 

www.payamairshow.com ثبت نام کنند.

مدیر عامل سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح :

تحریم ها صنعت هوایی ایران را متوقف نکرده است 

مدیرکل میراث فرهنگی البرز خبر داد؛

ضرورت نصب »QR code« اطلاعات جاذبه های 
البرز در تأسیسات گردشگری

واحدهای  گفت:  البرز  استان  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  مدیرکل   
جاذبه های   »QR code« نصب  و  نرخ نامه  نصب  به  نسبت  هستند  ملزم  گردشگری 

گردشگری استان در واحدهای گردشگری اقدام کنند.
انجمن های  رؤسای  با  اندیشی  هم  نشست  در  خاکی  رحیم  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
اقامتی  پذیرایی،  از  اعم  گردشگری  مختلف  انجمن های  رؤسای  گفت:  البرز  گردشگری 
و دفاتر خدمات مسافرتی نسبت به اطلاع رسانی در خصوص ملاحظات ایام نوروز و ماه 

مبارک رمضان به زیر مجموعه های خود اقدام کنند.
ایجاد  آئین های نوروز نسبت به  اینکه تأسیسات گردشگری، در کنار اجرای  بیان  با  وی 
حال و هوای ماه مبارک رمضان از جمله ارائه افطار به روزه داران اقدام کنند، بر ضرورت 
نوسازی و پاکسازی نمازخانه ها و سرویس های بهداشتی واحدهای گردشگری تأکید کرد 
به  انجام شود که خدمات  به گونه ای  اقامتی  و  پذیرایی  با واحدهای  افزود: هماهنگی  و 

بهترین نحو ارائه شود.
و  ضوابط  اساس  بر  گردشگری  خدمات  سایر  و  تورها  قیمت گذاری  بر  تاکید  با  خاکی 
نرخ نامه ها مطرح کرد: واحدهای گردشگری ملزم هستند نسبت به موضوعات بهداشتی، 
نصب نرخ نامه، رعایت استانداردها و نیز ارائه و نصب QR کد جاذبه های گردشگری استان 
در واحدهای گردشگری اقدام کنند. هم افزایی با انجمن های گردشگری برای ارائه خدمات 

با کیفیت و متناسب با این ایام افزایش می یابد.
جاذبه های  معرفی  البرز  استان  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
تهران - کرج،  اتوبان  در  واقع  راهی  بین  تبلیغاتی  تابلوهای  از طریق  استان  گردشگری 
محور کرج - چالوس، اشتهارد و … را در کنار تبلیغ واحدهای گردشگری اقدامی مناسب 

برای اطلاع رسانی در مورد جاذبه های استان عنوان کرد.

استاندار البرز :

 توسعه شبکه های فروش مجازی می تواند
 گامی موثر در راستای تنظیم بازار باشد

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: مردم از عدم کنترل و نظارت بر قیمت ها گلایه دارند، از 
وزارت صمت انتظار می رود در این رابطه تدبیری ویژه داشته باشد تا دست سودجویان و متخلفان 

از بازار کوتاه شود.
مجتبی عبداللهی در جلسه ستاد تنظیم بازار استان که با حضور معاون وزیر صمت در سالن جلسات 
شهدای دولت استانداری برگزار شد افزود: افزایش سهمیه استان در خصوص لاستیک و روغن از 

جمله موضوعاتی است که ضرورت دارد مورد توجه وزارت صمت قرار گیرد. 
باید بازنگری و بررسی لازم صورت گیرد تا  وی ادامه داد: در خصوص ساختار شبکه توزیع کالا 
نقاط ضعف این فرآیند برطرف شود.عبداللهی گفت: فعالان عرصه تولید و صنعت استان با توجه به 
میزان تولید خود انتظار افزایش سهمیه در مواد اولیه دارند.وی افزود: در حوزه تنظیم بازار، صمت 
و جهادکشاورزی برخی تداخل فعالیت و ناهماهنگی هایی در نظارت بواسطه اشتراک مسئولیت ها 

دارند که ضرورت دارد مورد بازنگری قرار گیرد. 
استاندار البرز گفت: این ضرورت حس می شود که مصوبات ملی تنظیم بازار متناسب و به فراخور 

شرایط استان ها بویژه البرز به دلیل رابطه تنگاتنگ با تهران، پیش بینی شود. 
وی افزود: توسعه شبکه های فروش مجازی قانونمند نیز می تواند گامی موثر در راستای تنظیم 
بازار باشد.استاندار البرز گفت: در استان البرز با هر گونه افزایش قیمت خارج از قانون و مصوبه ملی، 

با جدیت مقابله می شود. 
وی افزود: مردم از عدم کنترل و نظارت بر قیمت ها گلایه دارند، از وزارت صمت انتظار می رود در 

این رابطه تدبیری ویژه داشته باشد تا دست سودجویان و متخلفان از بازار کوتاه شود.

رییس کارگروه کاهش طلاق  :

شاهد طلاق هایی با ۲۰ سال زندگی 
مشترک هستیم

مدیرکل بنیاد شهید استان البرز:

تمام فضاهای اجتماعی و فرهنگی باید 
مزین به نام و یاد شهدا شوند

رییس کارگروه کاهش طلاق سازمان امور اجتماعی گفت: طبق آمار، مسئله طلاق در ادارات به 
صورت جدی وجود دارد.

به گزارش خبرگزاری مهر، نخستین هم اندیشی نوآورانه تخصصی مردمی، با هدف تقویت جریان 
تحول و تعالی خانواده »نهضت تعالی خانواده« در سالن پیامبر اعظم )ص( وزارت کشور برگزار شد.

میثم نعمتی رئیس کارگروه کنترل و کاهش طلاق سازمان امور اجتماعی وزارت کشور با تاکید بر 
اینکه مقدمه تأثیرگذاری در مسئله طلاق داشتن تخصص به همراه دغدغه و تجربه است، گفت: 
تمام حاضران در این هم اندیشی از افرادی هستند که می شود بار خانواده را با آن ها تقسیم کرد و 

امروز در این دولت فرصتی پیش آمده است، تا هم اندیشی دقیقی صورت گیرد.
دولت  در  خوشبختانه  داد:  ادامه  و  دانست  مهم  را  مسئله طلاق  در  مردمی  کنشگران  نقش  وی، 
کنشگران  به  در کشور  خانواده  از  و صیانت  کاهش طلاق  مسئله  تا  دارد  وجود  اراده ای  سیزدهم 
مردمی سپرده شود. قبل از این دوره ما کمتر به این ظرفیت ها دسترسی داشتیم اما امروز این فرصت 

را داریم که با دستگاه های ملی بنشینیم و در خصوص کارهای کرده و نکرده شان صحبت کنیم.
رئیس کارگروه کنترل و کاهش طلاق سازمان امور اجتماعی وزارت کشور تاکید کرد: از یک سال 
و نیم پیش یک دسته بندی انجام دادیم و چهار موضوع اصلی در حوزه طلاق و کاهش جمعیت 
احصا شد؛ متأسفانه تاکنون کسی دلایل طلاق را منطقه ای احصا نکرده که مثلًا در سطح کشور اگر 
پنج اقلیم فرهنگی وجود دارد، وضعیت در هر کدام از این مناطق و دلایل طلاق چیست و چگونه 

می توان با این عارضه جنگید.
نعمتی به آمار طلاق در ادارات دولتی پرداخت و با بیان اینکه این آمار فاجعه بار است، افزود: طبق 
آمار در ادارات مسئله طلاق به صورت جدی وجود دارد و از طرفی مجموعه دولت اهتمام به ورود 

مجموعه های مردمی برای رفع این مشکل دارند.
و  پرداخت  خانواده  از  در مسئله صیانت  کارگره های طراحی شده  درباره  توضیحاتی  ادامه  در  وی 
ادامه داد: در کمیته های که در این کارگروه وجود دارد و با همکاری گروه های مردمی سند مقدماتی 
مرتبط با صیانت پیش از ازدواج؛ پس از ازدواج که مربوط به تحکیم خانواده است و کمیته در مسیر 
طلاق را ایجاد خواهیم کرد.رئیس کارگروه کنترل و کاهش طلاق سازمان امور اجتماعی وزارت 
کشور از برگزاری دوره های توانمندسازی برای کنشگران خانواده خبر داد و گفت: کنشگران خانواده 
در سطح محلات تقویت و توانمند می شوند تا در هر محله سفیری که پیگیر مسائل خانواده ها در 
سطح اقوام و محله باشد، داشته باشیم.نعمتی با بیان موارد زیادی از زوجینی با سابقه زندگی مشترک 
۲۰ ساله که اکنون در مسیر طلاق قرار دارند، گفت: باید صیانت از خانواده برای افراد مختلف وجود 
داشته باشد چراکه شاهد خانواده هایی هستیم که بعد از دو دهه زندگی مشترک امروز به دنبال طلاق 

هستند لذا باید طلاق های ۱۰، ۱۵ و ۲۰ سال آینده را مدیریت کنیم.
وی تاکید کرد: طرح هدا یکی از اقداماتی است که برای تشکیل و تحکیم خانواده در استان تهران 
برای دانش آموزان دختر آغاز شده است و برای هر دختر سال دومی چهار رویداد نظر گرفته شده تا 

گام به گام این افراد عضو باشگاه هدا شوند.
از  انسان رسانه ها را  رئیس کارگروه کنترل و کاهش طلاق سازمان امور اجتماعی وزارت کشور، 
با آن مواجه هستیم  از چالش های جدی که ما  چالش های پیش روی خانواده ها دانست و گفت: 
انسان رسانه ای هستند که نسبت به موضوع خانواده واکنش منفی دارند که سبک زندگی غربی را 
تبلیغ می کنند و ما در این مسیر نیازمند تولید محتوای فرهنگی و هنری هستیم و به خاطر همین 

در مسیر تولید کلیپ های مختلفی هستیم.

نام هفته  به  تا ۲۲ اسفند  اینکه ۱۷  به  اشاره  با  البرز  ایثارگران استان  امور  بنیاد شهید و  مدیرکل 
شهید نامگذاری شده است، گفت: تمام فضاهای اجتماعی و فرهنگی مزین به نام و یاد شهدا شوند.

اسفند سالروز  به ۲۲  اشاره  با  نماز جمعه کرج  از خطبه های  پیش  سلیمان رستمیان در سخنرانی 
بزرگداشت شهدا گفت:  روز  و  راحل  امام  تاریخی  فرمان  به  ایثارگران  امور  و  بنیاد شهید  تأسیس 
سالروز تأسیس بنیاد شهید در شورای عالی انقلاب فرهنگی به نام روز بزرگداشت شهدا نامگذاری 

شد تا فرصتی برای تکرار نام و یاد شهدا و ارزش های خلق شده توسط آنها در جامعه ایجاد شود.
وی با اشاره به جایگاه، مقام و منزلت شهدا مطرح کرد: به منظور ادای حق شهیدان و ترویج و 
تبلیغ فرهنگ ایثار و شهادت، همه ظرفیت های فرهنگی باید به کارگیری شوند و آحاد ملت ایران 
نیز نام و یاد شهدا را گرامی بدارند. همه ما موظف هستیم ایثار، مجاهدت و از خودگذشتگی شهدا 
را تکریم کنیم. در البرز جامعه آماری ارزشمندی برای حفظ ارزش های نظام و انقلاب و اسلام جان 

خود را فدا کردند.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران با اشاره به اینکه استان البرز ۵ هزار و ۲۵۰ شهید را تقدیم 
این نظام و انقلاب کرده است، از حضور ۱۵ هزار جانباز و آزاده سرافراز در این استان خبر داد و 
عنوان کرد: خانواده های معظم شهدا و ایثارگران همواره به عنوان سرمایه های اجتماعی جامعه در 
حفظ ارزش ها و آرمان های انقلاب پیش قدم بوده اند. طبق فرمایش امام راحل، آنها چشم و چراغ 

این ملت هستند.
ایثار،  فرهنگ  ترویج  و  تبلیغ  برای  تلاش  و  اجتماعی  سرمایه  این  به  احترام  و  تکریم  رستمیان 
اقتدار این سرزمین و  مجاهدت و شهادت را وظیفه همگان دانست و بیان کرد: مجد، عظمت و 
همه داشته هایی که امروز به آنها افتخار می کنیم مرهون زحمات و تلاش ها و مجاهدت های مردان 
بزرگ و شیرزنانی است که برای اعتلای اسلام و انقلاب رنج های بسیاری را متحمل شدند و جان 

شیرین خود را فدا کردند.
والامقام  کرد: شهدای  خاطرنشان  و  خواند  اسلام  پیروزی  اصلی  را سرمایه  و شهادت  وی شهید 
همواره در پیشبرد اهداف اسلام پیش قدم بودند و با توجه به جایگاه، منزلت و ارزش آنها نام شهید 
۷۲ بار در قرآن کریم تکرار شده است. بر ماست که برای ادامه راه شهدا و توسل به آنها تلاش 
کنیم زیرا هر افتخاری که تاریخ این مملکت و دین دارد، مدیون مجاهدت های آنانی است که برای 

اهداف خدایی شهید شدند.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز با اشاره اینکه انقلاب برگرفته از بطن اسلام بود و 
با بیان اینکه کسانی که با انگیزه خدایی رفتند و به شهادت رسیدند، با خون خود درخت اسلام را 
آبیاری کردند، عنوان کرد: در جریان انتخابات نیز علیرغم تمام فشارهای تحمیل شده علیه نظام به 

منظور تضعیف آن، خانواده های شهدا و ایثارگران و جانبازان در حضور در صحنه پیش قدم بودند.
رستمیان اظهار کرد: آنها با حضور پرشور خود ثابت کردند که نظام همچنان از این سرمایه اجتماعی 
برخوردار است و ما برای حفظ آرمان ها و جایگاه و منزلت شهدا از هیچ کوششی دریغ نخواهیم کرد. 
این خانواده ها و کسانی که سال ها درد و رنج اسارت را متحمل شدند، امروز به عنوان فعال ترین 
قشر جامعه برای حفظ نظام و دستاوردهای آن تلاش می کنند که تکریم آنها بر همگان واجب است.

وی با تاکید بر اینکه باید تلاش کنیم تمام فضاهای اجتماعی و فرهنگی مزین به نام و یاد شهدا 
شود، بیان کرد: ۱۷ تا ۲۲ اسفند ماه به عنوان هفته شهید نامگذاری شده و ما در این ایام باید یاد 
و نام شهدا را بیش از پیش گرامی بداریم. در این راستا جلساتی برگزار شده و اقداماتی در بخش 
دولتی انجام می شود اما از همه انتظار می رود در این روزها در شأن شهدا تلاش و تولید محتوا کنند.

 مسوول دبیرخانه کانون های فرهنگی و هنری مساجد البرز :

درصدد هستیم از هنر برای جذب جوانان در 
مساجد بهره ببریم

البرز از فعالیت ۱۸۰ کتابخانه در مساجد   مسوول دبیرخانه کانون های فرهنگی و هنری مساجد 
این استان خبرداد.

حجت الاسلام » کاظم شکری« به مناسبت سالروز تاسیس کانون های فرهنگی و هنری مساجد 
در سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه این هفته شهرستان کرج افزود: از مجموع این تعداد 
کتابخانه، ۵۶ کتابخانه هم سطح با کتابخانه های ملی و استانی بوده که حتی به افراد کنکوری نیز 

خدمات ارایه می دهند .
وی بیان کرد: اکنون درمحلات کمتر توسعه یافته امکانات هنری با گروه های نمایشی مستقر شده 
است . شکری یادآورشد: اکنون درصدد هستیم تا از ابزار هنر هرچه بیشتر برای جذب جوانان در 
اینکه پایگاه قرآن و قرائت این کتاب آسمانی  مساجد بهره ببریم .وی اضافه کرد: مساجد علاوه 

هستند طرح هایی پیش بینی شده تا دوره های آموزشی دراین زمینه افزایش یابد .
وی با اشاره به اینکه مساجد یکی از سنگرهای انقلاب اسلامی است گفت: مساجد جایگاه رفیعی 
دارند و از ابتدای انقلاب پایگاه فعالیت هایی اجتماعی و سیاسی بوده اند .شکری بیان کرد: کانون 
های فرهنگی و هنری مساجد برای رشد و شکوفایی مساجد است یکی از شان های مساجد پیوند 

مسجد و هنر است تا هنر اسلامی را تقویت کند .
وی ادامه داد: در دهه اول ماه مبارک رمضان یک هزار و ۲۰۰ بسته معیشتی بین نیازمندان استان 
البرز ازطریق مساجد توزیع خواهد شد . شکری گفت: سامانه ای به نام بچه های مسجد تعبیه شده 
که تمام فعالیت های کانون های فرهنگی و هنری مسجد رصد می شود و با همراهی مردم امیداریم 

گام های موثرتری در امور فرهنگی برداریم .



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره 41451

شنبه
19 اسفند 1402  میهنآ ن00مار

اروزنامه

شهرداری  همیاری  سازمان  گفت:  شرقی  آذربایجان  استاندار 
اقتصادی،  فعالان  و  خصوصی  بخش  محوریت  با  باید  ها 
شرکت های زیرمجموعه خود را برای سرمایه گذاری و اجرای 
طرح های شهری فعال کند و این نخستین قدم برای احیا و 

رشد این سازمان است.
مالک رحمتی در جلسه شورای سازمان همیاری شهرداری های 
استان، با تاکید بر تعامل متوازن و دوسویه سازمان همیاری با 
شهرداری های استان، اظهار کرد: این سازمان پیشران حمایت 
از شهرداری ها به ویژه شهرداری های کم برخوردار است و باید 

همه ظرفیت های قانونی خود را در این زمینه به کار گیرد.
با  سازنده  تعامل  همیاری،  سازمان  هنر  اینکه  بیان  با  وی 
انتظار به حق شهرداری ها این است  شهرداری هاست، افزود: 
که سازمان همیاری، به معنی واقعی کلمه همیار آنها باشد و 
با روحیه تحول خواهی و پویایی در جهت تعامل و حمایت از 

شهرداری ها حرکت کند.
استاندار آذربایجان شرقی با قدردانی از خدمات و تلاش های 
شهرداران استان، گفت: برخی از مشکلات شهرداری ها مربوط 
به دستگاه های ملی است و باید پیگیری های لازم انجام شود 
در  توان  تمام  با  نیز  استان  به  مربوط  مسائل  درخصوص  و 

خدمت شهرداری ها هستیم.
وی با اشاره به همزمانی ماه مبارک رمضان و عید نوروز، اظهار 
کرد: شهرداری ها، محور خدمت رسانی و کارهای فرهنگی و 
اجتماعی در این ایام هستند و انتظار داریم که با برنامه های 
صحنه هایی  شهرها،  در  ساده  افطاری های  مانند  ابتکاری 
مسافران  و  مردم  بین  انسجام  و  اتحاد  و  شادابی  و  نشاط  از 

نوروزی را رقم بزنند.
زیباسازی  و  شهری  فضاهای  و  معابر  بهسازی  بر  رحمتی 
تاکید کرد و  نوروز  تا عید  باقی مانده  ایام  محیطی شهرها در 

ادامه داد: ویترین خدمات دولت در دست شهرداری هاست و 
شهرداران باید با روحیه جهادی و انقلابی در این زمینه عمل 

کنند.
ارزش  ایجاد  به  توجه  همچنین  شرقی  آذربایجان  استاندار 
تفصیلی  و  جامع  طرح های  بازنگری  و  طراحی  در  افزوده 
به  توجه  آینده نگر،  و  مجرب  مشاوران  از  استفاده  و  شهرها 
از  استفاده  با  آبی  منابع  و مدیریت  بازچرخانی آب  روش های 
مدیریت  دانش بنیان،  شرکت های  و  پژوهشی  مراکز  ظرفیت 
غیرمجاز  ساخت وسازهای  با  جدی  برخورد  شهری،  ترافیک 
ایجاد  شهرها،  در  حاشیه نشینی  گسترش  از  جلوگیری  و 
درآمدهای پایدار با مشخص کردن پروژه های سرمایه گذاری، 
اهتمام  و  عمرانی  پروژه های  اجرای  کیفیت  بر  جدی  نظارت 
ویژه بر اجرای طرح های ملی مسکن را از مهم ترین انتظارات 

خود از شهرداران استان بیان کرد.
برای  استانداری  قانونی  ظرفیت های  تمام  از  گفت:  وی 

توانمندسازی شهرداری ها استفاده می کنیم.
مدیرکل امور شهری و شوراهای استانداری آذربایجان شرقی 
هم در این جلسه از واریز ۲۶۸ هزار میلیارد ریال اعتبار از محل 
سازمان همیاری شهرداری ها و دهیاری های کشور و مالیات 
بر ارزش افزوده به حساب شهرداری های استان در ۱۱ ماهه 

سال ۱۴۰۲ خبر داد.
مرتضی موحدنیا مجموع بودجه مصوب شهرداری های استان 
در سال جاری را ۲۳۸ هزار میلیارد ریال اعلام کرد و گفت: در 
۱۱ ماهه امسال، ۱۸۵ هزار میلیارد ریال از این بودجه تحقق 
یافته است و پیش بینی می کنیم بودجه شهرداری ها در سال 

آتی به ۳۵۰ هزار میلیارد ریال افزایش یابد.
همیاری  سازمان  حسابرسی  گزارش  جلسه  این  در 
شهرداری های استان قرائت و بودجه این سازمان برای سال 

۱۴۰۳ تصویب شد.

استاندار آذربایجان شرقی:

سازمان همیاری شهرداری ها در سرمایه گذاری
 و اجرای طرح های شهری فعال شود

مدیر کل صمت استان:

قیمت گذاری اقلام پرمصرف لوازم خانگی در 
ستاد تنظیم بازار آذربایجان شرقی انجام می شود

دادستان ارومیه:

۱۸۰۰ هکتار از اراضی ملی در آذربایجان غربی 
رفع تصرف شد

رییس کل دادگستری آذربایجان غربی:

اراذل و اوباش خویی معروف به پلنگ
 آذربایجان دستگیر شد

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی گفت: از این پس قیمت گذاری اقلام 
پرمصرف لوازم خانگی در ایام شب عید در ستاد تنظیم بازار انجام می شود.

به گزارش ایرنا، محمدجعفر عظمائی اظهار کرد: نظارت های دقیق و مستمر در فرآیند تولید 
و عرضه محصولات لوازم خانگی ادامه خواهد داشت و با توجه به اهمیت محصولات گروه 
لوازم خانگی در سبد خرید خانوارها به ویژه چهار محصول اصلی شامل یخچال، یخچال 
ایام پایانی سال به  فریزر، تلویزیون و ماشین لباسشویی و پیش بینی افزایش تقاضا در 
منظور جلوگیری از افزایش بی رویه قیمت ها، قیمت گذاری این محصولات در ستاد تنظیم 

بازار انجام می شود.
وی افزود: به منظور رعایت حقوق مصرف کنندگان، بازرسان و کارشناسان این اداره کل 
با رصد مستمر زنجیره توزیع )تولیدکنندگان و واردکنندگان تا مصرف کنندگان نهایی( با 
بهره گیری از اطلاعات موجود در سامانه جامع تجارت و سایر سامانه ها عملکرد فعالان 

این حوزه را بررسی و رصد می  شود.
وی با تاکید بر این که با هر گونه تخلف وفق مقررات قانونی برخورد قانونی می شود، گفت: 
با توجه به مصوبات ستاد تنظیم بازار، دستورالعمل ابلاغی، به تمام انجمن ها و اتحادیه های 
انباشت  از هر گونه  است  ارسال شده و لازم  لوازم خانگی  استانی مرتبط صنایع  صنفی 

غیرمتعارف کالا و افزایش قیمت خارج از ضوابط خودداری کنند.
مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی ادامه داد: در حال حاضر در حوزه تولید 
و تامین محصولات لوازم خانگی در استان مشکلی وجود ندارد و براساس اقدامات قبلی، 

شناسه کالا و قیمت کالا به طور مرتب بر روی اجناس درج می شود.
عظمائی با اشاره به اهمیت هماهنگی سراسری برای افزایش یکسان قیمت ها در حوزه 
لوازم خانگی افزود: به منظور اطلاع رسانی دقیق قیمت گذاری این محصولات، هفته آینده 

جلسه ای با فعالان استانی این صنعت برگزار می شود.

از  آذربایجان غربی گفت: یک هزار و ۸۰۰ هکتار  انقلاب مرکز  دادستان عمومی و 
اراضی ملی و عرصه طبیعی طی امسال با اقدامات شورای حفاظت از حقوق بیت 

المال در استان رفع تصرف شده است.
در  منابع طبیعی  آغاز هفته  مناسبت  به  روز درختکاری  در مراسم  حسین مجیدی 
ارومیه افزود: هفته منابع طبیعی بیانگر پیوند دوباره مردم با طبیعت است و حفظ 
و صیانت از عرصه های طبیعی باید به عنوان یکی از راهبردی و مهمترین ترین 

اهداف مجموعه جهاد کشاورزی و اداره کل منابع طبیعی استان باشد.
وی تاکید کرد: منابع ملی امانت هایی در دست ما هستند که نباید اجازه دست اندازی 
سودجویان را به آنها بدهیم و این منابع و امانت را برای نسل های بعدی حفظ کنیم.
دادستان عمومی و انقلاب ارومیه اضافه کرد: با توجه به تغییرات اقلیمی و افزایش 
ریزگردها، آینده نگری و برنامه ریزی برای حفاظت از عرصه های طبیعی باید مورد 

توجه مردم و همه مسؤولان اجرایی قرار گیرد.
مجیدی گفت: در این راستا فرهنگ سازی، آموزش و تبیین شرایط موجود و آگاه 

سازی مردم از عواقب تخریب انفال عمومی بسیار ضروری به نظر می رسد.
در ادامه این مراسم دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان، رئیس سازمان جهاد 
کشاورزی، مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری و مسؤول نمایندگی ولی فقیه در جهاد 
کشاورزی آذربایجان غربی هر کدام یک اصله نهال در محوطه ساختمان اداره کل 

منابع طبیعی وآبخیزداری استان غرس کردند.

پلنگ  به  که  خویی  اوباش  و  اراذل  گفت:  غربی  آذربایجان  دادگستری  کل  ییس 
آذربایجان معروف بوده و اتهام قتل نیز در پرونده دارد، دستگیر شد.

به گزارش خبرگزاری مهر، ناصر عتباتی در این خصوص اظهار کرد: »ص-ب« متهم 
به قتل و از اراذل و اوباش شهرستان خوی که دارای سابقه حبس نیزبوده و سه سال 

متواری شده بود، بالاخره در چنگال قانون افتاد.
وی اضافه کرد: این فرد، امروز در ارومیه دستگیر و روانه زندان شد.

رییس کل دادگستری آذربایجان غربی ادامه داد: این استان برای اراذل و اوباش ناامن 
است و اجازه خودنمایی و جولان به چنین افرادی نمی دهیم و با قاطعیت حکم قانون 

را درباره آنها اجرا می کنیم.

 مدیرعامل شرکت آب منطقه ای آذربایجان شرقی :

کاهش ۴۰ درصدی مصرف در گرو 
افزایش سواد آبی مردم است

 معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان شرقی :

بهره وری پایین از مشکلات اصلی 
واحدهای تولیدی آذربایجان شرقی است

 مدیرعامل شرکت آب منطقه ای آذربایجان شرقی گفت: اگر موضوع مدیریت مصرف و سواد 
آبی افزایش یابد می توانیم ۳۰ تا ۴۰ درصد در صنعت و کشاورزی صرفه جویی و ذخیره کنیم.
 یوسف غفارزاده در آیین اختتامیه جشنواره سراسری پوستر مهر آب اظهار کرد: امید دارم این 
جشنواره ها ادامه پیدا کند؛ امسال جشنواره های ملی آب و رسانه و مهر آب توسط شرکت 

آب و منطقه ای برگزار شده که نمود بسیار متفاوتی در کشور داشته است.
وی با تاکید بر اینکه کشور ما یک منطقه خشک و نیمه خشک است، از این رو باید با طبیعت 
افزایش جمعیت و سطح رفاه و متعاقب آن رشد تقاضا منجر شده که  آشتی کنیم، گفت: 

مصرف زیاد شود، از این رو طبق آمار، رشد مصرف چندین برابر رشد جمعیت است.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای آذربایجان شرقی متذکر شد: با انواع روش ها اعم از ساخت 
سد، انتقال آب از منابع مختلف تامین آب کرده ایم ولی سوال اینجاست که تا کی این نعمت 

در دسترس ما است؟ بنابراین باید به سمت اصلاح الگوی مصرف حرکت کنیم.
وی افزود: مدیریت مصرف و مصرف بهینه آب دغدغه اصلی ماست؛ در موضوع آب یک 

چهارم بارش دنیا را داریم اما از طرف دیگر ۲ برابر مصرف دنیا را نیز داریم.
غفارزاده بیان داشت: ما عملا داریم سهم و حق آبه نسل آینده را استفاده می کنیم، این آب 
ارث نیست بلکه امانت آیندگان است که در دست ماست. وی ابراز کرد: برای هر جایی که 
کمبود آب دارد، قطعی آب شود سریع به فکر تامین آب می رویم ولی باید بدانیم که ظرفیت 

آب این نیست و ما دست درازی به حقابه آیندگان می کنیم.
وی ادامه داد: وقتی یک سدی ساخته می شود و برای آن اهداف پروژه و برنامه زمانی تعیین 
می شود، برای مدیریت مصرف آب هم باید نگاه پروژه ای داشته باشیم؛ به طور قطع برگزاری 

چنین جشنواره هایی در مصرف بهینه آب کمک بسزایی خواهد بود.
وی اذعان داشت: ما هیچگاه نگفته ایم که کمتر مصرف کنید، بلکه گفته ایم بهینه مصرف 
کنید.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان یادآور شد: موضوع آب موضوعی است که تنها 

به متولیان آب مربوط نیست، بلکه همه دستگاه ها و اقشار مردم در آن سهیم هستند.
وی گفت: ما یک چهارم بارش دنیا را داریم این در حالی است که ۲۵۰ لیتر در شبانه روز 
میزان مصرف هر فرد در استان است و میزان استاندارد جهانی آن ۱۵۰ لیتر در شبانه روز 
است. غفارزاده متذکر شد: هنرمندان با زبان شیوا و گویای هنر خود می توانند فرهنگ مصرف 
بهینه و اهمیت حفظ آب را به آیندگان نشان دهند و بی تردید میزان اثرگذاری کلام و قلم 

و هنر هنرمندان بسیار بیشتر و عمیق تر خواهد بود.

 معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان شرقی گفت: ضعف و پایین بودن 
سطح بهره وری، یکی از مشکلات اصلی واحدهای تولیدی و اقتصاد این استان است.

صنعتی  مجموعه  جدید  فناوری  محصول  سه  از  رونمایی  مراسم  در  کلامی  محمد 
تراکتورسازی ایران با بیان اینکه سه مولفه در توسعه واحدهای تولیدی و رونق اقتصاد 
آنها تاثیرگذار است، افزود: فرسودگی فناوری استفاده شده در واحدهای تولیدی استان 
از آن ها به دهه ۶۰ بر می گردد موجب می شود که این واحدها  که قدمت برخی 
قابلیت رقابت با مجموعه های تولیدی با دانش روز و فناوری های جدید را نداشته 

باشند.
وی پایین بودن سطح دانش فنی را از دیگر مشکلات واحدهای تولیدی استان اعلام و 
اظهار کرد: دانش برخی از واحدهای تولیدی استان متناسب با نیاز زمان کنونی نیست 

و در نتیجه نمی توانند با بنگاه های بزرگ اقتصادی دنیا رقابت کنند.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان شرقی گفت: مشکل دیگر واحدهای 
تولیدی استان، تولید محصولاتی است که عمر اقتصادی آنها در دنیا به پایان رسیده 
و رقابتی برای تولید آن ها وجود ندارد در نتیجه سود خالص تولید آن ها خیلی کمتر 
است.کلامی، با تاکید بر لزوم ارتباط حوزه های صنعت و دانشگاه برای رفع مشکلات 
به  را  فناوری و شیوه های مدیریتی  تولید علم،  باید  ادامه داد: دانشگاه ها  همدیگر، 

عرصه صنعت صادر کنند و بخش صنعت نیز از تولیدات دانشگاه ها استقبال کند.
وی یادآور شد: شکاف بین علم و صنعت موجب شده است تا هیچکدام از این مجموعه 
ها نتوانند مشکلات همدیگر را برطرف کنند. مدیرعامل گروه صنعتی تراکتورسازی 
ایران نیز در این مراسم با بیان اینکه تولیدات این گروه صنعتی در ۱.۵ سال گذشته 
حدود ۲ برابر شده است، گفت: با راه اندازی خط تولید ادوات کشاورزی در گروه صنعتی 

تراکتورسازی، این گروه صنعتی جزو پنج شرکت تولیدکننده این ادوات شد.
»مصطفی وحیدزاده«، هدف از راه اندازی این خط تولید را خروج این گروه صنعتی 
از تک محصولی اعلام کرد و افزود: نبود خط تولید ادوات کشاورزی از نقایص این 
گروه صنعتی بود و مشتریان تولیدات این گروه صنعتی در تامین قطعات ماشین آلات 

خریداری در بازار با مشکل مواجه بودند.
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اروزنامه
 معاون امور اقتصادی و توسعه منطقه ای استانداری قزوین 
اتحادیه  سوی  از  مناسب  کیفیت  با  عید  شب  میوه  گفت: 
های  استان  از  استان  این  روستایی  تعاونی  شرکت های 
آذربایجان غربی و مازندران خریداری و ذخیره سازی شده 
تا با حذف دلالان و واسطه گران از افزایش قیمت ها در 

پایان سال جلوگیری شود.
امور  هماهنگی  دفتر  کل  مدیران  همراه  به  رحمانی  علی 
در  و  استان  روستایی  تعاون  و  قزوین  استانداری  اقتصادی 
راستای بررسی کیفیت میوه شب عید و خرما از سردخانه 

محل ذخیره سازی این محصولات بازدید به عمل آوردند.
وی در حاشیه این بازدید خاطرنشان کرد: ذخیره سازی میوه 
نرخ ها  منطقی سازی  و  قیمت ها  کنترل  هدف  با  عید  شب 
به  نیز  عید  شب  میوه  بازار  تنظیم  طرح  می گیرد؛  صوت 
میوه  تامین  دغدغه  کاهش  و  شهروندان  حال  رفاه  منظور 
غیرمنطقی  افزایش  و  نوسان  از  جلوگیری  و  عید  ایام  در 

قیمت ها اجرا می شود.
رحمانی با اشاره به ذخیره سازی میوه شب عید، خاطرنشان 
کرد: با توجه به اینکه در ایام عید همواره تقاضای بالایی 
دارد،  وجود  سیب  و  پرتقال  خصوص  به  میوه  خرید  برای 
بنابراین با توجه به افزایش این میزان از تقاضا، همه ساله 
انجام  به  این محصولات  ذخیره سازی  کار  عید  از  قبل  و 

می رسد.
معاون امور اقتصادی و توسعه منطقه ای استانداری قزوین 
به  توجه  با  گفت:  رمضان،  مبارک  ماه  ایام  به  اشاره  با 
ایام  با  ماه  این  تقارن  و  رمضان  مبارک  ماه  ایام  نزدیکی 
نوروز، همچنین خرمای مضافتی با کیفیت بالا و به منظور 
توزیع با قیمت مناسب هم ذخیره سازی شده که از ابتدای 

هفته آینده توزیع آن در سطح استان آغاز می شود.

تجار قزوینی کالاهای خود را از گمرگ استان 
صادر کنند

قزوین  استاندار  منطقه ای  توسعه  و  اقتصادی  امور  معاون 
گفت: تجار و بازرگانان این استان باید با هدف دستیابی به 
آمار واقعی، کالاهای خود را از گمرکات قزوین صادر کنند.

وی در جلسه توسعه صادرات غیرنفتی استان قزوین، اظهار 
کارت  که  دارد  عمده ای  صادرکنندگان  امروز  قزوین  کرد: 
بازرگانی آنها متعلق به استان نیست و حتی کالاهای خود را 

نیز از سایر گمرکات کشور به خارج صادر می کند.
وی با بیان اینکه آمار واقعی صادرات استان قزوین بیشتر 
بخواهیم  اگر  کرد:  خاطرنشان  است،  شده  اعلام  مقدار  از 
درصد   ۲۰ حدود  کنیم،  محاسبه  تقریبی  صورت  به 
صادرکنندگان عمده ما کالاهایشان را از سایر گمرکات به 

خارج صادر می کنند.

رحمانی تصریح کرد:  متاسفانه خیلی از صادرکنندگان ما زیر 
نظر اتاق بازرگانی قزوین هم نیستند،  بنابراین برای اطلاع 
فقط  نباید  کنندگان  تمامی صادر  به  جامع  و  دقیق  رسانی 

بخشنامه ها را به اتاق بازرگانی ابلاغ کرد.
صادراتی  و  اقتصادی  بسترهای  تقویت  به  مسوول  این 
استان قزوین اشاره کرد و یادآور شد: طی چند سال گذشته 
استان قزوین از نظر مشوق ها، حمایت ها و همچنین مباحث 
خود  اقتصادی  زیرساخت های  تقویت  به  گرانه  تسهیل 
پرداخته و گام های خوبی را نیز در این زمینه برداشته است.
تقویم  به  همچنین  قزوین  استاندار  اقتصادی  امور  معاون 
 ۱۴۰۳ سال  در  قزوین  المللی  بین  های  نمایشگاه  شرکت 
پرداخت و خاطرنشان کرد: با هدف بهره مندی مناسب از 
این تقویم لازم است که با ساز و کارهای جامع و دقیقی در 

این رابطه تصمیم گیری شود.

معاون استاندار قزوین: 

مشکلی در توزیع میوه شب عید نداریم

مدیرکل تعزیرات حکومتی قزوین:

نرخ واقعی کالا باید بر روی محصولات درج شود

سرپرست ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد استان قزوین:

رونمایی از سامانه »هر مسجد یک پایگاه قرآنی« 
در قزوین

 مدیر کل میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی استان زنجان :

معبد داش کسن دومین پایگاه ملی ثبت شده 
زنجان است

روی  بر  را  کالا  واقعی  نرخ  باید  تولیدی  واحدهای  گفت:  قزوین  حکومتی  تعزیرات  مدیرکل   
محصولات خود درج کنند.

به گزارش خبرگزاری مهر، علیرضا حسن پور با تاکید بر ضرورت تقویت سیستم نظارت بر واحدهای 
بزرگ تولیدی، توزیعی، خدماتی گفت: در این بازرسی خطوط تولید، انبارهای نگه داری مواد اولیه و 
کالا، قیمت و وزن محصولات بررسی شد تا در صورت وجود تخلف، پیش از آن که کالایی از واحد 

مربوطه به دست مصرف کنندگان برسد، قیمت ها اصلاح شوند.
مدیرکل تعزیرات حکومتی قزوین افزود؛ برای پایش و تنظیم بازار، توازن عرضه و تقاضا، علاوه 
بر حضور میدانی، سامانه های الکترونیکی بررسی می شوند چراکه نبود نظارت های هوشمند، زمینه 
ساز تخلفات متعددی می شود و اصلاح روند موجود، نیازمند هم افزایی همه دستگاه های اجرایی، 

قضائی و انتظامی است.
خودسرانه  افزایش  به  اقدام  قیمت گذاری،  گرفتن ضوابط  نظر  در  بدون  که  تولیدکنندگانی  به  وی 
قیمت ها کرده و یا نرخ واقعی بر روی محصول درج نکنند، هشدار داده، گفت: برای صیانت از حقوق 

مصرف کنندگان به تخلفات شرکت ها به صورت ویژه و فوری رسیدگی می شود.
در این گشت سیار، فرایند تولید، موجودی انبارها و مستندات شرکت کنترل شد.

سرپرست ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد استان قزوین از راه اندازی سامانه »هر 
مسجد یک پایگاه قرآنی« در قزوین خبر داد.

حجت الاسلام سید رئوف تقوی سرپرست ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد استان 
قزوین در خصوص برگزاری این همایش گفت: به مناسبت ۱۸ اسفند سالروز تأسیس کانون های 
فرهنگی هنری مساجد، همایشی با حضور مسئولان استانی در روز شنبه ۱۹ اسفند ماه ساعت ۱۵ 

در سالن اجتماعات اداره کل تبلیغات اسلامی استان قزوین برگزار می شود.
سرپرست ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد استان قزوین ادامه داد: در این مراسم 
از مدیران فعال کانون های فرهنگی هنری مساجد، مدیران کانون های تخصصی خواهران، امامان 

جماعت و هیئت امنای مساجد تجلیل به عمل می آید.
وی عنوان کرد: رونمایی از سامانه هر مسجد، یک پایگاه قرآنی، اجرای برنامه های متنوع و سخنرانی 
آقای حمید درسی استاد دانشگاه و پژوهشگر از جمله بخش های این مراسم است.حجت الاسلام 
برپایی میز  برگزار می شود  اسفند  به مناسبت ۱۸  برنامه هایی که  از دیگر  تقوی خاطر نشان کرد: 
خدمت در مسجدالنبی و همزمان با برگزاری نماز جمعه این هفته است که در میز خدمت، پاسخگوی 

سوالات عموم مردم و فعالان کانونی در حوزه کانون های فرهنگی هنری مساجد استان هستیم.

 مدیر کل میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی استان زنجان گفت: معبد داش کسن بعد از 
معدن نمک چهرآباد زنجان دومین پایگاه ملی ثبت شده استان است که همه ساله به ویژه ایام نوروز 

گردشگران زیادی را به خوب جذب می کند.
سید سعید صفوی افزود: پایگاه ملی داش کسن زنجان در سوم اسفند سال ۱۳۵۳ طی شماره ۱۰۲۶ 

به ثبت ملی رسیده است.
وی با بیان اینکه هم اکنون این استان ۲ پایگاه ملی معدن نمک چهرآباد و داش کسن را ثبت کرده 
است، اضافه کرد: گنبد نیلگون سلطانیه نیز به عنوان تنها اثر جهانی استان در سال ۲۰۰۵ میلادی 

در فهرست آثار میراث جهانی یونسکو به ثبت رسیده  است.
این مسوول با بیان اینکه رئیس جمهور ۲ واژه کلیدی در حوزه گردشگری را در هفدهمین نمایشگاه 
بین المللی گردشگری و صنایع وابسته به کار بردند، اضافه کرد: گردشگری از بخش های پیشران و 
شتاب دهنده به اقتصاد کشورها محسوب می شود.صفوی با بیان اینکه گردشگری بهترین راهکار 
تقویت اقتصاد بدون نفت است افزود: همچنین لغو روادید ایران در ۲۸ کشور نهایی شده است که با 
این امر ۵۰ درصد جمعیت کره زمین با یک بلیت می توانند وارد ایران شوند و ۵۰ درصد مردم ایران 

هم با صرف چهار ساعت می توانند به ایران سفر کنند.
دبیر ستاد اجرایی خدمات سفر استان زنجان خاطرنشان کرد: گردشگری مذهبی شهر زنجان مانند 
حسینیه اعظم، ارمغانخانه، امامزاده ها و مساجد تاریخی بهانه خوبی برای سفر به زنجان همزمان با 

ماه مبارک رمضان است.

معاون جهاد کشاورزی قزوین :

برنامه ریزی کشت چغندرقنددر ۲ هزار هکتار از 
مزارع استان قزوین

 معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین گفت: برنامه ریزی لازم برای 
کشت چغندرقند در سطح ۲ هزار هکتار از مزارع کشاورزی براساس الگوی کشت انجام شده است.

با  انجام در چهارمین نشست هماهنگی کشت چغندرقند که  راه  به گزارش خبرگزاری مهر، علی 
حضور مدیر زراعت سازمان، مدیر عامل کارخانه قندقزوین، مدیران جهاد کشاورزی شهرستانهای 
برای کشت  ریزی لازم  برنامه  کرد:  اظهار  برگزار شد،  باغستان  در سال  فنی  کارشناسان  و  تابعه 

چغندرقند در سطح ۲ هزار هکتار از مزارع کشاورزی براساس الگوی کشت انجام شده است.
وی افزود: در راستای برنامه ابلاغی و بر اساس الگوی کشت پیش بینی می شود در سال زراعی 
جاری این میزان اراضی کشاورزی به زیر کشت چغندرقند برود که با برنامه ریزی پیش بینی می شود 

این میزان محقق شود.
مانند  بر  پرآب  محصولات  کشت  است  مقرر  کشت  الگوی  رعایت  راستای  در  داشت:  اظهار  وی 
هندوانه و خربزه در مزارع استان در سال آینده ممنوع می باشد که ۱۸۰۰ هکتار از مزارع که سال 

گذشته به این دو محصول اختصاص داشته کشت نمی شود.
راه انجام اضافه کرد: با توجه به ممنوع بودن کشت دو محصول یاد شده می توان کشاورزان را به 

سمت اجرای الگوی کشت و محصولاتی همچون چغندرقند ترغیب کرد.
وی یادآور شد: کشاوررانی که تمایل به کشت چغندرقند درمزارع دارند و با سطح کشت قابل توجه 
امکان کشت مکانیزه دارند بایستی برنامه ریزی کاشت و برداشت مکانیزه با ادوات و ماشین آلات 

برای انها میسر شود.
ارتقای عملکرد کمی و کیفی چغندرقند،  بر اهمیت مدیریت مزرعه،  این نشست  گفتنی است: در 
اجرای الگوی کشت و لزوم بهره وری نهاده ها بخصوص مدیریت مصرف آب و مسائل فنی برای 

برداشت مکانیزه و نهاده های کود و خرید محصول توسط کارخانه قند تاکید شد.

رییس اتاق بازرگانی زنجان:

آموزش های به روز نیاز اساسی
 اشتغال است

مدیرکل کتابخانه های عمومی قزوین :

یک میلیون و ۲۰۰ هزار نسخه کتاب 
در کتابخانه های قزوین

حال  در  فراوان  سرعت  با  خدمات  بخش  اشتغال  امروز  اینکه  بیان  با  زنجان  بازرگانی  اتاق  رییس 
جایگزینی اشتغال صنعت و تولید است، گفت: همین موضوع می طلبد که نیروی انسانی را با آموزش به 

روز کرده و به عنوان یک سرمایه مهم مورد توجه قرار دهیم.
به گزارش خبرنگار ایرنا، صمد یوسفی اصل شامگاه در اختتامیه همایش صنعت و دانشگاه در استان 
با بیان اینکه بحران اساسی به نام نیروی انسانی، پیش روی ما وجود دارد، افزود: امروز با مشکلات 

فراوانی که وجود دارد، زندگی مناسب با پایه حقوق فعلی امکان پذیر نیست.
وی اضافه کرد: از طرف دیگر نیز افزایش حقوق برای واحدهای تولیدی به صرفه نیست، که در نتیجه 

این موضوع نیاز به یک فکر اساسی دارد.
وی با اشاره به اینکه بزرگترین صنعت کشور خودروسازی است و دولت نیز از آن حمایت می کند گفت: 
با وجود همه این حمایت ها، صنعت خودروسازی پیشرفت چندانی نداشته است که بیانگر آن است که 

صنعت ما فاصله بسیار زیادی با دنیا دارد.
نشده ایم،  بین المللی  عرصه  در  رقابت  به  موفق  هنوز  ما  اینکه  بیان  با  زنجان  بازرگانی  اتاق  رییس 
خاطرنشان کرد: صنعت نساجی طی سالیان گذشته با مشکلاتی مواجه بود و تعطیلی واحدهای این 
صنعت را شاهد بودیم، اما امروز صنایع نساجی بعد از بروز کردن خود با تکنولوژی دنیا در حال فعالیت 

است.
وی در ادامه با بیان اینکه یکی از مسوولیت های صنعتگران در بخش مسوولیت های اجتماعی است، 
گفت: با توجه به اهمیت این موضوع، یکی از محورهای هشتمین همایش ملی تعامل صنعت و دانشگاه 

در زنجان به این موضوع اختصاص داشت و اهمیت و توجه بیش از پیش به این موضوع را می طلبد.
رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان زنجان نیز در این جلسه با اشاره به سابقه تشکیل دانشگاه و صنعت 
در ایران، افزود: علوم پایه بخش مهندسی و حرکت دانشجویان به سمت علوم بخش تولید و صنعت 
باید به عنوان یک اصل مهم در دانشگاه مورد توجه قرار گیرد تا در آینده شاهد افزایش تعامل صنعت 

و دانشگاه باشیم.
احمد نقیلو افزود: نگاه ما باید به این موضوع بلند مدت بوده و در کنار آن در دوره کوتاه مدت نیز با 

حمایت های دولت در راستای حرکت به سوی این مهم گام برداشت.
شهردار زنجان نیز با اشاره به اینکه در زمینه صنعت و دانشگاه مشکلاتی از سالیان گذشته وجود دارد، 

اظهار کرد: تقویت این دو مهم به یقین فواید بسیاری را در پی خواهد داشت.
علیرضا فیروزفر با اشاره به اینکه در دانشگاه های کشورهای دیگر بودجه های پژوهشی بسیار بالایی 
در نظر می گیرند، افزود: این رقم شاید در حد برخی از بودجه های ما باشد که نشانگر این موضوع است 

که جوامع دیگر به بحث پژوهش با یک نگاه ویژه توجه دارند.
شهردار زنجان افزود: دانشگاه از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است و در این بین نقش دانشگاه در 

تربیت و تامین نیروی انسانی برای بخش صنعت و تولید از اهمیت بالایی برخوردار است.
در پایان این مراسم ضمن امضای تفاهم نامه همکاری مشترک فی مابین دانشکده حکمرانی دانشگاه 
تهران و موسسه آموزشی پژوهشی اتاق بازرگانی ایران، از ارایه دهندگان مقالات برتر هشتمین همایش 

ملی تعامل صنعت و دانشگاه نیز تجلیل شد.

هزار   ۲۰۰ و  میلیون  یک  اکنون  هم  گفت:  قزوین  عمومی  کتابخانه های  مدیرکل 
آن  اعضای  مطالعه  و  استفاده  جهت  استان  این  عمومی  های  کتابخانه  در  نسخه 

وجود دارد.
فاطمه محمدبیگی اظهار کرد: به طور توسط در هر ماه ۵۰ هزار نسخه کتاب توسط 
اعضای کتابخانه های عمومی استان به امانت برده می شود که به این معناست که 
مردم قزوین جدا از کتاب هایی که می خرند، ماهانه این تعداد کتاب را نیز مورد مطالعه 

خود قرار می دهند.
وی با اشاره به اینکه استان قزوین دارای ۳۹ کتابخانه نهادی، ۱۸ کتابخانه مشارکتی 
و سه پانسیون و سالن مطالعاتی است، در این زمینه توضیح داد: کتابخانه های نهادی 
توسط مجموعه نهاد کتابخانه ها، کتابخانه مشارکتی توسط دستگاه ها و سازمان ها 
نظیر شهرداری ها، سازمان زندان ها و برخی مساجد ایجاد و تجهیز منابع و همچنین 
سامانه های سخت افزار و نرم افزاری آنها توسط نهاد کتابخانه ها پشتیبانی می شود 
و در نهایت اینکه پانسیون و سالن مطالعاتی نیز فضاهایی هستند که توسط اشخاص 

حقیقی جهت مطالعه ایجاد می شوند.
مدیرکل کتابخانه های عمومی قزوین ضمن تاکید بر این موضوع که در حال حاضر 
بیشتر اعضای کتابخانه ها را کودکان و نوجوانان تشکیل می دهند، تصریح کرد: همه 
کتابخانه های عمومی استان دارای بخش مستقل کودک و نوجوان هستند و جهت 
جذب این گروه سنی برنامه های متنوع از قبیل قصه گویی، قصه خوانی، جمع خوانی، 
و  خوانی  نمایشنامه  برنامه های  و  نقاشی  مسابقات  کتابخوانی،  مسابقات  برگزاری 

عروسک گردانی در آنها برگزار می شود.
محمدبیگی، هدف از برگزاری این نوع برنامه ها را در کتابخانه ها، افزایش سطح و 
سرانه مطالعه توسط گروه های سنی کودک و نوجوان دانست و افزود: خوشبختانه 
این در حالی است که برنامه های یاد شده و همچنین موضوع کتابخوانی از سوی 

کودکان و نوجوانان با استقبال خوبی روبرو بوده است.
گفتنی است، نهاد کتابخانه های عمومی در سال ۸۲ ایجاد شد و تا پیش از آن همه 
کتابخانه های عمومی کشور تحت نظر اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی بودند اما با 
تاسیس این نهاد، تمامی کتابخانه های عمومی سراسر کشور به صورت مستقل تحت 

پوشش نهاد کتابخانه های عمومی قرار گرفتند.

 شماره 1442
دوشنبه
۷ اسفند 1402 
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

قبل از سفر با خودرو این نکات را چک کنید

چک  را  هوا  فیلتر 
کنید تمیزی فیلتر هوا 
کارایی  موتور و خودرو 
بخشد.  می  بهبود  را 

آن  از  لاستیک ها   باد 
دست چیزهایی است 
حتما  سفر  از  قبل  که 
شوند. بررسی  باید 

و  آب  سفر  از  قبل 
روغن  موتور،  روغن 
پاک  شیشه  و  ترمز 
کن   را بررسی کنید.

که  شوید  مطمئن 
و  ها  چراغ  تمام 
خودرو  های  سیگنال 
درست کار می کنند.

کنید  تمیز  را  ها  شیشه 
ببینید  تا شفاف و واضح 
پاک  برف  سلامت  از  و 
شوید.  مطمئن  ها  کن 

لاستیک ها  عاج  اگر 
میلیمتر   1/6 از  کمتر 
از  قبل  باید  بود 
شوند. تعویض  سفر 
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مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی البرز:

سومین دوره بازارچه برکت در کرج برگزار می شود
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان البرز از برپایی 
سومین دوره بازارچه برکت به منظور عرضه محصولات 

مشاغل خرد و خانگی در حصارک کرج خبر داد.
و  تولیدات  از  حمایت  منظور  به  گفت:  دارایی  عبداله 
راستای  در  و  خانوار  سرپرست  بانوان  توانمندسازی 
فروش  تا  تولید  زنجیره  تکمیل  و  البرزی  بانوان  اشتغال 
ابتدای  از  برکت  بازارچه های  خانگی،  مشاغل  حوزه  در 
تأمین  با  و  برنامه ریزی  البرز  استان  در  سیزدهم  دولت 
کرده  آغاز  را  خود  فعالیت  کرج  در  لازم  زیرساخت های 

است.

عنوان  البرز  استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
دستگاه های  همکاری  و  مشارکت  با  برنامه  این  کرد: 
مختلف اجرایی به ویژه مدیریت شهری کرج از ۲۰ اسفند 
با   ۲۰ لغایت  صبح   ۱۰ ساعت  از  دائمی  صورت  به  ماه 
خانگی  مشاغل  ساماندهی  مرکز  در  غرفه   ۵۶ استعداد 
استان البرز واقع در حصارک، خیابان برزنت اجرا می شود.

دارای  که  افرادی  از  دسته  آن  کرد:  خاطرنشان  دارایی 
مجوز مشاغل خانگی از این اداره کل هستند، می توانند 
عرضه  و  نمایشگاه  از  دوره  این  در  شرکت  برای 
مشاغل  تعاونی  به  مراجعه  با  خود  تولیدی  محصولات 

نمایشگاه های  سوم  مرحله  در  کرج  شهرستان  خانگی 
برکت ثبت نام کنند.

و  روستائیان  کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  صندوق  سرپرست 
عشایری  و  روستائی  غیرشاغل  مادران  گفت:  البرز  عشایر 
که دارای سه فرزند و بیشتر هستند، به صورت رایگان تحت 

پوشش بیمه اجتماعی قرار می گیرند.
و عشایری  روستایی  غیرشاغل  مادران  فواد محمدی گفت:   
که دارای سه فرزند و بیشتر هستند، بر مبنای ماده ۲۱ قانون 
جوانی جمعیت و حمایت از خانواده، به صورت رایگان تا زمان 
بازنشستگی تحت پوشش صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، 

روستاییان و عشایر قرار می گیرند.
وی مطرح کرد: در مرحله اول اجرای این طرح حق بیمه ۵۰۰ 

در سطح  دولت  توسط  کشور  در  شرایط  واجدان  از  نفر  هزار 
یک جدول سطوح درآمدی به صورت کاملًا رایگان تا زمان 
بازنشستگی پرداخت خواهد شد که این امر می تواند نویدبخش 

آینده ای روشن برای مشمولان این امر باشد.
محمدی بیان کرد: مجموعه مدیریت صندوق بیمه اجتماعی 
کشاورزان در استان البرز آمادگی کامل جهت پیش ثبت نام 
واجدان شرایط را دارد و مشمولان می توانند با مراجعه به دفاتر 
 WWW.ROOSTAA.IR سایت  به  مراجعه  یا  کارگزاری 

نسبت به ثبت اطلاعات خود اقدام کنند.
و  روستاییان  کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  صندوق  سرپرست 

مشمولان  احراز  کلی  شرایط  به  اشاره  با  البرز  استان  عشایر 
افزود: آنها باید غیرشاغل )خانه دار( ساکن در مناطق روستایی 
و عشایری و دارای سه فرزند و بیشتر بوده، حداقل سه فرزند 
در قید حیات داشته و حداقل سه فرزند دارای تابعیت ایرانی 

باشند.
زادگاه  محل  شهرستان  باروری  نرخ  اینکه  به  اشاره  با  وی 
شوهر متقاضی یا فرزند سوم و بیشتر بالای ۵/۲ نباشد. سطح 
تمام  که  بود  خواهد  درآمدی  یک  سطح  مشمولان  درآمدی 
حق بیمه سهم بیمه شده و سهم دولت )۱۵٪( توسط دولت 

پرداخت خواهد شد.
محمدی خاطرنشان کرد: با تولد فرزند چهارم و پنجم به ازای 
خواهد  اضافه  مشمول  بیمه ای  سنوات  به  سال  دو  فرزند  هر 
شد. بیمه شدگان حال حاضر صندوق در صورت احراز شرایط 
مندرج در قانون می توانند در دوره تمدید خود از مزایای این 

قانون بهره مند شوند.
و  روستاییان  کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  صندوق  سرپرست 
عشایر استان البرز مطرح کرد: با توجه به اولویت بندی ثبت 
نام مشمولان از سوی ستاد ملی جمعیت، مرحله پیش ثبت نام 
نخست مربوط به مادرانی است که تاریخ تولد فرزند سوم و 

بالاتر ایشان از تاریخ ۰۱/ ۰۱/ ۱۳۹۶  به بعد باشد.
وی خاطرنشان کرد: بدیهی است پس از احراز شرایط مندرج 
استعلام  کشور،  احوال  ثبت  سازمان  طریق  از   )۲۱( ماده  در 
تأیید غیرشاغل و عدم دریافت مستمری از سایر صندوق ها و 
تخصیص بودجه، پیش ثبت نام متقاضیان قطعی و نتیجه از 

طریق پیامک به ذینفع اطلاع رسانی خواهد شد.

سرپرست صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستائیان و عشایر البرز :

مادران روستایی دارای 3 فرزند بیمه اجتماعی 
رایگان می شوند

وزیر بهداشت :

هیچ بیمارستانی در نوروز بدون پزشک متخصص 
نخواهد بود

رییس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی :

3۰ درصد نان مصرفی در کشور دورریز می شود

رئیس اداره نظارت بر فرآورده های بهداشتی سازمان غذا و دارو :

افزایش مسمومیت با شوینده های خانگی

تعطیلات  در  متخصص  پزشکان  حضور  برای  لازم  ریزی های  برنامه  از  بهداشت،  وزیر 
نورروزی در بیمارستان ها خبر داد.

و هیچ  اند  بندی شده  تقسیم  پزشکان متخصص  نوروز  ایام  در  اللهی گفت:  بهرام عین 
بیمارستانی بدون متخصص نخواهد بود.

همه  پزشکان  که  شده  تاکید  و  ابلاغ  پزشکی  علوم  دانشگاه های  رؤسای  به  افزود:  وی 
رشته های تخصصی باید در ایام نوروز در بیمارستان ها حاضر باشند.

ادامه داد: از ۲۴ اسفند تا ۱۴ فروردین بیمارستان ها آماده باش هستند و در  اللهی  عین 
صورت بروز جراحی های اورژانسی قادر به ارائه خدمات خواهند بود.

وزیر بهداشت با بیان اینکه در ایام تعطیلات بازدید سر زده از بیمارستان ها انجام می گیرد، 
گفت : علاوه بر نظارت میدانی هماهنگی هایی صورت گرفته تا مردم از نظر دسترسی به 

خدمات دارو و سرم هیچ مشکلی نداشته باشند.

رییس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی گفت: ۳۰ درصد نان مصرفی در کشور، دورریز 
می شود.

به گزارش خبرگزاری مهر، علیرضا زالی، با بیان اینکه نان غذای ا صلی سفره بخش بزرگی 
از جمعیت جهان و ایران است، اظهار کرد: سرانه روزانه مصرف نان در کشور ما ۳۲۰ گرم 
است که در واقع تأمین کننده ۴۰ تا ۵۰ درصد انرژی دریافتی، ۴۰ درصد پروتئین مورد نیاز 

و ۸۰ درصد آهن دریافتی روزانه بدن افراد است.
وی، توجه به سلامت و کیفیت این ماده غذایی ارزشمند )نان( را بسیار مهم برشمرد و 
افزود: در صورت تأمین سبوس کافی در آرد و تهیه نان کامل و سالم، کیفیت نان افزایش 

یافته و میزان دورریز آن نیز کاهش خواهد یافت.
زالی با اشاره به مطالعات انجام شده گفت: در حال حاضر ۳۰ درصد نان در کشور تبدیل 

به ضایعات می شود که معادل دو میلیون تن است.
ارتقای  هدف  با  و  راستا  این  در  افزود:  سالم،  نان  و  کامل  آرد  همایش  نخستین  رئیس 
سلامت و امنیت غذایی جامعه، اولین همایش ملی آرد کامل، نان سالم با حمایت دانشگاه 
علوم پزشکی شهید بهشتی، شورای عالی سلامت و امنیت غذایی، انستیتو تحقیقات تغذیه 
و صنایع غذایی برگزار می شود.به گفته وی، همایش مذکور با همکاری دانشگاه های علوم 
پزشکی استان، اتحادیه های نان و آرد، مرکز پژوهش های غلات و با حضور سیاست گذاران 

و اندیشمندان حوزه سلامت، کشاورزی، غذا و تغذیه و آرد و نان کشور برگزار می شود.
به سیاست های دولت در چرخه  از جمله محورهای مورد بحث در همایش مذکور  زالی 
تولید نان، چالش ها و راهبردهای تولید نان کامل، اقتصاد نان و فرهنگ سازی تولید و 

مصرف نان کامل اشاره کرد.
به گفته وی، در بخش جنبی این همایش، کارگاه آموزشی آشنایی با شیوه نامه تهیه نان 
و  سیاستگذاران  با حضور  پنل تخصصی  و همچنین  استان  نانوایان  برای  کامل  و  سالم 

متخصصان حوزه نان و آرد و غذا و تغذیه کشور برگزار می شود.

اینکه ۱۶درصد  به  اشاره  با  دارو  و  بهداشتی سازمان غذا  فرآورده های  بر  نظارت  اداره  رئیس 
از کل مسمومیت ها با شوینده های خانگی است، گفت: میزان مسمومیت با شوینده ها روند 

افزایشی داشته است.
فرحناز حسینی، با تاکید بر لزوم رعایت مواردی هنگام استفاده از شوینده ها جهت جلوگیری 
از مسمومیت، اظهار داشت: پیش از شروع تعطیلات نوروز بر اساس سنتی قدیمی، نظافت و 
شستشوی خانه ها با انواع شوینده ها انجام می شود که باید توجه داشت استفاده نابجا و بدون 

آگاهی از این مواد شیمیایی می تواند خطرات جبران ناپذیری را ایجاد کند.
وی افزود: هنگام نظافت و خانه تکانی منزل، با رعایت اصول پیشگیری، باید مراقب مسمومیت 
با فرآورده های شوینده و ضدعفونی کننده ها بود، مسمومیت با شوینده های خانگی در سال های 
اخیر روند رو به افزایشی داشته است و نزدیک به ۱۶ درصد از کل مسمومیت با مواد شیمیایی 

را شامل می شوند.
رئیس اداره نظارت بر فرآورده های بهداشتی سازمان غذا و دارو با بیان اینکه هنگام استفاده از 
انواع فرآورده های شوینده و گندزدایی کننده های سطوح باید اصول ایمنی را در نظر گرفت، 
توضیح داد: همیشه در هنگام استفاده از فرآورده های شیمیایی و شوینده لازم است به برچسب 
روی بسته بندی توجه کرد، استفاده از مواد شیمیایی در تاریکی و بدون مطالعه و آگاهی از 

نحوه استفاده آنها می تواند خطرناک باشد.

سلامت
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پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: پرسپولیسی ها دوست دارند 
کمک داور ویدئویی نباشد تا با خیال راحت بتوانند با حمایت های 

داور پیروز شوند!
شرایط  خصوص  در  مهر،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  نوری  محمد 
همه  داشت:  اظهار  کشور  فوتبال  حذفی  جام  از  حذف  و  استقلال 
می دانند که جام حذفی به جام شگفتی ها معروف است اما استقلال 
هم در اولین دیدار جام حذفی بازی را که همه انتظار داشتند را انجام 
نداد. بازیکنان هم تمرکز خوبی را نداشتند و بد بازی کردند، تیم مس 
رفسنجان هم بازی بسیار خوبی را از خود به نمایش گذاشت. مس 
رفسنجان در نیم فصل دوم با آمدن محرم نویدکیا متحول شده و 

فوتبال خوبی را بازی می کند.
وی افزود: در بازی با مس رفسنجان نمی خواهیم شکست استقلال 
خوب  واقعاً  استقلال  بازیکنان  چون  بیاندازیم  داوری  گردن  به  را 
این  اما داوری هم در  انجام دهند  را  بازی خود  نتوانستند  نبودند و 
بازی نقش داشت از اتفاقات درون زمین گرفته تا گل دومی که در 
در حال حاضر  و  است  فوتبال همین  رسید.  ثمر  به  آفساید  شرایط 
به  را فراموش کنند  بازی  این  باید  بازیکنان و هواداران  کادر فنی، 

ادامه لیگ فکر کنند.
بازیکن اسبق تیم فوتبال استقلال در خصوص هجمه ها علیه جواد 
به نظر من  با مس رفسنجان گفت:  بازی  تغییرات در  بابت  نکونام 

در  و  خورد  شکست  مس  مقابل  ممکن  زمان  بدترین  در  استقلال 
همان مرحله یک شانزدهم از دور رقابت ها حذف شد اما دنیا به آخر 
را  بازی همه کاسه کوزه ها  به خاطر یک  نرسیده است. نمی توانیم 
بر سر جواد نکونام سرمربی تیم بشکنیم. همیشه در فوتبال چنین 
اتفاقاتی وجود دارد و در شرایط کنونی تنها باید از بازیکنان و کادر 

فنی حمایت کنیم تا در لیگ قهرمان شویم.
برای  را  خود  باید  ما  داد:  ادامه  استقلال  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
دربی که هفته آینده برگزار خواهد شد آماده کنیم، قطعاً این بازی 
برنده  که  چرا  است  برخوردار  خاصی  حساسیت های  و  حاشیه  از 
دارد.  بر  قهرمانی  راه  ادامه  برای  را  بزرگی  گام  می تواند  دیدار  این 
نوری در خصوص بازی آبی پوشان با استقلال خوزستان در هفته 
نوزدهم پیش از دربی ۱۰۳ عنوان کرد: استقلال خوزستان مانند مس 
رفسنجان در نیم فصل دوم متحول شده است، بازیکنان بسیار خوبی 
را جذب کردند و شکل فوتبال خود را تغییر دادند. به نظر من این تیم 
می تواند در نیم فصل دوم یقه همه تیم ها را بگیرد و نتایج خوبی را 
کسب کند و قطعاً به همین راحتی امتیاز از دست نمی دهد. از طرفی 
در  ما  ولی  میزبان هستند،  آنها  و  برگزار خواهد شد  اهواز  در  بازی 
جنوب کم هوادار نداریم و می توانیم با حضور آنها عملکرد بهتری 
بازیکنان ۳ کارته آبی های پایتخت  با اشاره به  را داشته باشیم.وی 
تصریح کرد: این بازی از چند جهت برای استقلال مهم است، اول 

را پیروز  بازی  این  باید  بازیکنان  از دربی است و  بازی پیش  اینکه 
شوند و با روحیه خوبی برای دیدار با پرسپولیس آماده شوند. دومین 
موضوع ۳ کارته بودن ۵ آبی پوش است که باید با احتیاط بیشتری 
بازی کنند، چرا که اگر کارتی دریافت کنند بازی با پرسپولیس را از 
دست می دهند. همین موضوع می تواند استرسی خاصی در بازیکنان 
ایجاد کند اما آنها باید تمام توان خود را در زمین بگذارند تا بتوانیم 

این بازی را به خوبی از پیش رو برداریم.
بازیکن اسبق استقلال با انتقاد از برنامه ریزی لیگ برتر، فدراسیون 
هم  لیگ  سازمان  و  فدراسیون  گفت:  لیگ  سازمان  و  فوتبال 
برنامه ریزی درستی را برای مسابقات لیگ نداشته است و استقلال 
برای انجام بازی باید دائماً در سفر باشد تا بازی های خود را انجام 
فوتبال  مسؤولان  را  درستی  برنامه ریزی  هم  سال ها  این  در  دهد. 
کشورمان ندیدیم.پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در خصوص بیانیه 
باشگاه پرسپولیس علیه آبی های پایتخت عنوان کرد: دربی گذشته 
اما  را داشت  برگزار شد حواشی خاص خود   VAR با  بازی  هم که 
بیانیه باشگاه پرسپولیس کاملًا گویای همه چیز است. همه در لیگ 
نسبت به این تیم خاص اعتراض دارند. من فکر می کنم تنها کسی 
که از وجود VAR در دربی ناراحت است پرسپولیس است چرا که 
که  دارند  دوست  آنها  بزند.  رقم  آنها  برای  را  نتیجه  نمی تواند  داور 
کمک داور ویدئویی نباشد تا با خیال راحت بتوانند با داوری پیروز 

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال :

پرسپولیس نمی خواهد دربی با VAR برگزار شود

برانکو ایوانکوویچ :

افتخار می کنم که 
سرمربی چین شدم

قهرمانی سوپر استاد بزرگ شطرنج ایران
 در ابر تورنمنت ایروفلوت روسیه

ملی پوش وزنه برداری زنان :

در ازبکستان فقط می خواستم
 وزنه بزنم

کارشناس فوتبال :

بازی ها در نیم فصل دوم
 سخت تر است

افتخار می کنم که سرمربی تیم چین شدم و   سرمربی تیم ملی فوتبال چین گفت: خیلی 
صعود به جام جهانی هم هدف نهایی ماست.

به گزارش ایرنا، برانکو ایوانکوویچ بعد از جدایی از تیم ملی عمان به عنوان سرمربی جدید 
رسانه های چین  به  در نشست خبری  به صورت رسمی  معرفی شد  فوتبال چین  ملی  تیم 
معرفی شد. سرمربی کروات در این نشست اظهار داشت: اولویت ما این است که به جمع ۱۸ 
تیم نهایی انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ برسیم. باید تیمی بسازیم که همیشه قدرتمند باشد و 

برای صعود به جام جهانی بجنگد.
سرمایه گذاری انجام شده در چین و قدرت واقعی فوتبال کشور، تاکنون در نتایج منعکس 
نشده است. باور دارم که تیم ملی چین کاملًا قابلیت کسب جایگاهی خوب در فوتبال آسیا 

را دارد. صعود به جام جهانی هم هدف نهایی ماست. 
وی افزود:خیلی افتخار می کنم که سرمربی تیم چین شدم. 

معتقدم با تلاش مشترک همه می توانیم عملکرد و نتایج بهتری را به ارمغان بیاوریم و دل 
هواداران را شاد کنیم. این موقعیت برای من به معنای مسئولیت و چالش های بزرگ است. 

با کمک کادر فنی و بازیکنان امیدوارم بتوانم انتظارات را برآورده کنیم.
برانکو ادامه داد: زمان آماده سازی برای ما بسیار محدود است.

 سوپرلیگ چین نیز به تازگی آغاز شده است. ما باید یک اردوی آماده سازی داشته باشیم و 
بازیکنان خود را با شرایط اوج خود تنظیم کنیم. چین باید از لحاظ هجومی، بازدهی و تحرک 

بازیکنان باید بهتر از این باشد.
 زمان کمی تا دیدار با سنگاپور داریم و سوپرلیگ چین به تازگی آغاز شده است. بازیکنان 
باید با شیوه بازی مد نظر ما مطابقت پیدا کنند و امیدواریم که در اردوی قبل از مسابقه، همه 

بتوانند با این سبک آشنا شوند.

سوپر استاد بزرگ محمد امین طباطبایی در حضور بسیاری از اساتید بزرگ مطرح جهان، 
قهرمان ابر تورنمنت ایروفلوت روسیه شد.

به گزارش خبرگزاری مهر، سوپر استاد بزرگ محمدامین طباطبایی در دور آخر مسابقات 
به  موفق  قهرمانی  عنوان  برای کسب  در جدال  و  رفت  اسیپنکو«  »آندری  به مصاف 

پیروزی برابر وی شد و با کسب ۷.۵ امتیاز مقتدرانه قهرمان شد.
از ۳۰  دنیا  روسیه، ۱۴۲ شطرنج باز مطرح  ایروفلوت  تورنمنت  ابر  مهم ترین جدول  در 
به خلق  استاد بزرگ محمدامین طباطبایی موفق  کشور جهان شرکت کردند و سوپر 

حماسه شد.
آخرین باری که مسابقات ایرفلوت برگزار شد در زمان شیوع ویروس کرونا بود و امسال 
این رویداد بزرگ و باسابقه پس از چهارسال وقفه با مجموع جوایز ۱۶۵ هزار دلاری 
شطرنج  برای  بزرگ  افتخاری  طباطبایی  بزرگ  استاد  سوپر  نهایت  در  که  شد  برگزار 

ایران کسب کرد.

ملی پوش وزنه برداری زنان گفت: در مسابقات قهرمانی آسیا ازبکستان فقط می خواستم وزنه 
بزنم  و بحث مدال نبود.

آسیا  ایرنا درباره مصدومیت خود در مسابقات قهرمانی  با  الهام حسینی در گفت وگو  سیده 
مسابقات  در  اما  است  شده  برطرف  کامل  مصدومیتم  خداراشکر  کرد:  اظهار  ازبکستان، 
قهرمانی آسیا ازبکستان که زمان کمی برای بهبود آسیب دیدگی خود داشتم، نتوانستم به 
آمادگی برسم. هنوز به آن قدرت بدنی لازم نرسیدم اما الان تمرینات لازم را برای بهبود 

آسیب دیدگی کمرم انجام می دهم و مشکل کمرم بهتر شده است.
از  یکی  اما  نداشتم  مشکلی  زدن  وزنه  با  ازبکستان  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در  افزود:  وی 
پیش  مصدومیت  شرایط  ان  در  بودم.  نرسیده  آمادگی صددرصد  به  که  بود  این  مشکلاتم 
آمد و نزدیک به مسابقات قهرمانی آسیا بود. در روز مسابقه زمانی که وزنه را بالا بردم در 

وزنه برداری می گوییم که آن روز، روز ورزش جسمانی من نبود.
ملی پوش وزنه برداری زنان ادامه داد: فقط می خواستم وزنه بزنم و بحث مدال نبود. متاسفانه 
آمادگی آن را نداشتم و خودم تصور می کردم آمادگی لازم وزنه زدن را دارم و اما بعد از بلند 
کردن وزنه دیدم که به من فشار می آید. در ازبکستان آماده نبودم و نمی خواستم مصدومیتم 

دوباره عود کند.
وی تصریح کرد: سطح مسابقات قهرمانی آسیا خوب بود. سایر کشورها چون کره شمالی 
قوی تر از قبل ظاهر شدند و بچه های ما هم خوب بودند و خیلی زحمت کشیدند. در دو دسته 

وزنی توانستیم به مدال برسیم و دختران ما جنگنده عمل کردند.
حسینی در پاسخ به این پرسش که آیا الان مربیگری هم می کند؟ گفت: الان تمام تمرکزم 

روی تمریناتم است و نمی توانم همزمان مربیگری کنم.

کارشناس فوتبال با بیان اینکه دیدارها در نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر سخت 
تر از نیم فصل اول خواهد بود، گفت: پرسپولیس کار سختی برابر فولاد دارد اما امیدوارم 

پیروز شود.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال پرسپولیس در رقابت های لیگ برتر با کسب ۳۶ 
امتیاز در رده دوم جدول قرار دارد و سرخ ها برای تکرار عنوان قهرمانی خود در این 
از زمین  امتیاز  با حداکثر  باید در بیشتر دیدارهای خود  از رقابت های لیگ برتر  فصل 

بازی خارج شوند.
را  ویه  اوسمار  عملکرد  خصوص  در  پرسپولیس  باشگاه  پیشکسوت  شیری  مجتبی 
به  و  نبود  بیگانه  پرسپولیس  بازیکنان  با  اوسمار  داشت:  اظهار  سرخ ها  نیمکت  روی 
واسطه حضور در کنار یحیی گل محمدی شناخت خوبی از بازیکنان دارد و به نظرم 
در دیدارهایی هم که هدایت پرسپولیس را بر عهده داشته توانسته انتظارات را برآورده 
نیم فصل دوم به مراتب  بازی ها در  انتظار هواداران را کسب کند.  نتایج مورد  ساز و 
سخت تر از نیم فصل اول است و بازیکنان پرسپولیس باید با تمرکز بالاتری در زمین 

بازی حاضر شوند.
او ادامه داد: درست است که پس از جدایی یحیی گل محمدی مربی بزرگی هدایت 
پرسپولیس را بر عهده نگرفت اما نباید از نتایج خوبی که اوسمار تا به اینجا کسب کرده 
آرامش  حفظ  با  باید  اکنون  پرسپولیس  باشگاه  مدیران  و  بازیکنان  کنیم.  چشم پوشی 
حاشیه ها را از تیم دور سازند و از کادر فنی فعلی تیم حمایت شود. اتحاد بین بازیکنان و 
اعضای کادر فنی باعث خواهد شد تا پرسپولیس نتایج خوبی را در مسابقات باقی مانده 

تا پایان فصل به دست آورد.
بازیکن جدیدی  فوتبال درباره خریدهای جدید پرسپولیس گفت: وقتی که  کارشناس 
به یک تیم اضافه می شود، نیاز به زمان دارد تا خود را با سایر نفرات هماهنگ کند، 
اکنون بازیکنان جدید پرسپولیس هم همین شرایط را دارند آنها نیاز به فرصت بیشتری 
دارند تا بتوان درباره عملکردشان صحبت کرد اما با نمایشی که از آنها در دیدار با ذوب 
آهن و نفت و گاز گچساران دیدیم می توان امیدوار بود که پرسپولیس در نیم فصل دوم 
به مراتب تیمی کامل از نیم فصل اول دارد. خریدهای خارجی هم بازیکنان نامداری 

هستند که حضور هر کدام از آنها در یک تیم، عملکرد آن را بهبود خواهد بخشید.
شیری درباره دیدار پرسپولیس با فولاد در هفته نوزدهم لیگ برتر، تصریح کرد: تیم ها 
در نیم فصل دوم مانند نیم فصل اول خود نخواهند بود و هر چه به هفته های پایانی 
نزدیک تر شویم به دلیل شرایط قرارگیری تیم در جدول، بازی ها سخت تر می شوند. 
فولاد با اینکه در این فصل تاکنون ۳ مربی را روی نیمکت خود دیده اما با حضور احمد 
آل نعمه این تیم جان گرفته است و نظم بهتری در زمین دارد. بازیکنان پرسپولیس اگر 
به دنبال تکرار عنوان قهرمانی سال های اخیر خود هستند باید این بازی را با برد پشت 
سر بگذارند و انشاالله با کمک همه بازیکنان و حمایت هواداران این اتفاق خواهد افتاد.
او در پایان خاطرنشان کرد: هواداران باید به تیم روحیه دهند، رقبای پرسپولیس برای 
کسب عنوان قهرمانی تیم های قدرتمندی هستند که منتظر اشتباه پرسپولیس خواهند 

بود و امیدوارم در پایان لیگ باز شاهد خوشحالی هواداران پرسپولیس باشیم.
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با تشریح آخرین وضعیت تیم ملی  با کمان  تیراندازی  رییس فدراسیون 
گفت: برای انگیزه دادن به تیم جهت کسب سهمیه المپیک پاداشی را در 

نظر گرفتیم ولی من رقم آن را فراموش کردم.
به گزارش خبرنگار مهر، در بین رشته های المپیکی ایران، تاکنون دست 
کمانداران کشورمان از رسیدن به سهمیه بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس 
قهرمانی  ایران مسابقات  با کمان  تیراندازی  ملی  تیم  است.  مانده  کوتاه 
حالی  در  را  آسیا  قهرمانی  مسابقات  و  هانگژو  آسیایی  بازی های  جهان، 

پشت سرگذاشت که در هیچ یک از اینها موفق به کسب سهمیه نشد.
البته ملی پوشان ایران رقابت های جهانی آلمان را به دلیل عدم صدور ویزا 
از دست دادند ولی در دو رویداد دیگر هم ناکام بودند و حالا باید شانس 

خود را در رقابت های کاپ جهانی ترکیه امتحان کنند.
ایران  کمانداران  برگزار شود.  آینده  است خرداد سال  قرار  این مسابقات 
از المپیک ۲۰۰۸ پکن با کسب ۲ سهمیه موفق به حضور در این بازیها 
شدند، تیروکمان ایران در المپیک پکن و لندن با دو سهمیه و در بازی های 

ریو و توکیو نیز با یک سهمیه حضور داشت.
در حال حاضر اردوی تیم ملی ریکرو برای شرکت در آخرین مسابقات 
تعیین شده برای کسب سهمیه از ۹ دی ماه در سایت تیراندازی با کمان 
عرب  محمدرضا  گلشنی،  محمدحسین  است.  شده  آغاز  آزادی  ورزشگاه 
عامری، رضا شبانی، صادق اشرفی، فائز محمدی، محمدطاها صفری در 
بخش مردان و مهتا عبداللهی، ریحانه زارع، مبینا فلاح، یسنا پورماهانی، 
حوریه حاجی حسینی، مبینا جعفری در بخش بانوان نفرات حاضر در این 
اردو هستند. سونگ چیل هونگ نیز به عنوان سرمربی هدایت کمانداران 

کشورمان را به عهده دارد. 

کاپ جهانی آخرین فرصت کسب سهمیه
تیم  برای  شده  پیش بینی  برنامه های  درخصوص  بهار  شعبانی  غلامرضا 
ملی جهت کسب سهمیه المپیک اظهار کرد: مسابقات کاپ جهانی ترکیه 
آخرین فرصت ما برای رسیدن به بازی های المپیک پاریس است در حال 
حاضر تیم ملی مدتهاست که تمرینات خود را زیر نظر مربی کره ای آغاز 
کرده است. ملی پوشان ما شبانه روز تمرین می کنند تا به امید خدا بتوانیم 

حضور خوبی در رقابت های ترکیه داشته باشیم.

دنبال تامین منابع مالی برای اعزام ها
مرحله  گفت:  نیز  شده  ریزی  برنامه  تدارکاتی  اردوهای  به  اشاره  با  وی 
نخست کاپ جهانی به میزبانی شانگهای چین برگزار خواهد شد که قصد 
داریم تیم را اوایل اردیبهشت راهی این رویداد کنیم. اواخر اردیبهشت نیز 
مرحله دوم کاپ جهانی است که این بار میزبان این رویداد کره جنوبی 
این  نیاز در  مالی مورد  منابع  تامین  با  بتوانیم  تا  است در تلاش هستیم 

رقابت ها نیز حاضر شویم.

درخواست سرمربی تیم ملی
رییس فدراسیون تیراندازی با کمان در ادامه خاطر نشان کرد: البته مربی 
تیم ملی پیشنهاد کرده است که مابین این دو مسابقه یک اردوی تدارکاتی 
هم داشته باشیم که امیدوارم بتوانیم این شرایط را فراهم کنیم تا تیم یک 

اردو هم در کره داشته باشد.

قولی برای کسب سهمیه نمی دهم
شعبانی بهار در پاسخ به اینکه ملی پوشان ایران چه میزان شانس برای 
با  که  جلسه ای  در  کره ای  مربی  پیش بینی  گفت:  دارند؟  سهمیه  کسب 
کمیته ملی المپیک داشتیم کسب سهمیه تیمی در بخش مردان و احتمال 
معتقد  کره ای  مربی  بود.  بانوان  بخش  در  انفرادی  سهمیه  یک  کسب 
است ما در هر دو بخش از شانس ۶۰ درصدی برخوردارهستیم. من هم 

امیدوارم ولی قولی نمی دهم.

رقم پاداش را فراموش کردم
پوشانی  ملی  برای  شده  تعیین  پاداش  میزان  درخصوص  ادامه  در  وی 
که شانس کسب سهمیه دارند؛ توضیح داد: ما برای انگیزه دادن به تیم 
این  گرفتیم.  نظر  در  را  پاداشی  ملی پوشان  برای  هم  و  مربی  برای  هم 
را  آن  رقم  ولی  است  گرفته  قرار  بررسی  مورد  رییسه  هیات  در  موضوع 

فراموش کردم!

نعمتی را به پارالمپیک دادیم
رییس فدراسیون تیراندازی با کمان در پایان درباره آخرین وضعیت زهرا 
را به بخش  پاریس گفت: ما نعمتی  المپیک  نعمتی برای کسب سهمیه 
پارالمپیک واگذار کردیم. در مورد اینکه آیا او برای پارالمپیک برنامه دارد 

یا خیر هم اطلاعی ندارم باید از خودش بپرسید.

رییس فدراسیون تیراندازی با کمان :

برایکسبسهمیهالمپیکقولینمیدهم

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس :

خودمراباگلمحمدی
مقایسهنمیکنم

 عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال :

قلعهنوییبهدستیارانخارجی
نیازدارد

بازیکن تیم ملی بسکتبال :

حریفانتیمملیبسکتبالاسمو
رسمدارنیستند

تراکتور گفت:  برابر  بودن دیدار حساس تیمش  به در پیش  اشاره  با  تیم فوتبال پرسپولیس  سرمربی 
می دانیم که برابر تیم خوب تراکتور بازی سختی در پیش داریم اما به دنبال پیروزی و گرفتن سه 

امتیاز هستیم.
تیم فوتبال پرسپولیس که دور برگشت بیست و سومین دوره رقابت های لیگ برتر را با شکست برابر 

آلومینیوم آغاز کرد، در ورزشگاه خالی از تماشاگر آزادی به مصاف تیم تراکتور تبریز خواهد رفت.
اوسمار ویه را در نشست خبری قبل از بازی پرسپولیس و تراکتور تبریز گفت: خیلی از خبرنگاران به 
من لطف داشتند تا یک کنفرانس خبری داشته باشیم اما به خاطر تعطیلات نتوانستیم گفت و گویی با 

هم داشته باشم تا این جلسه تبدیل به اولین گفت و گوی ما شود.
وی که تیمش در اولین دیدار دور برگشت برابر آلومینیوم تن به شکست داد و از صدر جدول فاصله 
گرفت در مورد دومین دیدار رسمی خود برای هدایت سرخپوشان گفت: می دانیم بازی خیلی سختی 
شکست  صفر  بر  یک  که  آلومینیوم  مقابل  تیمش  عملکرد  در خصوص  داریم.اوسمار  تراکتور  مقابل 
خوردند تاکید کرد: دومین بازی دور برگشت را باید انجام دهیم. درست است مقابل آلومینیوم اراک 
خوب بودیم اما کافی نیست و باید نتیجه بگیریم.او درباره نحوه حضور در جایگاه سرمربی پرسپولیس 
تصریح کرد: حضور روی نیمکت پرسپولیس کار خیلی سختی در فوتبال ایران است. با توجه به جو 
موجود هر نظر و کاری کنم می تواند تأثیرگذار باشد.اوسمار در پاسخ به سوال خبرنگار مهر مبنی بر 
تفاوت دیدگاه در رختکن پرسپولیس بین بازیکنان این تیم نسبت به او و مقایسه ای که با دوران حضور 
یحیی گل محمدی می کنند تصریح کرد: مسوولیت سنگینی دارم و می دانم در تیم بزرگی هستم. 
امیدوارم با کمک بازیکنان بتوانم از پس آن بر بیایم. سوال خیلی مهمی پرسیدید. راجع به کسی دارید 
صحبت می کنید که من را به فوتبال ابران معرفی کرد. صحبت کردن درباره آقای گل محمدی سخت 
است. او شخصیتی قابل احترام و خوب است. دارای شخصیت همیشه برنده است. ما همدیگر را دوست 

داریم و به یکدیگر احترام می گذاریم. ما شرایط متفاوتی را کنار یکدیگر تجربه کردیم.
اوسمار یادآور شد: خودم را نسبت به دوران حضور یحیی گل محمدی و ارتباط او با بازیکنان مقایسه 
نمی کنم. وقتی دستیار هستید با زمان سرمربیگری فرق می کند. رابطه به عنوان دستیار با سرمربی 

خیلی فرق می کند.امیدوارم با گذشت زمان رابطه ام با بازیکنان خیلی خوب شود.

 عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال با اشاره به اینکه برتری ایران برابر ژاپن سطح توقعات 
را بالا برد گفت: به نظر می رسد قلعه نویی نیاز دارد تا یک یا دو مربی خارجی را به کادرفنی 

خود اضافه کند.
میرشاد ماجدی در دومین روز از نمایشگاه رسانه های ایران با حضور در غرفه ایرنا، به بررسی 
عملکرد تیم ملی فوتبال در جام ملت های آسیا پرداخت و خاطر نشان کرد: این رقابت ها در 
شرایطی دنبال شد که بعد از برد تیم ملی فوتبال ایران برابر ژاپن، سطح توقعات بالا رفت 

و اگر این برتری در ضربات پنالتی محقق می شد شاید چنین شرایطی را ایجاد نمی کرد.
وی ادامه داد: از سویی دیگر حذف شدن تیم های بزرگی مانند کره جنوبی، ژاپن، عربستان 
و استرالیا از گردونه رقابت ها موجب شد تا شرایط برای تیم ما متفاوت شود. در شرایطی که 
همه بزرگان حذف شدند تیم های رده دوم و سومی به فینال رسیدند و کسی هم باور نمی کرد 

در بازی با سوریه آن اتفاقات برای ما رخ بدهد.
عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال یادآور شد: ما نیاز به تغییر در نگرش داریم، یکی از این 
تغییرات چشم پوشی از نتیجه گرایی است. ما در همه رده ها به دنبال قهرمانی هستیم و باید 

این شرایط تغییر کند.
ماجدی در واکنش به ادامه فعالیت امیر قلعه نویی در راس کادر فنی تیم ملی فوتبال تاکید 
کرد: علاقه مندم تمام رده های سنی در اختیار مربیان ایرانی باشند، او حق دارد هر فردی را 
که تمایل دارد برای همکاری دعوت کند اما به نظر می رسد قلعه نویی نیاز دارد تا یک یا دو 

مربی خارجی به ترکیب کادر فنی وی اضافه شوند.
رئیس هیات فوتبال استان تهران در مورد شرایط کنونی این هیات گفت: به روزهای پایانی 
لیگ برتر نزدیک می شویم و طبیعی است که حساسیت ها بالاست. در این شرایط سعی داریم 
نظارت ها را بیشتر کنیم و به شخصه به زمین های مسابقات سرکشی می کنم تا نشان بدهیم 

مسوول فوتبال استان همراه با شماست.

انتخابی کاپ  با اشاره به دیدار مقابل قطر و هند در پنجره نخست  بازیکن تیم ملی بسکتبال 
قطر  به خصوص  آنها  مقابل  می گوید  تجربه  اما  نیستند  رسم دار  و  اسم  ما  حریفان  گفت:  آسیا 

هوشمندانه بازی کنیم.
اردوی تیم ملی بسکتبال برای  با اشاره به پیگیری  با خبرنگار مهر  ارسلان کاظمی در گفتگو 
حضور در رقابت های انتخابی کاپ آسیا گفت: خوشبختانه اردو با شرایط خوب پیش می رود و 
مشکل خاصی وجود ندارد. البته آغاز اردو با غیبت برخی بازیکنان همراه بود از جمله خود من 
و سه بازیکن دیگر شهرداری گرگان که درگیر سوپرلیگ غرب آسیا بودیم اما به محض پایان 

کارمان در این رقابت ها وارد اردو شدیم.
وی ادامه داد: بهنام یخچالی و محمد امینی هم به خاطر بازی در لیگ آلمان و فرانسه با تاخیر 
وارد اردو شدند. امینی آخرین بازیکنی بود که به ترکیب اردونشینان اضافه شد و از روز گذشته 

اردو با ترکیب کامل دنبال شد.
این ملی پوش بسکتبال با یادآوری اینکه نخستین دیدار ایران در انتخابی کاپ آسیا روز جمعه 
اینکه  به  توجه  با  اما  بود  کوتاه  پنجره  این  برای  اردو  زمان  کرد:  خاطرنشان  شود،  می  برگزار 
همه بازیکنان تا قبل از اردو درگیر مسابقات باشگاهی بودند، مشکلی از حیث آمادگی نداشتیم. 
خوشبختانه آسیب دیدگی خاصی هم متوجه بازیکنان نیست و در کل شرایط قابل قبولی داریم.

کاظمی با اشاره به دیداری که تیم ملی بسکتبال باید در پنجره نخست انتخابی کاپ آسیا برابر 
قطر و هند داشته باشد، تصریح کرد: بعید می دانم دیدارهای سختی داشته باشیم، دو حریفی 
داریم که اسم و رسم دار نیستند اگرچه خیلی نمی توانیم به این موضوع اکتفا کنیم. ما با همان 
تیمی که به المپیک رفتیم مقابل قطر به مشکل خوردیم و به سختی و در دقایق آخر توانستیم از 

این تیم عبور کنیم. بنابراین باید هوشیارانه برابر این تیم عربی وارد میدان شویم.
وی گفت: در کل بازی با تیم هایی مانند قطر، سوریه و عراق این شرایط را دارد. به طور کل 
حریفان مدعی برای ما نیستند اما بعضا در جریان بازی به مشکل بر می خوریم.ارسلان کاظمی 
ابراز امیدواری کرد که روند خوب و بدون تزلزل تیم شهرداری گرگان تا قهرمانی در سوپر لیگ 

غرب آسیا ادامه داشته باشد.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۲۲۸ هيات اول /دوم موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحيه دو 
شناسنامه  بشماره  اکبر  فرزند  دره  حيدری  علی  /خانم  آقای  متقاضی  معارض  بلا  مالكانه  تصرفات 
از پلاک  به مساحت ۹۲۶.۴۶ متر مربع  احداثی  بنای  با  از کرج در یک قطعه زمين  ۱۱۰۵۸ صادره 
واقع در کرج  از صورت مجلس ۳۲۰۰۴ مورخ ۱۳۸۲/۰۳/۲۸  اصلی قطعه ۴۰  از ۳۶۲  ۲۳۹ فرعی 
محمد شهر خيابان امير کبير خيابان تختی کوچه ۱۸ انتهای کوچه خریداری از مالک رسمی آقای /
خانم سمين زر منصور بخت محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند ميتوانند از تاریخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم 
و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالكيت صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۲/۲

تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۲/۱۹
مهران رشیدی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
ورزش  شماره 7۱۴۳۰

سه شنبه
۱7 بهمن ۱۴۰2 

 کاپیتان تیم ملی فوتبال در مصاحبه با روزنامه الرایه الریاضیه قطر، 
از مدعیان فتح سکوی قهرمانی آسیا خواند و گفت:  ایران را یکی 
برای صعود به فینال باید از سد قطر به عنوان مدافع عنوانی قهرمانی 

عبور کنیم.
کریم انصاری فرد کاپیتان تیم ملی فوتبال در آستانه بازی حساس 
با  جذابی  گفت وگوی   ۲۰۲۳ ملت های  جام  میزبان  مقابل  ایران 

روزنامه الرایه الریاضیه داشت و حرف های جالب توجهی زد.
این روزنامه در مقدمه مصاحبه خود با مهاجم تیم ملی ایران چنین 
نوشت: تیم ملی ایران پس از پیروزی پرهیجان مقابل ژاپن در مرحله 
جام  نیمه نهایی  مرحله  به  یک  بر  دو  نتیجه  با  نهایی  چهارم  یک 
نزدیک  قهرمانی  به  بار  چهارمین  برای  تا  یافت  راه  آسیا  ملت های 
شود. امیر قلعه نویی سرمربی ایران توانست با ایجاد تغییر در ترکیب 
تا  کند  استفاده  خوبی  به  بازیکنانش  پتانسیل  از  ملی کشورش  تیم 

مدعی قهرمانی این دوره از رقابت ها باشد.
امارات  فلسطین،  بر  غلبه  با  مسابقات  این  گروهی  مرحله  در  ایران 
پیروزی  با  و  شد  حذفی  مرحله  راهی  کامل  امتیاز  با  هنگ کنگ  و 
مقابل سوریه در مرحله یک چهارم نهایی ژاپن را شکست داد و به 
مدعی  یک  کسوت  در  را  خود  جاه طلبی  تا  رسید  فینال  یک قدمی 

قهرمانی به نمایش بگذارد.

روزنامه الرایه الریاضیه در ادامه، کریم انصاری را ستاره تیم ملی و 
زننده سریع ترین گل تیم ملی ایران در جام ملت های آسیا خواند و 
ایران  از کم و کیف بازی  از کاپیتان کریم  در نخستین سوال خود 
مقابل ژاپن و صعود به مرحله نیمه نهایی پرسید. انصاری فرد در پاسخ 
به این سوال گفت: ما یک بازی بزرگ مقابل تیم قدرتمند ژاپن و 
یکی از مدعیان قهرمانی انجام دادیم و با وجود این که یک گل عقب 
بودیم، توانستیم برگردیم و نتیجه را به دو گل تبدیل کنیم. در این 
با اشتیاق و مصمم  با روحیه جنگندگی و  بازی مهیج، همه بچه ها 
بازی کردند.مهاجم تیم ملی فوتبال ایران در پاسخ به سوال خبرنگار 
از  دوره  این  در  برای حضور  ایران  الرایه درخصوص هدف  روزنامه 
رقابت ها عنوان کرد: ما برای کسب عنوان قهرمانی وارد این دوره 
از رقابت ها شدیم تا پس از مدت ها، فاتح سکوی قهرمانی قاره آسیا 
شویم و معتقدم پتانسیل و توانایی هایی داریم که ما را قادر می سازد 
تا برای کسب این عنوان، قوی و قدرتمند رقابت کنیم. البته می دانیم 
کار سختی در پیش داریم و مسیر رسیدن به قهرمانی آسان نیست 
اما باید از آن عبور کنیم. برای رسیدن به این هدف همه چند ایستگاه 
نیمه نهایی  در  سخت تری  ایستگاه  و  گذاستیم  سر  پست  را  سخت 
منتظر ماست. سعی می کنیم با آمادگی مناسب و با قدرت به مسیر 

خود ادامه دهیم.

مهاجم سابق پرسپولیس درخصوص بازی ایران در مرحله نیمه نهایی 
مقابل قطر افزود: با توجه به نیاز هر دو تیم به پیروزی و راهیابی 
به فینال، به خوبی می دانم که تقابل ما با قطر در نیمه نهایی بسیار 
سخت است. قطر صاحب عنوان قهرمانی آخرین دوره این مسابقات 
است. اما ما مدت زیادی است که موفق به قهرمانی در جام ملت های 
آسیا نشده ایم و برای رسیدن به این هدف، اشتیاق زیادی داریم ولی 
برای صعود به فینال باید از مدافع عنوان قهرمانی عبور کنیم. سعی 
استفاده  مرحله نهایی  به  صعود  و  پیروزی  برای  فرصت ها  از  کنیم 

کنیم.
گفت:  رقابت ها  از  دوره  این  فنی  سطح  درخصوص  انصاری فرد 
مسابقات از نظر فنی در سطح بسیار بالایی است. بنابراین کار برای 
چهار تیم راه یافته به مراحل پایانی بازی ها آسان نخواهد بود. شکی 
نیست که ارائه بازی های قوی و سطح بالا در این دوره نشان دهنده 
پیشرفت فوتبال آسیا و تلاش های انجام شده برای توسعه و پیشرفت 

این بازی در این قاره است.
و  استثنایی خواند  را هم  از جام ملت های ۲۰۲۳  میزبانی قطر  وی 
افزود: معتقدم موفقیت قطر بیهوده نیست و این کشور دارای توانایی 
بهترین  که  است  مسابقات  برگزاری  و  میزبانی  در  زیادی  تجربه  و 

نسخه آن را در میزبانی ازجام جهانی به نمایش گذاشت.

انصاریفرد:

 برای صعود به فینال باید از سد مدافع عنوان قهرمانی بگذریم

پیشکسوتتیمفوتبالاستقلالتهران:

خطیر نباید اجازه ایجاد دوباره
 اختلافات را می داد

رییسفدراسیونبدمینتون:

بانوان بدمینتون ایران اتفاق تاریخی
 رقم زدند

سرمربیتیموالیبالبانوانسپاهان:

نقاط ضعف و قوت 
لیگ والیبال بانوان

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال تهران با اشاره به اختلاف دوباره مدیریت باشگاه و سرمربی عنوان کرد: 
خطیر به عنوان مدیرعامل نباید اجازه می داد اختلافات گذشته بار دیگر تکرار شود.

ستار همدانی در گفت وگو با خبرنگار مهر، در خصوص وضعیت تیم فوتبال استقلال تهران پیش از 
آغاز مسابقات جام حذفی و نیم فصل دوم لیگ برتر فوتبال کشورمان اظهار داشت: مشکلات استقلال 
برای امروز و دیروز نیست و چنین اختلافاتی بین مدیریت و سرمربی دودش تنها به چشم بازیکنان و 
هواداران می رود. در ابتدای فصل دیدید اختلافات زیاد چه بلایی به سر استقلال آورد اما رفته رفته این 
تنش ها فروکش کرد و مدیران هم دیدند که جواد نکونام چگونه تیم را به صدر جدول رساند در نیم 

فصل اول بالاتر از سایر رقبا نگهداشت.
وی افزود: مدیران این تلاش بازیکنان و کادر فنی را در نیم فصل اول دیدند اما متأسفانه بار دیگر به 
دلیل برخی اتفاقات که در ابتدای فصل هم شاهد آن بودیم رخ داد و آتش زیر خاکستر بار دیگر شعله 
ور شد. مدیریت باشگاه استقلال باید به گونه ای عمل می کرد تا مشکلات این چنینی تکرار نشود، در 
حال حاضر شرایط باشگاه به گونه ای است که باید آرامش را به تیم داد. امیدوارم در ادامه بار دیگر 

شاهد اتحاد همه در باشگاه باشیم تا به مشکل نخوریم
تیم  اگر  کرد:  تأکید  مهر  خبرنگار  با  خود  گفت وگوی  ادامه  در  تهران  استقلال  باشگاه  پیشکسوت   .
استقلال برای نیم فصل دوم تقویت نشود به مشکل می خورد و برنامه ریزی که برای قهرمانی دارد 
از بین نرود. امیدوارم هرچه سریع تر اختلاف ها باز هم پیش از شروع نیم فصل آرامش بین مدیریت 
و سرمربی ایجاد شود. اگر این اختلافات ادامه دار باشد بعید می دانم کسی دیگر بتواند این موضوع را 
خاتمه دهد. همدانی با اشاره میانجیگری علیرضا دبیر در نیم فصل اول برای آشتی خطیر و نکونام 
گفت: آن زمان هم که این اتفاق افتاد ناراحت بودم چرا که استقلال بزرگ تر و پیشکسوت های بزرگی 
دارد، آنها باید برای استقلال قدم بردارند. اینکه قصد و نیت دبیر خیر بوده است شکی در آن نیست و 
همه از او ممنونیم اما این بار دیگر فکر نکنم شخص ثالثی برای حل مشکل استقلال ورود کند این 

پیشکسوتان و بزرگان استقلال هستند که باید برای این تیم آستین بالا بزنند.

رییس فدراسیون بدمینتون گفت: در جریان مسابقات جام فجر اسکندری و تاجیک اتفاق تاریخی 
برای بدمینتون زنان کشورمان رقم زدند اما چون این کار بزرگ در کشورمان بود به خوبی دیده 

نشد.
محمدرضا پوریا در گفت وگو با خبرنگار مهر، در مورد کیفیت سی و دومین دوره رقابت های بین 
المللی فجر اظهار داشت: این دوره از مسابقات واقعا یکی از بی نظیرترین دوره ها بود. حدود ۸ ماه 
تا بازی های المپیک پاریس زمان باقی مانده و چون این مسابقات هم دارای امتیاز المپیکی است 

واقعا استقبال خوبی از آن شد.
پوریا ادامه داد: در واقع رقابت های بین المللی بدمینتون فجر برای برخی از ورزشکاران آخرین 
فرصت برای المپیکی شدن بود از همین جهت شاهد حضور بدمینتون بازان داری رنکینگ جهان 

بودیم که اتفاقا بازیهای خوبی را هم به نمایش گذاشتند که سطح کیفی رقابتها را افزایش داد.
وی در ادامه در پاسخ به سوال که آیا از بین بدمینتون بازان ایرن هم پدیده جدیدی مانند ثریا 
آقایی در این رویداد بین المللی کشف شد؟ گفت: در مجموع ۲۸ کشور از سراسر جهان در این 
رقابتها حضور داشتند برای ما هم افتخار بزرگی بود که هم میزبان این رویداد خوب بودیم و هم 
از بازیکن های خوب جهان بازی کردند. در جریان این مسابقات پریا  با تعدادی  بازیکنان هم 
اسکندری و رومینا تاجیک با شکست رنکینگ شماره ۶۴ جهان راهی فینال دوبل شدند که واقعا 

اتفاق تاریخی و بزرگی برای بدمینتون زنان کشورمان بود.
رییس فدراسیون بدمینتون اضافه کرد: تمامی شرکت کنندگان در رقابت های فجر همگی حائز 
رنکینگ زیر ۱۰۰ جهان هستند و جزو قدرتمندترین های دنیا به شمار می روند. بنابراین شکست 
دادن آنها توسط بازیکنان ایران واقعا اتفاق کوچکی نبود البته به نظرم چون در کشور خودمان این 
اتفاق رخ داد خیلی به چشم نیامد شاید اگر همین رویداد در کشور دیگری بود این تاریخ سازی 
بیشتر دیده می شد. قطعا ما از این دو پدیده جوان حمایت خواهیم کرد و پاداش ویژه ای را هم 

برای آنها و هم مربی شان در نظر گرفتیم.

سرمربی تیم والیبال بانوان سپاهان گفت: با تیم مهرسان رقابت تنگاتنگی در لیگ برتر داریم و 
این ویژگی لیگ به کیفیت والیبال کمک زیادی می کند.

لیگ  در  امسال  تیم هایی که  تعداد  بانوان گفت:  والیبال  برتر  لیگ  کیفیت  درباره  فریبا صادقی 
برتر والیبال بانوان شرکت کردند کم بود با این حال نسبت به سال گذشته تیم ها به لحاظ فنی 
بهتر از سال های قبل بود و همین موضوع نقطه قوت لیگ برتر به حساب می آمد. امسال تیم ها 

باکیفیت تر بودند هر چند که به لحاظ کمیت تعداد آن ها کم بود.
وی در مورد شرایط تیم سپاهان گفت: خدا را شکر تیم شرایط خوبی دارد و فعلًا بازیکن مصدوم 
در ترکیب تیم نداریم. بازی آخر ما یک دربی با تیم ذوب آهن بود و نتیجه اش برای هر دو تیم 
تأثیر نداشت به همین خاطر شکست مقابل ذوب آهن را جدی نگرفتیم. ضمن اینکه از تمامی 
را  مختلف  ارنج های  آف  پلی  بازی های  برای  بتوانیم  تا  کردیم  استفاده  بازی  این  در  بازیکنان 

امتحان کرده باشیم.
سرمربی تیم سپاهان عنوان کرد: ما در حال حاضر خودمان را برای میزبانی از تیم مهرسان تهران 
آماده می کنیم. تمریناتمان در حال پیگیری است و شرایط تیم خوب است، در روز سه شنبه به 
مصاف این تیم خواهیم رفت. تاکنون دو بار با این تیم بازی کردیم که خوشبختانه هر دو بازی هم 

پیروز میدان شدیم. در این بازی هم تلاش می کنیم برای سومین بار این تیم را شکست دهیم.
اکنون  هم  ما  تیم  کرد:  خاطرنشان  دارند،  مهرسان  با  تنگاتنگی  رقابت  اینکه  بیان  با  صادقی 
در جدول در جایگاه دوم قرار دارد و تیم مهرسان عنوان سومی را در اختیار دارد. قطعاً رقابت 
تنگاتنگی بین ما و تیم مهرسان وجود دارد. این تیم هم شرایط خوبی دارد، در این مرحله هیچ 
تیمی را نباید دست کم گرفت. ضمن اینکه تیم مهرسان هم بازیکنان ملی پوش را در ترکیب تیم 
خود دارد و با توجه به این شرایط رقابت سنگینی با هم داریم. سرمربی تیم سپاهان گفت: رقابت 
فشرده و تنگاتنگ بین دو تیم یکی از خاصیت های لیگ برتر است. زمانی که بین دو تیم رقابت 

از نزدیک باشد جذابیت لیگ هم بالا می رود و به کیفیت والیبال کمک می کند. 
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

خواص بی نظیر شلغم برای سلامتی
12345

6789

سیستم ایمنی 
را تقویت 
می کند.

برای سلامت 
دستگاه تنفسی 

مفید است.

برای دستگاه 
گوارش مفید 

است.

برای کنترل و 
کاهش وزن 
مفید است. 

سرشار از 
C ویتامین

 است.

از ابتلا به 
یبوست جلوگیری 

می کند.

به کاهش 
قندخون کمک 

می کند.

دارای اثر 
ضدالتهابی 

است.

سرشار از 
آنتی اکسیدان 

است.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان البرز:

البرز میزبان مسابقات بدنسازی و پرورش اندام کارگران کشور
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان البرز از میزبانی 
هیأت ورزش های کارگری این استان از مسابقات بدنسازی، 
آقایان کارگران  بانوان و  اندام و ورزش های رزمی  پرورش 

کشور خبر داد.
عبداله دارایی گفت: به مناسبت دهه مبارک فجر و یادواره 
میزبان  البرز  کارگری  ورزش های  هیأت  کرمان،  شهدای 
رزمی  ورزش های  و  اندام  پرورش  بدنسازی،  مسابقات 
ماه  دی   ۳۰ امروز  از  مسابقات  این  است.  کشور  کارگران 
برگزار  کرج  انقلاب  ورزشی  مجموعه  در  روز  مدت سه  به 

می شود.
وی با اشاره به اینکه شرکت کنندگان از استان های مختلف 
در این دوره از مسابقات با یکدیگر به رقابت می پردازند، بیان 

کرد: از چهارم تا ششم بهمن ماه، تیم هایی متشکل از بانوان 
سراسر  استان های  از  رزمی  ورزش های  رشته  در  آقایان  و 
کشور در سالن شهید کیانپور گرد هم می آیند و در وزن های 

مختلف به رقابت خواهند پرداخت.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان البرز با بیان اینکه 
تیم هایی متشکل از داوران با تجربه استانی و ملی این دوره 
هیأت  عملکرد  کرد:  اظهار  می کنند،  داوری  را  مسابقات  از 
البرز با تلاش تک تک ورزشکاران و  ورزش های کارگری 
رؤسای انجمن های ورزشی در سطح استان و شهرستان ها 
همه  از  بابت  این  از  است،  قبول  قابل  جاری  سال  در 
ورزشکاران و متولیان این امر نهایت قدردانی و سپاسگزاری 

را دارم.

در  مسابقات  مشاهده  جهت  می توانند  مردم  است  گفتنی 
از  تجلیل  آئین  و  رسانند  هم  به  حضور  مشخص  روزهای 
برگزار خواهد  استانی  مقامات  با حضور  نیز  برگزیده  نفرات 

شد.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز از برگزاری 
اولین رویداد بزرگ سرمایه گذاران بخش خصوصی مسکن 

البرز در نیمه دوم بهمن ماه سال جاری خبر داد.
استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  افضلی،  احمد 
البرز جهت  استاندار  دستور  راستای  در  کرد:  اظهار  البرز،  
مسکن  تولید  در  خصوصی  بخش  مشارکت  و  جذب 
استان به ویژه پیشبرد اهداف نهضت ملی و تحقق ساخت 

بزرگ  گردهمایی  کشور،  در  مسکن  میلیون  یک  سالانه 
نیمه دوم  البرز در  سرمایه گذاران بخش خصوصی مسکن 

بهمن ماه سال جاری برگزار می شود.
با عناوین؛  در ۶ حوزه  افزود: کارگروه های تخصصی  وی 
کارگروه  بازرگانی،  اتاق  و  تعاون  تخصصی  کارگروه 
بافت  و  نظام مهندسی  ثبت اسناد،  حضور  با  شهرداری ها 

فرسوده و بنیاد مسکن در این خصوص ایجاد شده است.

افضلی یادآور شد: این کارگروه ها با محوریت فرصت های 
شهری  بازآفرینی  حول  مباحث  و  مسکن  سرمایه گذاری 

فعالیت خواهند داشت.
این مقام مسؤول یادآور شد: همچنین کارگروه تخصصی 
نهضت ملی مسکن با دبیری راه و شهرسازی و با حضور 
عمران  شرکت  خدمات رسان  شرکت های  مسکن،  بنیاد 
بانک ها  هماهنگی  شورای  کارگروه  مهستان،  جدید  شهر 
سازمان  دارایی،  اقتصاد  با حضور  و  ملی  بانک  ریاست  به 
مدیریت و تأمین اجتماعی، کارگروه بسته های پیشنهادی 
سازندگان، کارگروه علمی و پژوهشی با دبیری دانشگاه آزاد 
و عضویت دانشگاه خوارزمی، هنر، مجامع فعال پژوهشی 
هماهنگی  شدمعاون  خواهد  تشکیل  نیز  استان  عمرانی 
مشارکت  ضرورت  بر  همچنین  استانداری  عمرانی  امور 
آینده  هفته  تا  داد  دستور  و  کرد  تأکید  شهرداری ها  کلیه 
شهرداری ها نسبت به ارائه بسته های تشویقی، برنامه ها و 
اراضی مستعد طرح نهضت ملی و کلیه بسته های انگیزشی 

قابل ارائه به بخش خصوصی اقدام کنند.
دانشگاه  دبیری  به  دانشگاه ها  تخصصی  پنل  افزود:  وی 
آزاد نیز پیشنهادات اجرایی و مفید در پیشبرد تولید مسکن 
به  خود  تخصصی  کارگروه  در  را  بخش خصوصی  توسط 

مشورت بگذارند.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز :

برگزاری گردهمایی سرمایه گذاران 
بخش خصوصی مسکن البرز

برای نخستین بار در کشور؛

جراحی کاشت الکترود در مغز دختر ۱۲ ساله 
انجام شد

توصیه های طب ایرانی برای تغذیه 
در روزهای سرد سال

جراحی کاشت الکترود در مغز کودکان )DBS( جهت کنترل تشنج مقاوم به درمان 
دارویی، برای نخستین بار در کشور انجام شد.

 منصور پرورش متخصص جراحی مغز و اعصاب و فوق تخصص استریوتاکسی و 
برای   )DBS( کودکان  مغز  در  الکترود  کاشت  جراحی  عمل  گفت:  مغز،  فانکشنال 
درمان  به  مقاوم  تشنج  کنترل  منظور  به  اطفال  گروه سنی  در  ایران  در  نخستین بار 
دارویی، بر روی دختر ۱۲ ساله ای در مجتمع بیمارستانی حضرت رسول اکرم )ص( 

با موفقیت انجام شد.
بیمارستان  لپسی  اپی  فوق تخصص  و همکاران  نورولوژی  گروه  از  قدردانی  با  وی 
کاشت  با  درمانی،  روش  این  در  افزود:  داشتند،  این عمل همکاری  در  که  فیروزگر 
از  پس  بیمار،  درمان  به  مقاوم  تشنج های  تالاموس،  عمقی  هسته های  در  الکترود 

برنامه ریزی های لازم بر روی سیستم دی بی اس کنترل خواهد شد.
پرورش در ادامه توضیح داد: ابتدا با انجام CT و MRI از مغز و نقشه برداری دقیق 
از ساختمان های مغز محل مورد نظر مشخص شده و سپس بر اساس محاسبات نرم 
افزاری مسیر عبور الکترود از مناطق بدون خطر مشخص شده و در نهایت به کمک 
سیستم استریوتاکسی الکترود مربوطه با دقتی بسیار بالا در محل مورد نظر تعبیه و 
ثابت می شود. همچنین پس از آن، سیستم DBS فوق به ژنراتور ظریف در زیر پوست 
سینه وصل می شود که با ارسال پالس های تنظیم شده به عمق ساختمان های مغز، از 

حملات تشنج جلوگیری به عمل می آورد.
وی افزود: برنامه ریزی سیستم ژنراتور مولد پالس الکتریکی پس از ۲ هفته از سوی 

متخصصین نورولوژی و فوق تخصص اپی لپسی انجام خواهد شد.

معاون تعالی دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت، در خصوص نوع تغذیه در فصل 
سرما، توصیه هایی ارایه داد.

سیدمهدی میرغضنفری گفت: افرادی که مزاج سرد دارند در فصول سرد سال بیشتر بیمار 
می شوند و در مقابل افراد گرم مزاج کمتر بیمار شده و در صورت بیماری به سرعت بهبود 
می یابند.وی افزود: افراد خصوصاً سرد مزاجان باید مصرف سردیجات همچون ماست، دوغ 
و پنیر را به حداقل برسانند.میرغضنفری ادامه داد: شیر اگر گرم شده و داخل آن عسل 
سرد هستند  اکثراً  افزود: سالادها  است.وی  بهتر  لبنیات  سایر  به  نسبت  باشد  زنجبیل  و 
مصرف کاهو و خیار و گوجه بدن را سرد می کند و افراد باید سبزی خوردن را جایگزین 

سالادها قرار دهند.
میرغضنفری گفت: ورزش مزاج را به سمت گرمی می برد و به همه افراد توصیه می شود 

برنامه منظمی برای ورزش داشته باشند.
وی تاکید کرد: سرد مزاج ها هنگام خواب سر را با کلاه و روسری بپوشانند.

میرغضنفری گفت: افراد بعد از استحمام بلافاصله از منزل خارج نشوند تا باد سرد با آنها 
برخورد نکند و حتماً از سینوس ها مراقبت کنند.

وی افزود: عسل حل شده در آب ولرم، شیره انگور و دم نوش هایی مانند گل بابونه بسیار 
مناسب است.میرغضنفری گفت: مصرف کشمش و مویز و شیرینی های طبیعی مانند انجیر 
توصیه می شود.وی افزود: به طور کلی شناخت مزاج و رعایت اصول سبک زندگی سالم 

متناسب با مزاج فرد موجب ارتقای سلامت عمومی بدن خواهد شد.

سلامت

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۲۰۱۱ مورخ ۱۴۰۲/۰۶/۲۷ هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی بابائی بشناسنامه 
با بنای  اله در ششدانگ یک قطعه زمین  شماره ۵ صادره از بستان آباد فرزند شمس 
احداثی در آن به مساحت ۲۵۰ متر مربع مفروز از پلاک شماره ۱۴۷۷۵ فرعی از ۱۷۰ 
اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای شمس اله بابائی که خود مالک اولیه می باشد 
تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۱/۰۱

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۱/۱۷
حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

شناسه آگهی : ۱6۴2۷۱3

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۳۵۵۸ هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ناحیه  ثبت ملک کرج-  ثبتی حوزه  فاقد سند رسمی مستقر در واحد  اراضی و ساختمانهای  ثبتی 
دو تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم محمدرشید هوشمند فرزند محمود بشماره 
شناسنامه ۵۴۹ در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۹۲.۵۰ متر مربع از باقیمانده ۳۶۰ 
جاده  واقع در محمدشهر  تفکیکی ۴۸۰۵ مورخ ۱۳۴۶/۰۳/۲۰  هفتم صورت مجلس  قطعه  اصلی 
مالک  از  پلاک ۱۸ خریداری  بانک  پست  روبروی  انصاری  خیابان  ماهدشت شهرک چمران دوم 
رسمی آقای/خانم علی اصغر مجیدی محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت  اول: ۱۴۰۲/۱۱/۲

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۱/۱۷
مهران رشیدی-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
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دوشنبه
2 بهمن 1402 

خوبی  همدلی  و  اتحاد  است  معتقد  ایران  فوتبال  سابق  ملی پوش 
در تیم ملی وجود دارد که می تواند موجب موفقیت این تیم شود.

به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتبال ایران در دومین دیدار خود 
در جام ملت های آسیا موفق شد برابر هنگ کنگ به برتری برسد 
و با دو پیروزی پیاپی صعود خود را به مرحله یک هشتم نهایی این 
مسابقات قطعی کند و در دیدار سوم خود برابر امارات برای کسب 

صدرنشینی تلاش خواهد کرد.
ابراهیم صادقی کارشناس فوتبال و بازیکن سابق تیم ملی ایران که 
سابقه بازی در جام ملت های ۲۰۰۷ را هم در کارنامه دارد در گفت 

و گو با خبرنگار مهر به تشریح شرایط تیم ملی پرداخت.
این کارشناس فوتبال در خصوص دو دیدار تیم ملی برابر فلسطین 
و هنگ کنگ گفت: این جام نشان داده است که تیم های ملی که 
به نظر ضعیف می آمدند توانستند عملکرد خوبی از خود به نمایش 
به  خود  از  خوبی  بازی  امارات  با  دیدار  در  فلسطین  تیم  بگذارند. 
نمایش گذاشت هرچند ما توانستیم به راحتی دروازه این تیم را باز 
کنیم. تصور بر این بود که تیم هایی مثل کره جنوبی و ژاپن بتوانند 
به راحتی برابر حریفان خود به برتری برسند اما این اتفاق نیفتاد. 
فوتبال در قاره آسیا پیشرفت کرده است و بازی آسان وجود ندارد.

خوبی  بازی  فلسطین  برابر  اول  بازی  در  ملی  تیم  داد:  ادامه  وی 

هرچند  نیفتاد  اتفاق  این  دوم  بازی  در  اما  گذاشت  نمایش  به 
موقعیت های خوبی به دست آمد و می توانستیم گل های بیشتری 
از مسائلی که موجب نگرانی کارشناسان و  به ثمر برسانیم. یکی 
هواداران در خصوص تیم ملی شده است عملکرد دفاعی این تیم 
در دو دیدار اول خود بود. ابراهیم صادقی در این خصوص گفت: 
در تیم ملی ساختار دفاعی باید قدرتمند عمل کند و صرفاً نباید از 
مدافعین انتظار دفاع داشت. هر ۱۱ بازیکن در عملکرد دفاعی تیم 
مؤثر هستند و باید ایفای نقش کنند. هرچند در بین مدافعان هم 
در دیدار نخست شجاع خلیل زاده را به دلیل مصدومیت از دست 
با مصدومیت مواجه  دادیم و در دیدار دوم هم سیدمجید حسینی 
شد که امیدوار هستیم این دو بازیکن بتوانند برای دیدارهای بعدی 

به ترکیب تیم ملی اضافه شوند.
یکی از وزنه های تیم ملی در خط حمله و بازیکنانی چون مهدی 
صورتی  در  که  است  پرتغال  پورتو  فوتبال  تیم  مهاجم  طارمی 
برسانند.  گل  به  را  ملی  تیم  می توانند  شوند  تغذیه  خوبی  به  که 
ابراهیم صادقی در این خصوص بیان کرد: مهدی طارمی در بازی 
با حضور در عقب زمین در کارهای دفاعی هم  و  بود  اول خوب 
با  داشتیم  انتظار  کنگ  هنگ  با  دیدار  در  هرچند  دارد.  مشارکت 

گل های بیشتری بازی را ببریم اما این اتفاق نیفتاد.

این کارشناس فوتبال ضمن اشاره به بازی های تیم ملی ایران در 
جام ملت های آسیا و لزوم حمایت از تیم برای کسب نتایج قابل 
قبول افزود: ما در حال حاضر تیم خوبی داریم و بازیکنان شاخصی 
به گذشته  نسبت  تیم  این  نظر می رسد  به  و  دارند  تیم حضور  در 
بر  علاوه  قهرمانی  عنوان  کسب  برای  هستند.  متحدتر  و  همدل 
عملکرد خوب به شانس هم نیاز داریم و امیدوار هستم شانس هم 

با ما همراه باشد.
این مربی فوتبال در ادامه بر لزوم حمایت از تیم ملی تاکید کرد و 
گفت: انتقادات به تیم ملی اگر سازنده و منصفانه نباشد باعث به 
هم ریختن تمرکز تیم می شود. کادر فنی به تیم نزدیک است و 
آنالیز خوبی نسبت به تیم و رقبا دارند. باید اجازه دهیم کادر فنی 
کار خودش را پیش ببرد و امیدوار باشیم در ادامه عملکرد و نتایج 

بهتری کسب کنیم.
مجازی  فضای  و  رسانه ها  زیاد  امروزه حجم  گفت:  پایان  در  وی 
می تواند موجب ایجاد درگیری ذهنی برای بازیکنان شود اما انتقاد 
سازنده می تواند به تیم کمک کند. همه مربیان، بازیکن ها و مردم 
به این تیم اعتقاد داریم و امیدواریم که بتوانند پس از سال ها تیم 
ایران را راهی دیدار نهایی کنند و موجب خوشحالی  ملی فوتبال 

مردم ایران شوند.

ملی پوش سابق فوتبال ایران :

یکدلی می تواند باعث موفقیت تیم ملی شود

شناسه آگهی: ۱۶۴۹۲۹۱
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کارشناس فوتبال ایران با بیان این که نباید بابت عدم دعوت از 
بازیکنان جوان به قلعه نویی معترض شد، گفت: در ایران تنها به 
نتیجه نگاه می کنند و سرمربی حق دارد از باتجربه ها استفاده کند.

به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتبال ایران خود را برای حضور 
در رقابت های جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ آماده می کند و امیر قلعه 
نویی و شاگردانش قصد دارند تا به بیش از ۴ دهه قهرمان نشدن 

ایران در این مسابقات پایان دهند.
این رقابت ها به میزبانی کشور قطر برگزار خواهد شد و قلعه نویی 
و دستیارانش به همراه ۲۶ بازیکن راهی این کشور می شوند. تیم 
ایران در گروه C با تیم های فلسطین، امارات متحده عربی و هنگ 
باید  نویی  قلعه  شاگردان  بازی،  اولین  در  و  است  هم گروه  کنگ 

شامگاه ۲۴ دی به مصاف فلسطین بروند.
لیست  با  رابطه  در  مهر  خبرنگار  با  در گفت وگو  قاسمپور  ابراهیم 
بازیکنان دعوت شده به تیم ملی اظهار داشت: مربی در یک تیم 
اختیار تام دارد تا با توجه به ظرفیت تیم خود، بازیکنان مدنظرش 
ملی  تیم  لیست  به  اکنون  نمی شود  کند.  دعوت  ملی  تیم  به  را 
ایرادی گرفت و بهانه جویی کرد، مربیگری سلیقه ای است و شاید 
امیر قلعه نویی سرمربی تیم  بازیکنی که مدنظر ما باشد در نظر 
اردوی  بازیکن به  باید فلان  نباید بگوییم که حتماً  نباشد و  ملی 
بازی  دو  با  ارتباط  در  فوتبال  کارشناس  می شد.  دعوت  ملی  تیم 

دوستانه تیم ملی ایران پیش از جام ملت های آسیا برابر تیم های 
بورکینافاسو و اندونزی گفت: تیم های آفریقایی همیشه از کیفیت 
تیم  این  بازیکنان  حضور  به  توجه  با  و  بوده اند  برخوردار  بالایی 
نویی  قلعه  برای شاگردان  اروپا می تواند حریف خوبی  فوتبال  در 
باشد. اما تیم اندونزی نمی تواند کمکی به ملی پوشان کند، سطح 
بازیکنان اندونزی اصلًا در مقایسه با بازیکنان ایران نیست و مانند 
دفعات گذشته که در انتخاب یک حریف تدارکاتی با مشکل مواجه 
تیم های سطح  از  بار هم خلف وعده نکردیم و یکی  این  بودیم، 

پایین را برای بازی دوستانه انتخاب کردیم.
او ادامه داد: در دیدارهای اخیر تنها بازی با ازبکستان کمی برای 
تیم ملی ایران مفید بود و باقی دیدارها هیچ سودی برای شاگردان 

قلعه نویی نداشته است. 
مسؤولان باید در آستانه رویدادی های بزرگی مثل جام ملت های 
آسیا و جام جهانی دیدارهای بهتری را برای تیم ملی تدارک ببینند 
آمادگی  با  بازیکنان  برسد و هم  اهداف خود  به  فنی  تا هم کادر 

بهتری وارد مسابقات شوند.
ایران  بالای  سنی  میانگین  درباره  کشورمان  فوتبال  پیشکسوت 
نسبت به تیم های دیگر جام ملت های آسیا بیان کرد: اگر بخواهیم 
در  بیشتری  جوان  بازیکنان  از  باید  باشیم،  نگری  آینده  دنبال  به 
تیم ملی استفاده شود زیرا ما دو سال دیگر جام جهانی ۲۰۲۶ را 

در پیش داریم و با توجه به شرایطی که فیفا اعلام کرده، صعود 
بود.  نخواهد  این مسابقات مثل گذشته سخت و دشوار  به  ایران 
در ایران هم مدیران و هم مربیان نتیجه گرا هستند و فکری به 

آینده نمی کنند.
نباید  ما  رو  پیش  ملت های  برای جام  نشان کرد:  قاسمپور خاطر 
او به دنبال  باشیم،  بازیکنان مُسِن گلایه مند  بابت  از قلعه نویی 
کسب بهترین نتیجه برای ایران است و با توجه به استراتژی که 
در  بازیکنانی  از  دلیل  به همین  و  کند  ریسک  ندارد  دارد دوست 
ترکیب تیم خود استفاده می کند که دارای تجربه بیشتری باشند. 
اما به نظرم پس از جام ملت ها فارغ از هر نتیجه ای که برای ایران 
خواهد داشت باید کم کم بازیکن جوان به ترکیب تیم ملی تزریق 
شود تا برای آینده هم شاهد حضور تیم خوبی از ایران در مسابقات 

مختلف باشیم.
 کارشناس فوتبال ایران درباره هم گروهان ایران در جام ملت های 
آسیا بیان کرد: تیم های سختی در گروه ایران قرار ندارند و می توان 
گفت ما در یکی از آسان ترین گروه ها هستیم و به راحتی می توانیم 
سخت  دیدارهای  شویم.  حذفی  دور  راهی  صدرنشین  عنوان  به 
فوتبال  اینکه  به  توجه  با  و  بود  خواهد  حذفی  مراحل  در  ایران 
رشته ای است که نمی شود آن را پیش بینی کرد از اکنون نمی توانیم 

بگوییم که ایران حتماً صدرنشین خواهد شد.

کارشناس فوتبال ایران:

نباید به قلعه نویی معترض شد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۳۹۱ مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۰۵ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تهران  از  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مصطفی قندی بشناسنامه شماره ۸۲۱۶ صادره 
فرزند غیب اله در ۶۷ سهم مشاع از ۱۰۰ سهم ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به 
البرز و با  مساحت ۱۱۹/۲۶ متر مربع مفروز از پلاک شماره ۱۰۲۰۳ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در 
خریداری از آقایان محسن و میثم و مسعود و سعید و منصور شهرت همگی ستوده و خانمها سهیلا 
ستوده و اصلی قره حسن لو و با مالکیت مالکین اولیه آقایان و خانمها محمدعلی و ماشاءاله و زلیخا و 
زهرا و معصومه و وجیهه شهرت همگی ترابی تایید مینماید لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۶
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۱/۰۲

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

و  اراضی  و  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  نامه  آئین  قانون و ماده ۱۳   ۳ آگهی موضوع ماده 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۲/۱۰/۰۵ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۳۹۰ شماره  رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه 
از  بشناسنامه شماره ۶۸۱ صادره  برون  بلامعارض متقاضی خانم مریم  مالکانه  سه کرج تصرفات 
بندر ماهشهر فرزند نوذر در ۳۳ سهم مشاع از ۱۰۰ سهم ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
در آن به مساحت ۱۱۹/۲۶ متر مربع مفروز از پلاک شماره ۱۰۲۰۳ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در 
البرز و با خریداری از آقایان محسن و میثم و مسعود و سعید و منصور شهرت همگی ستوده و 
خانمها سهیلا ستوده و اصلی قره حسن لو و با مالکیت مالکین اولیه آقایان و خانمها محمد علی و 
ماشاءاله و زلیخا و زهرا و معصومه و وجیهه شهرت همگی ترابی تایید مینماید لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۶
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۱/۰۲

شناسه آگهی : 16۳4724حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج شناسه آگهی : 16۳4644

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۴۸۹۷ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
بشماره  ماشااله   فرزند  پرنی  آذری  عظیم  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  انزلی  بندر  از  صادره   ۲۸۴۸ شناسنامه 
خیابان  واقع درشهرک ۱۱۰  از ۱۶۳اصلی  فرعی  پلاک ۱۲۳۷۷  از  مربع  متر  مساحت ۲۲۰ 
احمدی  از مالک رسمی حسین  بهار پلاک ۱۹ خریداری  النبی کوچه  سعدی چهاراه مسجد 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد۲۲۶۵
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۶

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۱/۰۱
مهتاب هاشمی - رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۴۹۱۷ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ابوالفضل  عادل فرزند عباسعلی   بشماره شناسنامه 
۳۷۱۳ صادره از میانه در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۱۷/۵۰  متر 
مربع از پلاک ۷۷۶۴ فرعی از ۱۶۳اصلی واقع  فردیس جاده ملارد بعداز کانال گلستان ۶ 
پلاک ۱۶۹  خریداری از مالک رسمی کریم یراقچی و حمید دانش افرافردی و وحید دانش 
افرافردی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.۲۲۶۴
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۶

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۱/۰۱
مهتاب هاشمی - رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۴۹۱۵ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای رضا عباسی فرزند یقین علی   بشماره شناسنامه 
۵ صادره از رزن در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
فردیس  البرز  استان  در  واقع  اصلی   ۱۶۴ از  فرعی   ۱۷ شماره  پلاک  از  مربع  متر   ۱۶۵/۹۸
اسناد رسمی ۱۴۶ کرج  بلوار شهید هدایتکار نبش کوچه شهید صبری دفتر  مشکین دشت 
خریداری از مالک رسمی مرتضی حسینی  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.۲۲۶۳
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۶

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۱/۰۱
مهتاب هاشمی - رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  هیات  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۴۹۱۶  برابر 
فردیس  ملک  ثبت  ثبتی حوزه  واحد  در  مستقر  فاقد سند رسمی  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
بشماره  موسی  فرزند  کهورین  واحدی  حسین  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
شناسنامه ۱۵۶۳۲صادره از کرج درسه دانگ مشاع از  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
البرز  دراستان  واقع  ۱۶۴اصلی  از  فرعی    ۱۷ شماره  پلاک  از  مربع  ۱۶۵/۹۸متر  مساحت  به 
فردیس مشکین دشت بلوار شهید هدایتکار نبش کوجه شهید صبری دفتر اسناد رسمی ۱۴۶ 
کرج خریداری از مالک رسمی سید مرتضی حسینی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به 
به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  میتوانند  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد۲۲۶۲

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۶
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۱/۰۱

مهتاب هاشمی - رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

رییس انجمن کراس فیترییس انجمن کراس فیت :

کراس فیت می تواند از ۴ تا ۹۰ سالگی ورزش همه باشد
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران :

امیدوارم مشکلات باقی مانده هم حل شود
رییس انجمن کراس فیت با بیان این که این رشته را 
می توان در تمام رده های سنی انجام داد، گفت: ورزش 

کراس فیت نوعی از سبک زندگی است.
فیت  کراس  گیمز  آیلند  مسابقات  درمورد  آزاد  سهراب 
این  برای  نفر   ۴۰۰ داشت:  اظهار  کیش،  میزبانی  به 
مسابقات در ۵ رده مثبت ۴۰، مثبت ۳۵، حرفه ای، نیمه 
حرفه ای و تیمی ثبت نام کرده بودند. نفرات حاضر در 
کیش هم از قالب مسابقات تیمی و انفرادی آنلاین به 

این تورنمنت رسیدند.
وی درمورد سطح سومین دوره تورنمنت، گفت: هر سال 
کیفیت مسابقات بهتر می شود. به دلیل برگزاری آنلاین، 

نفرات حرفه ای تمام استان ها در تمام رده های سنی در 
مواجه  چالش  با یک  روز   ۳ در  و  حاضر شده اند  کیش 

هستند.
است  سال  یک  داد:  ادامه  کراس فیت  انجمن  رییس 
حضور  وزنه برداری  فدراسیون  در  فیت  کراس  انجمن 
توسعه  و  آموزش، مسابقات  و در سه مرحله  پیدا کرده 
فعالیت می کنیم. حدود ۵ هزار باشگاه در کشور داریم. 

تمام باشگاه ها از ماه آینده اسم گذاری می شوند.
 ۳۶۰ حدود  نیز  آموزش  بخش  در  افزود:  آزاد  سهراب 
کلاس برگزار کرده ایم. امسال در فدراسیون وزنه برداری 
هم حدود ۲۰۰ کلاس برگزار کردیم . در بخش مسابقات 

نیز یکی از مهم ترین اهداف ما لیگ و قهرمانی کشور 
است  پیشکسوتان  و  کودکان  بانوان،  آقایان،  بخش  در 
اسفند  تا  و  خورد  استارت  مسابقات  امروز  همین  از  که 

ادامه دارد.
تیم  تیم و لیگ دو ۶۲  آزاد عنوان کرد: لیگ یک ۲۲ 
کشور  در  می کنم  فکر  که  هستند  نفره   ۳ تیم ها  دارد. 
بی سابقه بود. همچنین ۹۰۰ ورزشکار در بخش کودکان، 
زیر ۱۸، زیر ۱۴ سال فعالیت می کنند. رشته کراس فیت 
را در کل سبک زندگی می دانیم که از بچه ۴ ساله تا 
با شدت  پیرمرد ۹۰ ساله می توانند آن را در خانه خود 

بالا انجام بدهند.

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران ابراز امیدواری کرد مشکلات باقی مانده این تیم تا جام ملت 
های آسیا برطرف شود.

امیر قلعه نویی در حاشیه بازدید مهدی تاج و مسئولان منطقه آزاد کیش از اردوی تیم ملی 
فوتبال، اظهار داشت: ابتدا ضایعه تلخی که روز گذشته در کرمان اتفاق افتاد را به همه مردم 
ایران تسلیت می گویم. حدود یک ماه قبل جلسه ای با تاج و نبی برگزار کردیم و قبل از رقم 
خوردن آن مشکلات پیش نیاید اما آمد. همه در تلاش هستند با کمترین دغدغه و مشکلات 
وارد مسابقات شد.وی افزود: اتفاقاتی هم افتاده که امیدواریم مشکلات حل شود.سرمربی 
تیم ملی تصریح کرد: امروز این مردم به ورزشگاه آمدند و چگونه می خواهند با شما عکس 

بگیرند. این ها عشق و علاقه است. با هزاران دلار هم نمی شود این عشق را عوض کرد.
قلعه نویی تصریح کرد: امیدوارم طوری رفتار کنیم که از لحاظ شخصیت حقوقی و حقیقی 

الگو باشیم و دل مردم را شاد کنیم.
 این موضوع بستگی به لطف خدا، اهل بیات و تلاش شما دارد.

 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره 4۱4۰۷

یکشنبه
۱۷ دی ۱4۰2  میهنآ ن00مار اروزنامه

رییس مرکز مدیریت راه های کشور گفت: تا پایان سال جاری 
۲ هزار سامانه حمل و نقل هوشمند در طول راه های کشور 

نصب و راه اندازی می شود.
منصور فخاران در بازدید از مرکز مدیریت راه های اداره کل 
از  افزود:  آذربایجان شرقی  راهداری و حمل و نقل جاده ای 
این تعداد ۶۰ سامانه حمل و نقل هوشمند در آینده نزدیک به 

۱۰۳ سامانه موجود استان اضافه می شود.

وی با بیان اینکه عمده این سامانه ها در بزرگراه شهید کسایی، 
آزادراه تبریز- زنجان و بزرگراه تبریز- اهر راه اندازی می شود، 
اظهار کرد: هدف مرکز مدیریت راههای کشور تسهیل سفر 

مسافران جاده ای است.
این  اصلی  برنامه  راه های کشور گفت:  مدیریت  مرکز  رییس 
مرکز  با  سفر  طول  در  مسافری  اگر  که  است  طوری  مرکز 
مدیریت راه ها تماس بگیرد در تمام طول سفر همراه او باشیم 

و تمامی شرایط راه ها در طول سفر را به وی اطلاع رسانی 
کنیم.

اطلاعات  )داده کاوی  توسعه سامانه داپ  داد:  ادامه  فخاران، 
نظارت  های  دوربین  به  ها  تونل  تجهیز   ،) خوان  پلاک 
های  برنامه  دیگر  از  راهداری  اجرای  به  کمک  و  تصویری 

مرکز مدیریت راه هاست.
افق  در  مرکز  این  مهم  برنامه های  دیگر  از  یادآور شد:  وی 
پنج ساله، افزایش کارآیی سامانه های حمل و نقل هوشمند و 

ارتقای کارآیی نیروهای این مرکز است.
آذربایجان شرقی  ای  نقل جاده  و  راهداری و حمل  مدیرکل 
های  سامانه  وضعیت  از  گزارشی  ارایه  با  بازدید  این  در  نیز 
هوشمند حمل و نقل استان گفت: در زمان کنونی ۹۹ دستگاه 
کنترل سرعت، چهار سامانه توزین در حال حرکت، ۹۸ دستگاه 
ترددشمار آنلاین و ۲۴ دوربین نظارت تصویری در استان فعال 

است و ابزار کنترل تردد جاده ای محسوب می شوند.
و  هزار   ۲۹۳ سالجاری  ماه   ۹ در  افزود:  علیزاده«،  »اورجعلی 
۴۹۰ تردد در راه های ارتباطی استان ثبت شده که این آمار 
افزایش  درصد  چهار  گذشته  سال  مشابه  مدت  با  مقایسه  در 

یافته است.
این  در  استان  به  ورودی  نقلیه  وسیله  تعداد  کرد:  اظهار  وی 
نقلیه  وسیله  تعداد  و  دستگاه  هزار   ۴۰۰ و  ۱۶میلیون  مدت 
خروجی ۱۶ میلیون و ۹۰۰ هزار دستگاه بود که نسبت به مدت 

مشابه سال گذشته ۶ درصد افزایش نشان می دهد.

رییس مرکز مدیریت راه های کشور :

۲ هزار سامانه هوشمند در راه های کشور 
راه اندازی می شود

فرمانده انتظامی خوی :

قاتل فراری در خوی طی کمتر از ۱۲ ساعت 
دستگیر شد

فرمانده انتظامی خوی گفت:  قاتلی که برادر همسرش را کشته بود، در کمتر از ۱۲ ساعت 
در این شهرستان دستگیر شد.

سرهنگ کیومرث پاکدل در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: این فرد به خاطر اختلاف 
به  ارجاع  از  پس  که  کرد  مصدوم  را  او  خوی،  روستاهای  از  یکی  در  برادر همسرش  با 

بیمارستان به علت شدت جراحات وارده جان خود را از دست داد.
وی اضافه کرد: با تلاش ماموران انتظامی شهرستان خوی، قاتل فراری در محل اختفا 
از ۱۲ ساعت در یک عملیات ضربتی  از هماهنگی قضایی، طی کمتر  شناسایی و پس 

دستگیر شد.
ارتکابی  به جرم  پلیس،  تحقیقات  و  بازجویی  در  متهم  داد:  ادامه  انتظامی خوی  فرمانده 
خود با انگیزه مشکلات شخصی و خانوادگی اعتراف و جهت سیر مراحل قانونی تحویل 

مرجع قضایی شد.
سرهنگ پاکدل با اشاره به  اینکه باید آستانه صبر و تحمل خود را بالا ببریم، از شهروندان 
خواست تا هرگونه موارد مشکوک را بلافاصله با شماره تلفن ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی :

۸۰۰ جوینده کار در آذربایجان شرقی به 
واحدهای تولیدی معرفی شدند

مدیرعامل سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری تبریز :

شمارش معکوس برای اتمام حفاری فاز اول خط 
۲ متروی تبریز

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به برگزاری نخستین رویداد مردمی اشتغال 
آذربایجان شرقی در مصلای امام خمینی تبریز گفت: در این رویداد ۸۰۰ نفر از جویندگان 
کار به طور مستقیم و چهره به چهره برای اشتغال در واحدهای تولیدی به کارفرمایان 

معرفی شدند.
حسین فتحی افزود: رویداد مردمی اشتغال با حضور مسوولان اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی، کارآفرینان و جویندگان کار از صبح امروز تا برگزاری نماز جمعه در این مصلی 

برگزار شد.
وی اظهار کرد: در این رویداد جویندگان کار در هر رشته تحصیلی و مهارتی که دارند با 
پرکردن فرم درخواست شغل، به طور مستقیم به کارفرمایان حاضر در محل معرفی شدند 

و مراحل مصاحبه، پذیرش و معرفی به کار از سوی کارفرمایان انجام شد.
به چهره  این محل جویندگان کار چهره  اجتماعی گفت: در  رفاه  تعاون، کار و  مدیرکل 
و بدون انجام تشریفات زاید اداری، متناسب با شرایط خود به کارخانه ها، شرکت ها و 

واحدهای تولیدی و صنعتی معرفی شدند.
فتحی با بیان اینکه دومین و سومین رویداد مردمی اشتغال نیز حسب تشخیص مسوولان 
و در اختیار گذاشتن این مکان برای این رویداد در آینده برگزار می شود، ادامه داد: زمان 

برگزاری این رویدادها برای اطلاع جویندگان کار اطلاع رسانی می شود.
وی یادآور شد: برگزای رویداد یاد شده موجب شد تا برخی افراد که نمی توانستند به طور 
مستقیم به واحدهای تولیدی مراجعه کنند یا موفق به دیدن مدیرعامل این واحدها نمی 
شدند، در این محیط به صورت رودرو درخواست اشتغال کردند تا پس از مصاحبه جذب 

بازار کار شوند.
فتحی افزود: برای فعالیت در برخی واحدها نیز که نیاز به مهارت داشت، متقاضیان اشتغال 
در این واحدها برای فراگیری مهارت به اداره کل فنی و حرفه ای استان معرفی شدند و به 
مشکلات کارجویان و افراد شاغل نیز با حضور فرماندار تبریز در این رویداد رسیدگی شد.

مدیرعامل سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری تبریز از پیشرفت ۹۸ درصدی حفاری 
تونل در فاز اول خط ۲ و باقی ماندن کمتر از ۱۴۰ متر حفاری تا پایان پروژه حفاری 

تونل عمیق در این فاز خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، یعقوب وحیدکیا از پیشرفت ۹۸ درصدی حفاری تونل در 
فاز اول خط دو و باقی ماندن کمتر از ۱۴۰ متر حفاری تا پایان پروژه حفاری تونل 

عمیق در این فاز خبر داد.
تونل عمیق خط  حفاری  و  اجرایی  عملیات  فراوان  چالش های  به  اشاره  با  وحیدکیا 
دو و عبور از زیر بافت شهری بیان کرد: عبور دستگاه حفاری از زیر بافت شهری و 
ساختمان های قدیمی به طول حدود ۱۶۰۰ متر و حفاری تونل از زیر ساختمان های 
دقت  نیازمند  قیام  و  شیخ صفی  پاساژ   ،۱۱۰ پاساژ  امت،  پاساژ  همچون  اهمیتی  با 
مهندسی بالا و تمهیدات فنی و اجرایی مفصلی بوده است که به همت مجموعه حاضر 

از همکاران سازمان عوامل پیمانکار و سیستم مشاور، تحقق یافته است.
به گفته وی، حفاری تونل در عمق ۳۰ متری و در زیر تراز آب زیرزمینی با پایش ها 
انجام پذیرفته و  و کنترل های وضعیت مسیر و ساختمان ها به صورت شبانه روزی 
از توفیقات اجرای تونل  ایمن و دستیابی به کمترین میزان نشست سطحی  اجرای 

فاز یک بوده است.
یعقوب وحیدکیا با اعلام پیشرفت ۹۸ درصدی حفاری تونل فاز یک خط ۲ به میزان 
۹۸۰۰ متر اعلام کرد: در حال حاضر کمتر از ۱۴۰ متر تا حفاری این بخش از تونل 
باقیمانده است تا دستگاه حفاری)TBM( در روزهای آتی به ایستگاه دانشسرا وارد 

شود و عملیات حفاری به میزان ۱۰ کیلومتر فاز اول خط ۲ به اتمام برسد.
 )TBM(وی افزود: عملیات اجرایی ایستگاه دانشسرا هم که میزان ورود دستگاه حفاری
خواهد بود، به روش TOP-DOWN در ۴ طبقه به عمق ۳۰ متر از سطح زمین، 
با سرعت تمام در حال کامل شدن است. گفتنی است خط دو متروی تبریز به طول 
۲۲/۴ کیلومتر، دارای ۲۰ ایستگاه است که فاز اول این پروژه از منطقه قراملک آغاز 

شده و تا ایستگاه دانشسرا به طول ۱۰ کیلومتر و با ۸ ایستگاه امتداد می یابد.

مدیرکل کمیته امداد آذربایجان غربی :

جمع آوری ۵۵ میلیارد تومان کمک های مردمی 
توسط مراکز نیکوکاری آذربایجان غربی

سرپرست سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی تاکید کرد؛

ضرورت مشارکت صنایع در تامین 
زیرساخت های فضاهای آموزشی و بهداشتی

مدیرکل کمیته امداد آذربایجان غربی گفت: در ۹ ماهه سال جاری ۵۵ میلیارد تومان مجموع 
کمک های مردمی بوده که از مراکز نیکوکاری در سطح محلات استان جمع آوری شده است.

رضا مهرافروز در گفت وگو با ایسنا با اشاره به اینکه ۶۰درصد از کمکهای کمیته امداد امام 
خمینی استان به واسطه مراکز نیکوکاری محلی جمع آوری می شود،تصریح کرد: ۳۸۹مرکز 
نیکوکاری در استان داریم که ۲۵۰مرکز محله محور و اغلب در مساجد فعال هستند. مدیر کل 
کمیته امداد آذربایجان غربی با اشاره به اینکه در سطح استان  ۱۳۰هزار صندوق صدقه توزیع 
تومان صدقه  استان در مجموع ۱۰میلیارد  یادآور شد: در ۹ماهه سالجاری مردم  شده است، 
سرپرستی  تحت  یتیم  ۶۵۳۰کودک  استان  سطح  در  کرد:  اظهار  اند.مهرافروز  کرده  پرداخت 
خیرین و ۱۲ هزار و ۱۲۵کودک در قالب طرح محسنین از کمک های مردمی استان بهره مند 
هستند.مدیرکل کمیته امداد آذربایجان غربی خاطرنشان کرد: در سال جاری مجموع کمک 

های مردمی به ایتام و محسنین در مجموع ۹۰۰میلیارد تومان است.
وی ادامه داد: متوسط سرانه پرداختی در کشور برای ایتام ۸۵۰هزار تومان و در استان ۸۲۰هزار 
تومان است همچنین متوسط کشوری پرداخت برای محسنین ۴۸۰هزار تومان و برای استان 
۳۷۰هزار تومان است که نشان میدهد در سرانه پرداخت از متوسط سرانه کشوری فاصله داریم 

که نیازمند تبلیغات بیشتر و همت بیشتر نیکوکاران استان است.

مشارکت  ضرورت  بر  شرقی  آذربایجان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  سرپرست 
صنایع در تامین زیرساخت های فضاهای آموزشی و بهداشتی تاکید کرد.

 حیدر فتح زاده در حاشیه بازدید از مدرسه چهار کلاسه خیریه در روستای سرین دیزج 
مدارس  و جزو  استفاده  غیرقابل  مدرسه  این  کرد:  اظهار  با خبرنگاران  در گفت وگو 

تخریبی است.
وی افزود: مقرر شد مدرسه چهار کلاسه خیریه روستای سرین دیزج توسط شرکت 
فولاد فجر آذربایجان و در راستای مسولیت های اجتماعی این مجتمع در عرض یک 
سال ساخته شود و جهت بهره برداری در اختیار آموزش و پرورش استان قرار گیرد.

تعامل و مشارکت صنایع  اجتماعی،  تقویت سرمایه  اذعان داشت: دستاورد  فتح زاده 
و  اثربخش  و  کارآمد  انسانی  نیروی  تأمین  و  پرورش  اجتماعی،  اساس مسؤلیت  بر 
در نهایت توسعه اقتصادی است.سرپرست سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان 
و  آموزشی  فضاهای  زیرساخت های  تأمین  در  صنایع  مشارکت  ضرورت  بر  شرقی 
بهداشتی تاکید کرد و افزود: این امر در تعلق خاطر ساکنین حریم صنایع به صنایع و 

فراهم ساختن زمینه های اشتغال برای ساکنین بسیار تأثیرگذار است.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره 140260331010004905هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم نسرین عبدولی فرزند علی 
بشماره شناسنامه 2082 صادره از ملایر در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 68/60 متر مربع از پلاک 382 فرعی از 163اصلی واقع در فردیس  فلکه 
پنجم بلوار بیات شرقی ایران خودرو کوچه بهاران 20206 خریداری از مالک رسمی 
بابک اعتبار محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت 
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آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010004907هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
زاده  ابراهیم  پیرعلی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  ثبت ملک فردیس 
فرزند محمد بشماره شناسنامه 17 صادره از شیروان در ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 3579/6 متر مربع از پلاک 275 فرعی از 19اصلی واقع 
خود  رسمی  مالک  از  خریداری  بهداشت   کوچه  نبش  امیرآباد  بلوار  گرمدره  در 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  متقاضی محرز گردیده 
فاصله 15 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت 
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آگهی فقدان سند مالکیت
آقای محسن عصار با وکالت از خانم فرزانه فرساد برابر وکالتنامه شماره ۸ جی پی 
بی کی یو کیو وی جی ایکس تی پی مورخ ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ دفتر سفارت ایران- لندن 
استشهادیه تصدیق  تسلیم دو برگ  قرار گرفته ضمن  تایید  اصالت آن مورد  که 
شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت ۲۴۵ 
متر مربع قطعه ۳۸۴ تفکیکی به شماره ۱۳۷۳۱ فرعی از ۱۷۰ اصلی مفروز از پلاک 
۱۱۳۰۰ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره 
مفقود   ۱۴۰۰۲۰۳۳۱۰۱۱۰۲۱۱۶۶ الکترونیکی  شماره  به   ۹۹ ب   ۹۱۱۵۱۵ چاپی 
استناد  به  لذا مراتب  المثنی نموده است.  تقاضای صدور سند مالکیت  گردیده و 
نوبت آگهی می  یک  ثبت در  قانون  نامه  آئین  ماده ۱۲۰  به  اصلاحی  تبصره یک 
شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت 
به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی 
است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل 

سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.
حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

شناسه آگهی: ۱۶۴۹۶۳۱

ملی پوش والیبال: 

دو بازیکن پرسپولیس رسما ملوانی شدندبا چند ستاره نمی شود ما را شکست داد
ایرانیان گفت:  والیبال فولاد سیرجان  تیم  قدرتی  کننده  دریافت   
هر تیمی بخواهد ما را ببرد باید هر ۱۴ نفرشان تمام توانشان را 
ستاره  اگر  حتی  بازیکن  سه  دو،  با  نمی تواند  تیمی  هیچ  بگذارند. 

باشند، ما را ببرد چون با آنالیز و تاکتیک جلویشان را می گیریم.
از لیگ برتر والیبال مردان  با گذشت ۱۶ هفته  به گزارش ایسنا، 
تیم فولاد سیرجان ایرانیان با ۱۴ برد و ۴۰ امتیاز در صدر جدول 
لیگ  وضعیت  مورد  در  همایونفرمنش  دارد.شهروز  قرار  رده بندی 
برتر به ایسنا گفت: کیفیت مسابقات تا پلی آف تغییر نخواهد کرد. 
را  تهران  تیم ها  برگزار می شود. همه  پلی آف کجا  البته نمی دانیم 
قبول می کنند. البته برخی تیم ها فشار می آورند که برگزاری این 
مرحله را به شهر خود ببرند اما تیم های دیگر قبول نخواهند کرد.او 
در مورد عملکرد تیم سیرجان در لیگ بیان کرد: تیم ما از تیم های 
دیگر سرتر است چون خوب تمرین می کنیم و بازیکنان، کادرفنی 

برایمان  کسری  و  کم  باشگاه  داریم.  خوبی  مدیریتی  سیستم  و 
نگذاشته و به همین دلیل بازیکنان در آرامش بازی خود را انجام 
می دهند. علاوه براین چند تیم هم برای حضور در جمع چهار تیم 
می جنگند و برخی از تیم ها برای حضور در پلی آف تلاش می کنند، 
می شود.همایونفرمنش  زیاد  تیم ها  بین  خورد  و  زد  همین  بخاطر 
و  دارد  نوسان  مسابقات  برخی  در  سیرجان  تیم  اینکه  مورد  در 
تجربه  ارومیه  و شهرداری  طبیعت  مقابل  غیرمنتظره  دو شکست 
را دست کم  تیم ها  این است که  تیم ما  کرده است، گفت: ضعف 
می گیریم. نه اینکه بی احترامی کنیم  بلکه تصور می کنیم بازی را 
از قبل برده ایم یا کار برایمان سخت نیست. وقتی مقابل تیمی قوی 
که چند بازیکن اسم و رسم دار دارد، بازی می کنیم، انگیزه بیشتری 
با  بازی نمی کنیم.او  اما مقابل تیم های جوان خیلی محکم  داریم 
بیان اینکه باید به همه تیم ها احترام بگذاریم و خوب کار کنیم، 

برده ایم و دو  اختلاف  با  را  را شکر همه مسابقات  داد: خدا  ادامه 
باختی که داشتیم به ما تلنگر زده است. هر تیمی بخواهد ما را ببرد 
باید هر ۱۴ نفرشان تمام توانشان را بگذارند. هیچ تیمی نمی تواند 
با دو، سه بازیکن حتی اگر ستاره باشند، ما را ببرد چون با آنالیز و 
تاکتیک جلویشان را می گیریم. در بازی با شهرداری ارومیه هر ۱۴ 

بازیکنشان عالی بودند.
کسانی که داخل زمین بودند بی نظیر بازی کردند و تعویضی ها هم 
عالی بودند. همین شرایط را در بازی با طبیعت هم داشتیم و همه 
خوب بازی کردند.دریافت کننده قدرتی تیم سیرجان با بیان اینکه 
هدف تیم ما قهرمانی است، تاکید کرد: نتایج تیم تا الان این را 
نشان داده و با اختلاف تیم اول لیگ هستیم. البته پلی آف شرایط 
خاصی دارد، مسابقات حذفی است و بازی ها استرس بالاتری دارد 

مخصوصا برای تیم ما که دوست نداریم ببازیم.

دو بازیکن سرباز تیم فوتبال پرسپولیس برای گذراندن دوران خدمت مقدس سربازی به تیم فوتبال 
ملوان بندرانزلی پیوستند.

میلاد سرلک و محمد عمری دو بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس که پیش از این برای گذراندن دوران 
خدمت مقدس سربازی از این تیم جدا شده بودند به طور رسمی راهی تیم ملوان بندرانزلی شدند.

این دو بازیکن تا پایان دوران خدمت خود در عضویت باشگاه فرهنگی ورزشی نیروزی دریایی ملوان 
بندرانزلی خواهند بود و در نیم فصل دوم با پیراهن این تیم مقابل حریفان بازی خواهند کرد. ملوان 
در نیم فصل اول مسابقات لیگ برتر با کسب ۲۴ امتیاز در مکان ششم جدول قرار گرفت و حالا این 
تیم با حضور دو بازیکن سابق پرسپولیس می تواند شرایط بهتری را در نیم فصل دوم تجربه کند. 

سرلک و عمری باید خود را به باشگاه ملوان معرفی کنند.
تمرینات ملوان برای حضور در مسابقات نیم فصل دوم آغاز شده و شاگردان مهدی تارتار یک دیدار 
دوستانه با سپیدرود رشت انجام دادند که موفق به پیروزی پرگل ۴ بر صفر شدند و روز جمعه ۶ بهمن 

هم در دومین بازی تدارکاتی خود رو در روی تیم آریو اسلامشهر قرار خواهند گرفت.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010005597هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
بشماره  نصراله   فرزند  جمشیدی  معصومه  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
شناسنامه 1586 صادره از الیگودرز در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
105/60 متر مربع از پلاک 1988فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس  خیابان بنفشه کوچه 
بهار یک پلاک 47  خریداری از مالک رسمی مهندس ارجمند ترقی مقدم محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
اعتراض طبق  انقضای مدت مذکور و عدم وصول  نمایند. بدیهی است در صورت  تقدیم 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.ازقطعه 363تفکیکی می باشد 2329
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/11/17
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/12/02

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
ورزش  شماره 7۱۴۲۹

دوشنبه
۱۶ بهمن ۱۴0۲ 

العاده ای  فوق  عملکرد  ملی  تیم  اینکه  بیان  با  فوتبال  کارشناس 
می خواهند  کشورمان  ملی پوشان  اگر  گفت:  داشت  ژاپن  برابر 
قهرمان آسیا شوند نباید در باد پیروزی برابر ژاپن بخوابند و مغرور 

شوند.
مجید نامجو مطلق در گفت و گو با خبرنگار مهر و در خصوص 
پیروزی دو بر یک ایران برابر ژاپن در مرحله یک چهارم نهایی 
هجدهمین دوره جام ملت های آسیا گفت: یکی از بهترین تیم های 
جام ملت های آسیا را حذف کردیم و توانستیم جزو ۴ تیم پایانی 

این جام شویم.
این بازیکن سابق تیم ملی ادامه داد: فوتبال ایران در چند سال 
اخیر چنین نمایشی را از خود ارائه نکرده بود. یک ترکیب ایده آل، 
بازی خوب، بدون اشتباه و عطش گلزنی همه باعث شد تا ملی 
پوشان ما با اینکه یک گل از حریف عقب بودند بتوانند به بازی 
تیم های حال حاضر  قدرتمندترین  از  یکی  دو گل،  با  و  برگشته 

آسیا را شکست دهد.
وی افزود: ژاپن در بازی های دوستانه و مقدماتی تیم های بزرگی 

ملی  اما  بود  ترسناک شده  نوعی  به  و  مواجه کرد  با شکست  را 
پوشان ما بدون ترس از نام ژاپن، بازی فوق العاده ای را به نمایش 
گذاشتند و حالا امیدوار هستیم که بتوایم با پیروزی در نیمه نهایی 

برابر قطر به فینال راه پیدا کنیم.
رسیدن  راه  در  ما  بازی  سخت ترین  شاید  گفت:  نامجومطلق 
نمایش  به  را  خوبی  فوتبال  که  باشد  جنوبی  کره  با  قهرمانی  به 
می گذارد اما اعتقاد دارم همانطور که ژاپن مقابل ما حرفی برای 
شکست  هم  را  اردن  یا  کره  فینال،  در  می توانیم  نداشت  گفتن 
دهیم.کارشناس فوتبال در پاسخ به این پرسش که تیم ملی دو 
نیمه متفاوت را برگزار کرد گفت: معمولًا در نیمه اول دو تیم به 

ارزیابی یکدیگر می پردازند.
همین مساله باعث شد تا دروازه ما باز شود اما بازیکنان ما به بازی 
برگشتند و در نیمه دوم و با نکات فنی که کادر تیم ملی به آنها 
گوشزد کرد نمایش قابل قبولی انجام دادند. اجرای فرامین کادر 
فنی و بازی بدون اشتباه باعث شد تا بتوانیم جزو ۴ تیم پایانی 

جام ملت های آسیا باشیم.

مجید نامجو مطلق در پاسخ به این پرسش که آیا می توانیم به 
فینال راه پیدا کرده و به قهرمانی دست پیدا کنیم گفت: ۴۷ سال 
است که در حسرت قهرمانی در جام ملت ها هستیم و اگر بتوانیم 
با همین روند دو دیدار آینده را با برد به پایان برسانیم این رؤیا 

تبدیل به واقعیت خواهد شد.
تیم ملی کشورمان این پتانسیل را دارد که جام را بالای سر ببرد 
به شرط آنکه در باد این برد نخوابد. خود را از پیش برنده نداند و 

در دو دیدار آینده با تمام توان مقابل حریفان ظاهر شود.
وی در پایان خاطرنشان کرد: باید از چند بازیکن تشکر کنیم. البته 
همه فوق العاده بودند اما جا دارد از امید ابراهیمی که مسن ترین 

بازیکن تیم ملی بود قدردانی کنیم.
 او با این سن بالا فوق العاده بود. خستگی ناپذیر، جنگنده و در 

همه جای زمین حضور مثبت داشت. 
البته نباید از بازی سامان قدوس، سعید عزت اللهی و جهانبخش 
خوش  بودند،  خوب  همه  مجموع  در  و  بگذریم  سادگی  به  هم 

درخشیدند تا تیم ملی بتواند غول فوتبال آسیا را شکست دهد.

کارشناس فوتبال :

ملی پوشان نباید در باد پیروزی برابر ژاپن 
بخوابند و مغرور شوند

نایب رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال :

ابهام در تمدید قرارداد سرمربی یونانی 
تیم ملی بسکتبال بانوان

عضو تیم ملی تنیس کشور :

حق استفاده از مربی خارجی در تیم ملی 
تنیس به صورت قانونی را نداریم

دارنده مدال برنز کشتی آزاد بازی های المپیک ۲۰۰۸ پکن :

بار روانی را از دوش یزدانی 
کم کنیم

نایب رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال گفت: النی کاپوجیانی فرصت مذاکره با ایران را ندارد و حتی در 
صورت مذاکره نمی توانم اطمینان دهم که با تیم ملی بسکتبال زنان ایران تمدید می کند یا خیر.

فتانه ملک در گفت وگو با ایرنا درباره ادامه همکاری با سرمربی یونانی تیم ملی بسکتبال بانوان، اظهار 
داشت: النی کاپوجیانی به دلیل آنکه هدایت یک تیم باشگاهی را در لیگ اروپا برعهده دارد و تیم او 
در موقعیت خوبی قرار گرفته، فعلا قادر نیست تا برای مذاکره به ایران بیاید. او گفت اگر فرصت کند با 

فدراسیون بسکتبال ایران مذاکره خواهد کرد.
وی افزود: جواد داوری رئیس فدراسیون بسکتبال هم پیگیر این موضوع است تا مذاکرات لازم را آنلاین 
انجام دهد. مساله این است که النی الان بسیار گرفتار است. نمی توانم اطمینان دهم که قرارداد او تمدید 
می شود یا خیر. برای او هدایت تیم باشگاهی اهمیت زیادی دارد. نمی توانم تاریخ مذاکره با او را بگویم و 

حتی نمی دانم بعد مذاکره شرایط چگونه پیش خواهد رفت.
نایب رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال عنوان کرد: در حال حاضر اردوهای استعدادپروری و استعدادیابی 
زیر ۱۸ سال برای حضور دختران در مسابقات کاپ ۲۰۲۴ در تیر ماه در حال برگزاری است اما هنوز 
کشور میزبان مشخص نشده است. همچنین جشنواره های استعدادیابی در رده های زیر ۱۲ و ۱۴ سال به 

شکل های مختلف و در کنار آن لیگ نوجوانان و جوانان نیز در حال برگزاری است.
وی ادامه داد: اواخر این ماه هم قرعه کشی لیگ دسته دو را خواهیم داشت. وی یادآور شد: لیگ برتر 
بانوان نیز به مرحله نیمه نهایی رسیده است و هر تیم باید ۵ بازی در این مرحله انجام دهد و از این پنج 
دیدار سه بازی را ببرد تا به فینال برسد. در این مرحله مهرسان با پالایش نفت آبادان دو بازی داشت و 
مهرسان هر دو بازی را برد. اگر تیم مهرسان بازی سوم را ببرد با سه برد راهی فینال خواهد شد. تیم های 

آکادمی سحر و گروه بهمن دو بازی انجام دادند که هر دو یک برد و باخت داشتند.
ملک خاطرنشان کرد: ویژگی مهمی که لیگ برتر بسکتبال در این فصل داشت این بود که چند تیم از 
شهرهای مختلف در لیگ حضور داشتند. تیم های نیشابور، داتیس یزد و آبادان بازیکنان جوان و بومی 
خوبی دارند. هرچند تیم پالایش نفت آبادان به دلیل قوانین داخلی باشگاه خود، نمی تواند بازیکن خارجی 
تیم خوب و  تیم ها در رقابت های سنگینی شرکت کردند. ذوب آهن هم  این  اینجا هم  تا  جذب کند و 

قدرتمندی بود که به خوبی در مراحل مختلف صعود کرد اما نتوانست جزو ۴ تیم برتر باشد.

در  ولی  دارد  به مربی خارجی  نیاز  پیشرفت  برای  ایران  تنیس  تنیس کشورمان گفت:  ملی  تیم  عضو 
مسابقات دیویس کاپ بر اساس قانون هیچ تیمی حق استفاده از مربی غیر وطنی را ندارد.

حمیدرضا نداف در گفت وگو با خبرنگار مهر، در مورد آخرین وضعیت تیم ملی ایران برای حضور در 
مسابقات دیویس کاپ اظهار کرد: ما بعد از سال ها تلاش موفق شدیم به گروه دو جهانی صعود کنیم 
این اتفاق در مسابقات سریلانکا رقم خورد که عنوان قهرمانی را به دست آوردیم. در ادامه و در جریان 
قرعه کشی هم موفق شدیم میزبانی پلی آف دیویس کاپ را به دست بیاوریم. این حق ما بود ولی 

متاسفانه تیم استونی حاضر نشد برای برگزاری بازی به ایران بیاید.
وی افزود: حالا قرار است این بازی در کشور ثالث برگزار شود میزبان مجددا کشور سریلانکاست اما 
اگر میزبان خودمان بودیم شرایط خیلی فرق داشت. هوای آنجا شرجی است و اذیت کننده ولی چاره ای 

نیست تلاش می کنیم نتایج خوبی را رقم بزنیم. بازی بسیار حساسی است و جای اشتباه نداریم.
عضو تیم ملی تنیس کشورمان با بیان اینکه شناخت نسبی از تیم استونی داریم، گفت: برای شناخت و 
ارزیابی تیم کافی است که فقط نیم نگاهی به رنکینگ بازیکن های آن داشته باشیم. دو بازیکن استونی 
واقعا جایگاه خوبی در رنک دارند علاوه بر این ما هم بعد از ۵۰ سال قرار است برای نخستین بار با یک 
تیم اروپایی بازی کنیم. نمی توانم بگویم شناخت کافی دارم چون تجربه نسخت مان است با این حال 

تلاش می کنیم برنده بازی باشیم تا همچنان این جایگاه را حفظ کنیم.
نداف در مورد روند آماده سازی تیم برای شرکت در این مسابقه عنوان کرد: از ۶ الی ۲۰ اسفندماه در 
مسابقات تور جهانی تنیس مردان که در زمین های تنیس المپیک کیش برگزار خواهد شد حضور پیدا 
خواهیم کرد. این مسابقات هم جذابیت خودش را دارد چون اکثر کشورها بخاطر شرایط خوب آب و 

هوای کیش مشتاق حضور در این رقبت ها هستند.
وی با اشاره به لزوم جذب مربی خارجی گفت: بر اساس قانون در مسابقات دیویس کاپ حتما روی 
نیمکت باید مربی ایرانی حضور داشته باشد اما قطعا تنیس ایران برای بروز شدن و پیشرفت بیشتر نیاز 
به مربی و مشاور خارجی دارد. مربیان داخلی هم توانمند هستند ولی همچنان جای پیشرفت داریم و می 

توانیم برای دست یابی به این رشد از حضور مربیان خارجی استفاده کنیم.
نداف در پایان خاطر نشان کرد: تنیس ایران تیم جوان و خوبی دارد همین که بعد از ۹ سال ایران میزبان 
مسابقات فیوچرز بود یعنی گام خوبی برای پیشرفت برداشته شده است. امیدوارم در این دو رویداد پیش 

رو هم بتوانیم نتایج خوبی را برای تنیس ایران رقم بزنیم.

دارنده مدال برنز کشتی آزاد بازی های المپیک ۲۰۰۸ پکن گفت: برای موفقیت در المپیک 
پاریس باید بار روحی و روانی را از حسن یزدانی دور کنیم چرا که او به المپیک خواهد 

رسید.
رقابت های بین المللی کشتی آزاد جام ایوان یاریگین، روزهای ۵ تا ۸ بهمن ماه در شهر 
کراسنویارسک روسیه برگزار شد که تیم منتخب کشتی آزاد ایران با ۸ نماینده در این 
مبین  نقره  تنها کسب یک مدال  آنان  یافت که حاصل تلاش  رقابت ها حضور  از  دوره 

عظیمی بود.
افزود:  یاریگین،  جام  بین المللی  رقابت های  بالای  سطح  به  اشاره  با  محمدی  سیدمراد 
حساسیت  از  همیشه  تورنمنت  این  روسی،  مدعیان  اتفاق  به  قریب  حضور  به  توجه  با 
آنان  خاصی برخوردار بوده است. تعلیق ورزش روسیه در چند سال اخیر و عدم حضور 
در رویدادهای مهم جهانی و اروپایی و از سوی دیگر در پیش بودن المپیک سطح این 

رقابت ها امسال در بالاترین سطح ممکن بود.
زائور بیک سیداکوف و ماگومد رسول  یاریگین،  تنها غائبین جام  امسال  داد:  ادامه  وی 
کراسنویارسک  در  همه  روسی  مدعیان  و  کشتی گیران  سایر  اما  بودند  محمداف  گاژی 
حضور داشتند و سطح این رقابت ها بسیار بالا بود. مبین عظیمی تنها نماینده کشورمان 
در این رویداد بزرگ بود که توانست تک مدال نقره تیم منتخب کشتی آزاد کشورمان را 
کسب کند ولی با توجه به سطح این مسابقات، هنوز فاصله زیادی با کشتی آزاد روسیه 

وجود دارد.
وزن  در  سوادکوهی  علی  حضور  خصوص  در  گوانگ ژو  جهانی  طلای  نشان  دارنده 
اشتباه فردی رقم خورد که در  با یک  داد: شکست سوادکوهی  نیز توضیح  ۸۶کیلوگرم 
 ۱۲۵ وزن  در  حبیبی  سالار  عملکرد  یافت.  تغییر  با شکست  او  پیروزی  پایانی  لحظات 
کیلوگرم مطلوب بود البته او باید تلاش بیشتر داشته باشد تا بتواند با حضور در رقابت های 
متعدد، بهترین نتیجه را کسب کند. اما در سایر اوزان کادر فنی از آزادکاران جوان بهره 

برد تا تجربه آنان را ارتقا دهد.
محمدی بیان کرد: روس ها همیشه مدعیان جدی در اوزان مختلف کشتی از جمله اوزان 
۶۵ و ۷۴ کیلوگرم به حساب می آیند، باید برای المپیک برنامه ریزی ویژه ای داشت تا به 
موفقیت رسید. به لحاظ ظرفیت هنوز از کشتی روسیه فاصله داریم که این خلا یک شبه 
برطرف نخواهد شد بلکه تنها به مرور زمان و تلاش متمادی مربیان پایه محقق می شود.

تغییر کادر فنی تیم ملی آزاد و حضور ملی پوشان در ۲ تورنمنت بزرگ زاگرب و یاریگین 
نظر کرد. وی  اظهار  آن  تیم ملی در خصوص  اسبق  بود که ملی پوش  دیگر موضوعی 
گفت: به طور قطع تا پاریس چندماه زمان مانده و نمی توان نسبت به نتایج ۲ تورنمنت 
ارزیابی خاصی از تیم ملی کشتی آزاد داشت. عملکرد آزادکاران تاکنون خوب بوده البته 
در وزن ۹۷ کیلوگرم امیرعلی آذرپیرا و کامران قاسم پور به خوبی خود را محک زدند ولی 
انتخاب گزینه نهایی بستگی به توان آنان در رویدادهای پیش رو دارد. دارنده مدال طلای 
بازی های آسیایی ۲۰۰۶ دوحه همچنین به وضعیت جسمانی حسن یزدانی اشاره کرد و 
گفت: به طور قطع حسن یزدانی به المپیک خواهد رسید. برای موفقیت او باید بار و فشار 
روانی را از او دور کرد. در وزن ۸۶ کیلوگرم نفرات و پشتوانه های خوبی در اختیار داریم 

که کادر فنی در صورت اما و اگرها تصمیم نهایی را خواهند گرفت.
محمدی در خصوص کسب سه سهمیه باقی مانده کشورمان برای المپیک افزود: با توجه 
به مدعیان آسیایی رقابت در وزن ۵۷ کیلوگرم برایمان سخت است، اما در اوزان ۷۴ و ۹۷ 

کیلوگرم با توجه به شرایط موجود، متفاوت خواهد بود.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۴۱۵۷ مورخ ۱۴۰۲/۱۱/۱۱ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مهرداد لنگری بشناسنامه شماره ۱۳۸۹۶ صادره از بجنورد 
فرزند نظر علی در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت ۵۲۱/۳۲ متر مربع 
مفروز از پلاکهای شماره ۲۸۱ و ۴۲۵ فرعی از ۱۴۳ اصلی )که مساحت ۲۲۴/۷۷ مترمربع از پلاک 
با  و  البرز  واقع در   ،  ) میباشد  اصلی  از ۱۴۳  از پلاک ۴۲۵ فرعی  ۲۸۱ فرعی و ۲۹۶/۵۵ مترمربع 
خریداری از آقایان علی دمرچلی و عباس دمیرچی و محسن لنگری و با مالکیت مالکین اولیه آقایان 
علی و اسماعیل مدیر روستا تایید مینماید .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۱/۱۶
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۲/۰۲

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۷۳۰ مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۲ هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
کرج -ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد ابراهیم خزائی فرزند بگمراد به 
شماره شناسنامه یک به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۵۷/۰۶ متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۹۲ فرعی از ۱۵۴- اصلی واقع در حسن آباد خریداری از 
مالک رسمی آقای حسن پناهی طبق قولنامه عادی می باشد که مالکیت نامبرده در صفحه ۲۴۱ 
دفتر ۹۳۸ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
اعتراضی داشته  به صدور سند مالکیت متقاضی  آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۱/۱۶
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۲/۰۱

مسلم مرزآرا-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج شناسه آگهی: ۱۶۵۸۳۱۸شناسه آگهی: ۱۶۵۷۴۰۵ شناسه آگهی: ۱۶۷۱۹۸۵
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فرمانده کل انتظامی کشور گفت: نقش آموزش در اجرای 
ماموریت ها بسیار مهم و اساسی است و باید در این زمینه 
ارتقاء مهارت های پلیسی بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد.
سردار احمدرضا رادان، در نشست فصلی فرماندهان فراجا 
اظهار داشت: خدا را شاکرم که توفیق شد در جمع عزیزانی 
تحت  نیروهای  و  آن ها  بودن  عزیز  واسطه  به  که  باشم 
امرشان مجموعه فراجا در مأموریت های انجام شده موفق 
و توانسته رضایت مقام معظم رهبری و مسئولان را در پی 

داشته باشد.
وی افزود: امیدوارم گزارش های ارائه شده در این نشست 

توشه ای برای انجام بهتر مأموریت ها باشد.
داخلی  امنیت  ارکان  از  که  هنگامی  گفت:  رادان  سردار 
صحبت می شود باید نگاهی به محیط پیرامونی داشته باشیم 
پیرامونی  محیط  در  که  آنچه  به  داشت  توجه  باید  قطعاً  و 
نزدیک و دور ما می گذرد و پیش بینی های لازم را در این 

خصوص اندیشید.
ما  کشور  به  آسیب  برای  دشمنان  تلاش  به  اشاره  با  وی 
اضافه کرد: قطعاً تجربه های گوناگون و انجام مأموریت های 
متنوع پویایی خاصی به سازمان و کارکنان ما خواهد داد و 
در این میان باید تلاش کنیم صیانت از محیط داخلی فراجا 
فرماندهی  در  دل ها  تسخیر  با  باید  را  این  و  شود  تقویت 

تحکیم بخشیم.
تاکید  به موضوعات مختلف و مورد  ادامه  در  رادان  سردار 
امنیت  همایش  در  گفت:  و  پرداخت  انتظامی  فرماندهی 
برای  سختی  سال  امسال  که  کردم  تاکید  اقتصادی 
سال  برای  مجددی  تاکید  آن  بر  و  بود  خواهد  قاچاقچیان 

آینده دارم.
وی به موضوع انس با قرآن کریم و نهج البلاغه نیز اشاره 
از  پس  انتظامی  فرماندهی  خوشبختانه  کرد:  خاطرنشان  و 
مدت ها و برای اولین بار توانست در میان نیروهای مسلح 
این  دهنده  نشان  مهم  این  که  کند  کسب  را  اولی  عنوان 
است که فراجا در کنار انجام مأموریت های ذاتی به تکالیف 
دینی نیز بیش از پیش اهمیت می دهد و در هر مکانی که 
آمار تخلفات ما کمتر  ما حافظ و عامل به قرآن داشته ایم 

بوده چراکه این افراد دیگران را نیز با خود همراه می کنند.
فرمانده کل انتظامی کشور با بیان اینکه قطعاً باید تلاش 
انتظامی صورت  مضاعفی در موضوعات معیشتی کارکنان 

برخی  در  و  مجموعه  زیر  با  انس  کرد:  خاطرنشان  پذیرد، 
موارد شنیدن درد دل های آنان می تواند بار بسیاری از روی 

دوش آنان بردارد.
منازل  در ساخت  گرفته  انجام  به تلاش های  رادان  سردار 
از تلاش همه  کرد:  خاطرنشان  و  اشاره  ملکی  و  سازمانی 
عزیزان در این بخش قدردانی می کنم و باید تاکید کنم به 
هیچ عنوان به این حد از تلاش راضی نیستم و باید اقدامی 

جهادگونه در این زمینه انجام شود.
وی به موضوع سرقت و قاچاق نیز اشاره کرد و گفت: این 
می شود  محسوب  فراجا  اصلی  اولویت های  جز  موضوعات 
چراکه از سویی سرقت دغدغه اصلی مردم و قاچاق نیز به 
عنوان عاملی برای از بین بردن فرصت های شغلی و نابودی 
تولید داخل محسوب می شود که خسارات جبران ناپذیری 

به کشور تحمیل می کند.
استان  در ۳  الکترونیک  پابند  اجرای طرح  به  رادان  سردار 
تهران و البرز و غرب استان تهران اشاره کرد و گفت: این 
طرح با قوت اجرا خواهد شد و از همه زمینه ها برای کاهش 

سرقت و بهره گیری از این ظرفیت استفاده خواهیم کرد.
با  برخورد  اینکه  بیان  با  کشور  انتظامی  کل  فرمانده 
قاچاقچیان سلاح و مهمات و نیز برخورد با اراذل و اوباش از 
دیگر اولویت های مجموعه فراجا خواهد بود، اظهار داشت: 

در کنار این اقدامات باید جمع آوری معتادان متجاهر نیز در 
دستور کار باشد و این افراد چهره شهر را مخدوش نکنند.

انجام  در  اطلاعاتی  اشراف  بر  تاکید  با  رادان  سردار 
انسانی،  سرمایه  هوشمندسازی،  کرد:  اضافه  مأموریت ها 
تجهیزات و اصلاح فرآیندها باید به سرعت در دستور کار 
فرماندهان استان ها باشد و این مهم جزو اولویت های سال 

آینده تلقی شود.
فرمانده کل انتظامی کشور آموزش همراه با مهارت را مورد 
تاکید قرار داد و گفت: توسعه حرفه ای و تخصصی و استفاده 
از بهترین مربیان در انجام پیشبرد مأموریت ها بسیار حائز 
برنامه های آموزشی لحاظ  باید در  امر  این  اهمیت است و 
زمینه  این  در  بنیان  دانش  شرکت های  ظرفیت  از  و  شود 

استفاده شود.
سردار رادان افزود: نقش آموزش در اجرای مأموریت ها بسیار 
مهم و اساسی است و باید در این زمینه ارتقا مهارت های 

پلیسی بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد.
دانش  مراسم  کنندگان  برگزار  از  پایان  در  رادان  سردار 
الحاق تجهیزات  برای  آماد و پشتیبانی  آموختگی، معاونت 
انجام  دلیل  به  انتظامی  مجموعه  بخش های  همه  از  و 
خود  چشمان  از  را  خواب  که  روزی  شبانه  مأموریت های 

می گیرند تا مردم آسوده بخوابند تقدیر و تشکر کرد.

فرمانده کل انتظامی کشور :

سال سختی پیش روی قاچاقچیان است

معاون هماهنگی امور فنی و عمرانی فرمانداری کرج :

آماده باش آتش نشانی کرج در آستانه 
چهارشنبه پایانی سال

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری کرج :

شهر کرج در روزهای پایانی سال
 حال و هوای تازه ای پیدا خواهد کرد 

معاون هماهنگی امور فنی و عمرانی فرمانداری کرج از آماده باش اکیپ های سازمان 
آتش نشانی شهرداری کرج در ایام منتهی به چهارشنبه پایانی سال خبر داد.

 مجتبی عسگری عنوان کرد: دستگاه های خدماتی و سازمان آتش نشانی و خدمات 
کامل  آماده باش  حالت  در  سال  پایانی  چهارشنبه  آستانه  در  کرج  شهرداری  ایمنی 

قرار دارند.
وی با اشاره به اجرای برنامه های فرهنگی اجتماعی با شعار نه به چهارشنبه سوری 
خطرناک در کرج افزود: خودروهای نیروهای انضباط شهری شهربان و حریم بان نیز 

به خاموش کننده ها تجهیز شده اند تا در نقاط حادثه خیز پای کار باشند.
عسگری با بیان اینکه سامانه آتش نشانی نیز با ظرفیت بالای خود آماده پاسخگویی 
به شهروندان است، مطرح کرد: حوادث مربوط به فضای سبز نیز در این روز بیشتر 

است بنابراین از شهروندان تقاضا می کنیم مراقب فضای سبز شهر باشند.
از  قبل  اینکه  به  اشاره  با  کرج  فرمانداری  عمرانی  و  فنی  امور  هماهنگی  معاون 
خانواده ها  در شهر هستیم، گفت:  معمولًا شاهد حوادثی  نیز  پایانی سال  چهارشنبه 
با هوشیاری و آگاهی بیشتری از فرزندان خود مراقبت های لازم را داشته باشند و از 

خطرات جبران ناپذیر پیشگیری کنند.
وی به خانواده ها توصیه کرد در شب چهارشنبه آخر سال در ترددها همراه فرزندان 
خود باشند، از ریختن مواد آتش زا مانند نفت و بنزین روی آتش و از روشن کردن 
با سامانه ۱۲۵  وقوع حادثه  و در صورت  کنند  پارکینگ خانه ها خودداری  در  آتش 

تماس بگیرند.

معاون محیط زیست و خدمات شهر شهرداری کرج گفت: تمامی اقدامات در طرح 
اقدامات خلاقانه و ویژه در راستای  برنامه ها و  با رویکرد اجرای  نوروز  از  استقبال 

ایجاد تحول در سطح شهر برنامه ریزی و در حال اجرا است.
حشمت اله عزیزی؛ اظهار کرد: اجرای اقدامات نوروزی به منظور ایجاد روحیه نشاط 
و شادابی در شهروندان و تغییر و تحول در منظر شهری، جلب مشارکت شهروندان 
در آراستگی شهر و ارتقاء سطح کمی و کیفی خدمات به شهروندان صورت گرفته 

است.
عزیزی ادامه داد: در این راستا مناطق ۱۰گانه شهرداری با برنامه ریزی دقیق اقدامات 
لازم جهت استقبال از بهار و ماه مبارک رمضان را در دستور  کار خود قرار داده که 

بصورت جهادی و شبانه روزی در حال اجرا است.
نوروز  برای  معاونت  این  برنامه های  مورد  در  کرج  شهرداری  شهر  خدمات  معاون 
سال جاری و تقارن آن با ماه مبارک رمضان، گفت: امسال بعلت تقارن ماه مبارک 
رمضان و عید نوروز تمام همکاران در سطح مناطق ۱۰گانه شهرداری کرج نهایت 
تلاش خود را خواهند کرد که شهری پاکیزه و با نشاط در خور شهروندان فهم مهیا 

کرده  و حال و هوای تازه ای به شهر در این ایام بدهند. 
می بایست  شهرداری  که  است  این  اصلی  رویکرد  و  سیاست  گفت:  مسئول  این 
متناسب با گذر ایام و مناسبت های ملی و مذهبی اقدامات خاص داشته باشد و شهر 

را آماده کند که تا کنون نیز این تلاش انجام شده است.

برنامه ریزی برای تولید و کاشت سالی ۲۵۰ میلیون نهال
 در کشور

معاون جنگل سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور درباره میزان اجرای طرح کاشت یک میلیارد 
نیز  تولید کرده ایم و ۸۰ میلیون نهال  تاکنون ۲۵۰ میلیون نهال برای سال نخست  درخت گفت: 

کاشته شده است.
تقی شعبانیان درباره طرح کاشت یک میلیارد درخت گفت: این طرح در پی دستور رئیس جمهور در 
شهریورماه سال گذشته مطرح شد که در ادامه رهبر معظم انقلاب بر اجرای آن تأکید کردند. معظم 

له فرمودند اگر هر ایرانی سه نهال بکارد، این طرح محقق می شود.
وی با بیان اینکه این طرح خیلی جدی در وزارت جهاد کشاورزی و سازمان منابع طبیعی کشور 
شروع شد، اظهار کرد: طوری برنامه ریزی شده است هر سال ۲۵۰ میلیون نهال تولید و کاشت شود. 
این کار با هدف کاهش معضلات زیست محیطی، کاهش گازهای گلخانه ای و جلوگیری از گسترش 
بیابان ها و پاسخ گویی به بخشی از نیاز چوبی کشور و همچنین افزایش و ارتقای سرانه فضای سبز 

در حاشیه شهرها و داخل شهرها شروع شده است.
معاون جنگل سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور میزان پیشرفت این طرح بیان کرد: در سال 
نخست، ۲۵۰ میلیون نهالی که برنامه ریزی شده بود تولید شد. در مجموع، گونه های جنگلی، فضای 
سبزی، بیابانی و زراعت چوبی و همچنین نهال مثمر باغی در بخش خصوص و دولتی با مشارکت 

اقشار مختلف تولید شد و بنابراین در تولید نهال، از برنامه عقب نیستیم.
کاشت  فصل  اوج  کرد:  اظهار  داریم،  قرار  کاشت  فصل  در  حاضر  حال  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
معمولًا در اسفندماه تا نیمه فروردین ماه است و در بعضی از استان ها تا نیمه اردیبهشت ماه یا اواخر 

اردیبهشت ماه ادامه خواهد داشت.
شعبانیان در ادامه سخنان خود در یک برنامه رادیویی افزود: حدود ۴۰ میلیون نهال در بخش دولتی 
با مشارکت مردمی کاشته شده است و حدود ۴۰ میلیون هم در بخش خصوصی کاشته شده است 
که عمدتا در بخش زراعت چوب قرار دارند و بقیه آنها در حوزه فضای سبزی هستند. بنابراین تاکنون 

۲۵۰ میلیون نهال تولید و ۸۰ میلیون کاشته شده است.
این طرح  برنامه زمان بندی اجرای  آبخیزداری کشور درباره  معاون جنگل سازمان منابع طبیعی و 
اظهار کرد: این برنامه قرار است طی چهار سال اجرایی شود و هر سال باید ۲۵۰ میلیون نهال کاشته 
شده است. به ۸۰ میلیونی که کاشته شده است، روزانه پنج تا ده میلیون نهال اضافه می شود و چون 

در فصل کاشت قرار داریم، روزانه به این آمار اضافه می شود.

سوابق تحصیلی برای دانش آموزان دوره دوم متوسطه لحاظ می شود
رئیس مرکز سنجش و پایش کیفیت وزارت آموزش و پرورش گفت: امسال برای هر سه پایه دهم، 

یازدهم و دوازدهم سابقه تحصیلی منظور می شود.
محسن زارعی گفت: امسال برای هر سه پایه دهم، یازدهم و دوازدهم سابقه تحصیلی منظور می شود 
اثر می گذارد و این مسئله یعنی  که برای پایه یازدهم در سال ۱۴۰۴ و پایه دهم در سال ۱۴۰۵ 

سابقه تحصیلی دانش آموزان محفوظ شده و در زمان مشخص خود اثر گذاشته و محاسبه می شود.
وی با بیان نحوه اثرگذاری سوابق تحصیلی برای دانش آموزان دوره دوم متوسطه، افزود: در سال 
پایه دوازدهم به عنوان ۵۰ درصد سهم  جاری و برای آزمون سراسری ۱۴۰۳ فقط آزمون نهایی 

سابقه تحصیلی محسوب می شود.
زارعی تاکید کرد: آزمون های نهایی و سوابق تحصیلی دانش آموزان پایه های دهم و یازدهم برای 
سال های بعد آنان مؤثر واقع می شود؛ یعنی برای سال تحصیلی ۱۴۰۴، سابقه تحصیلی پایه یازدهمی 
که امسال آزمون می دهد به همراه پایه دوازدهم مؤثر خواهد بود. در سال تحصیلی ۱۴۰۵ نیز هر سه 

پایه دهم، یازدهم و دوازدهم تأثیرگذار خواهد بود.
وی با بیان اینکه دروس عمومی فقط در سابقه تحصیلی تولید می شوند، گفت: دانش آموزان باید تمام 
توان خود را برای این سابقه تحصیلی قرار دهند؛ ما به ازای دیگری در آزمون سراسری نخواهد بود.
سابقه  در  اختصاصی  دروس  سهم  افزود:  تخصصی،  دروس  اثرگذاری  نحوه  با  رابطه  در  زارعی 
تحصیلی به میزان ۲۲ درصد است و مابقی ۵۰ درصد در آزمون سراسری تولید خواهد شد؛ لذا ۲۸ 
درصد دروس عمومی صرفاً در سابقه تحصیلی تولید می شود به همین جهت تاکید داریم دروس 

عمومی را جدی تر بگیرند.

الزام دستگاههای اجرایی کرج به پایش قیمت ها
 معاون استاندار البرر و فرماندار ویژه کرج، از دستگاههای اجرایی این استان خواست با دقت بازار ماه 

مبارک رمضان و ایام نوروز را برای پیشگیری از تخلفات احتمالی رصد کنند.
از نیمه دوم بهمن آغاز  بازار را  یحیی رمضانی در جمع مدیران کرج، اظهار کرد: طرح نظارت بر 

کردیم و هم اکنون تیم های مجرب بازرسی جهت اجرای طرح نظارت و پایش بازار فعال هستند.
وی هدف از اجرای این طرح نظارتی را رصد دقیق بازار و قیمت ها جهت تسهیل خرید مردم دانست 
و افزود: در این بازرسی ها از ظرفیت اتاق اصناف و تعزیرات حکومتی و جهاد کشاورزی بهره می 
گیریم. فرماندار ویژه کرج کالاهای تحت پایش در طرح نظارتی نوروز و رمضان را شامل گوشت و 
مرغ و لبنیات و میوه دانست و بیان کرد: علاوه بر کالاها و خدمات پرمصرف مردم، قیمت آش و 

حلیم و شیرینی و آجیل نیز رصد می شود.
رمضانی، اجرای طرح نظارتی را در مناطق درون و برون شهری اعم از فروشگاه های بزرگ زنجیره 
ای تا رستوران های بین راهی عنوان کرد و گفت: همچنین نظارت بر فروشگاه های زنجیره ای و 

انبارها و سردخانه ها و مراکز عمده نگهداری کالا و شرکت های پخش نیز در برنامه وجود دارد.
هرگونه  توانند  می  خریداران  کرد:  خاطرنشان  کالا،  توزیع  تا  تامین  زنجیره  رصد  بر  تاکید  با  وی 

شکایت بابت گرانفروشی و احتکار را با سامانه شبانه روزی ۱۲۴ در میان بگذارند.

تخریب ۲۸ ویلا و بنای تجاری غیرمجاز
 در اراضی کشاورزی ساوجبلاغ

دادستان عمومی و انقلاب ساوجبلاغ با اعلام آزادسازی به وسعت ۵۰ هکتار در این حوزه قضایی 
گفت که در راستای اجرای قانون، ۲۸ ویلا و بنای تجاری غیرمجاز ساخته شده در اراضی زراعی 

قلع و قمع شد.
حمید غلامی با اعلام جزئیات اقدامات انجام شده در مورد مقابله با تغییر کاربری غیرمجاز به وسعت 
۵۰ هکتار در حوزه قضایی ساوجبلاغ بیان کرد: در پی گزارش جهاد کشاورزی در خصوص اقدام 
به تغییر کاربری در روستای »عباس آباد« واقع در بخش مرکزی ساوجبلاغ، اقدامات قانونی برای 

مقابله با تکمیل برنامه متصرفان آغاز شد.
دادستان عمومی و انقلاب ساوجبلاغ با بیان اینکه اقدامات مقابله ای در راستای اجرای تبصره ۲ 
ماده ۱۰ قانون حفظ کاربری اراضی زراعی بوده است، اضافه کرد: عملیات با حضور نماینده دادستان 
عمومی و انقلاب شهرستان، رئیس پلیس پیشگیری، نماینده فرمانداری، رئیس و عوامل کلانتری 
انقلاب  مسکن  بنیاد  اداره  نماینده  کشاورزی،  جهاد  عوامل  شهرستان،  امداد  یگان  عوامل  گلسار، 

اسلامی، عوامل شهرداری ساوجبلاغ  و عوامل دستگاه های خدمات رسان گاز و برق اجرایی شد.
وی تعداد قطعات اعمال قانون شده را ۷۶ مورد عنوان کرد و متذکر شد: در مورد دیوارکشی به تعداد 
۶۷ مورد، بنا و ویلای غیرمجاز در حال ساخت ۱۷ مورد، بناهای تجاری ۱۰ مورد، محوطه سازی ۳۰ 
مورد، دپوی مصالح ساختمانی ۳  مورد، استخر ۱۴ مورد و آلاچیق به تعداد ۱۰ مورد، اعمال تبصره 

۲ ماده ۱۰ قانون حفظ کاربری اراضی زراعی به انجام رسید.


